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 مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
با توجه به ظرفیت غنی و قوی نیروی انسانی و اسناد بالادستی، سند راهبردی بهره 
اقلیمی  تنوع  و  سنتی  از طب  استفاده  بر  ارکان  همه  تاکید  سنتی،  از طب  مندی 
در ایران و رابطه مستقیم طبیعت درمانی، ایران می تواند به عنوان کشور پیشرو در 

سیاستگذاری و بهره مندی از طب سنتی نقش آفرینی کند.
نفیسه حسینی یکتا در مراسم گشایش سمپوزیوم بین المللی چشم انداز قانونگذاری 
و سیاستگذاری طب های سنتی در هتل قلب افزود: امیدواریم با انتقال تجارب بین 
کشورهای مختلف در حوزه های آموزشی و پژوهشی داروهای گیاهی و بهره برداری 
نتایج حاصل از این سمپوزیوم برای بهره مندی هر چه بیشتر این ظرفیت و اثر گذاری 

آنها در مردم دنیا در کنار هم باشیم.
وی اظهار داشت: امروزه مردم به استفاده از طب های سنتی و مکمل گرایش خاصی 
دارند و استفاده از طب سنتی، خواست عمومی جامعه است، زیرا کنار هم قرار گرفتن 

طب سنتی و مدرن به توفیقات بیشتری در درمان و پیشگیری منجر می شود.
حسینی یکتا با تاکید بر بهره گیری مناسب از ظرفیت های طب سنتی در ایران تصریح 
کرد: استفاده بهینه و منطقی از ظرفیت طب ایرانی در ایران در کنار روش های رایج و 
کلاسیک می تواند به پیشگیری و درمان بیماری ها و به دنبال آن ارتقای سطح سلامت 

جامعه کمک کند.
مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت، تلفیق طب سنتی و طب کلاسیک 
را مورد تاکید قرار داد و افزود: پزشکی که در حوزه طب ایرانی فعالیت می کند، باید به 

طب کلاسیک نیز تسلط داشته باشد.
آغاز بکار سمپوزیوم بین المللی چشم انداز قانونگذاری و سیاستگذاری طب های سنتی

رئیس سمپوزیوم بین المللی چشم انداز قانونگذاری و سیاستگذاری طب های سنتی 
و مکمل نیز گفت: این سمپوزیوم در محل هتل قلب شهید رجایی تهران با حضور 
نمایندگانی از کشورهای مختلف و رئیس واحد طب سنتی سازمان جهانی بهداشت 

برگزار است.
آرمان زرگران با تاکید بر اهمیت این رویداد اظهار داشت: هدف اصلی این سمپوزیوم، 
بین  تجربیات  انتقال  و  ایرانی  حوزه طب  در  ایران  قابلیت های  و  ظرفیت ها  معرفی 

کشورهای مختلف است.
وی تاکید کرد: سعی داریم موافقت راه اندازی نخستین مرکز همکاری های سازمان 
جهانی بهداشت در زمینه طب سنتی را در خاورمیانه برای یکی از مراکز ایرانی بگیریم 

و در این زمینه پیگیری ها و قول مساعدت هایی نیز دریافت شده است.
زرگران ادامه داد: در کنار انتقال تجارب طب سنتی با کشورها، سعی داریم تفاهمنامه 

های مختلف با مراکز علمی سایر کشورها در حاشیه برگزاری سمپوزیوم امضا شود.
وی افزود: طب سنتی دانشی است که ریشه در فرهنگ و تاریخ مردم دارد و در قلب 
فرهنگ جامعه باقی مانده است که در نگاه دانشگاهی، تلاش می شود به صورت علمی 
به آن پرداخته و توسعه داده و با دانش روز همراه شود. این دانش در کنار طب نوین 
می تواند منجر به ارائه بهترین خدمات بسته به شرایط بیمار، بیماری و توانمندی 

هرکدام از روش هاس سنتی یا طب رایج شود.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

در جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی؛

پزشکیان: بخش قابل توجهی از مشکلات اداری کشور 

نتیجه فقدان نظام ارزشیابی نیروی انسانی است

وزیر کشور: برای انتخاب مدیران 
جای هیچ آزمون و خطایی نداریم

انتخــاب  در  بــر شایسته ســالاری  تاکیــد  بــا  وزیــر کشــور   
اســتانداران و رد هرگونــه توصیــه دیگــران در معرفــی افــراد، گفــت: 
ــتاندار  ــدارد و اس ــی ن ــون و خطای ــچ آزم ــای هی ــم ج ــتان ق اس
جدیــد قــم در مســوولیت هــای قبلــی خــود کارآمــد و موفــق بــود 
و وی بــدون هیچ گونــه توصیــه دیگــران و یــا پیگیــری شــخصی، 

ــت. ــاب شده اس ــالاری انتخ ــته س ــاس شایس ــر اس ــط ب 2فق

همتی: به  دنبال افزایش نفوذ 

دولت  در اقتصاد نیستیم
3

وزیر فرهنگ: باید به صنوف 
فرهنگی  نگاه فراگیر داشته باشیم
7

سید محمد میر زمانی شهردار گلستان:از تلاش های 

بی وقفه کتابداران در ترویج فرهنگ مطالعه و 

ارتقای سطح آگاهی جامعه قدردانی نمود

عراقچی: ایران به گام غیرفنی 

اروپا پاسخ مناسب خواهد داد

2

میدری: اصلاح بنگاه داری
 به نفع بازنشستگان است

4

دنیامالی: نیاز باشد قانون 
اشتغال قهرمانان اصلاح می شود

6

استان ها 5

عارف: برنامه ۱۰ ساله مبارزه با قاچاق

 طراحی شود
ــای  ــد راهبرده ــه بای ــان اینک ــا بی ــور ب ــاون اول رئیس جمه مع
۱۰ ســاله در زمینــه مبــارزه بــا قاچــاق کالا و ارز داشــته باشــیم، 
گفــت: دولــتِ چهاردهــم، بــرای تقویــت مبــارزه بــا قاچــاق کــه 
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اتمی گفت:  انرژی   رییس سازمان 
سازمان  فعالیت  از  دوره  این  در 
انرژی عبور از فاز تحقیقات و وارد 
فاز صنعتی شدن را در دستور کار 
داریم و یکی از تحقیقات علمی ما 
در راستای توسعه صادرات ، فناوری 

پلاسما است.
محمد اسلامی در آیین بهره برداری 
از نخستین کارخانه آلودگی زدایی و 
فرآوری خشکبار بر مبنای استفاده 
شهر  در  کشور  پلاسما  فناوری  از 
واقع  در  ما  افزود:محور  رفسنجان 
این است که چرخه فعالیت و فرآیند 
خلاقیت و نو آوری بتواند حل مساله 
انجام دهد و پاسخگوی نیاز کشور و 

مردم باشد.
به گفته وی، فناوری پلاسما از ۲۰ 
سال پیش در حوزه پزشکی استفاده 
با  و  همکاران  همت  با  اما  می شود 
فاز  وارد  تحقیقات،  فاز  از  عبور 
صنعتی شده ایم که امروز نتیجه آن 
را در رفسنجان )راه اندازی کارخانه 
مشاهده  خشکبار(  زدایی  آلودگی 

کردید.
اسلامی تصریح کرد: چرخه فعالیت 
حل  بتواند  باید  نوآوری  فرآیند  در 
نیاز  برای  و  دهد  انجام  را  مساله 

کشور و مردم پاسخگو باشد.
انرژی  سازمان  داشت:  اظهار  وی 
اتمی ایران اهتمام ویژه ای در زمینه 
برای  هسته ای  فناوری  از  استفاده 
حل مسائل و مشکلات کشور، بردن 
فناوری هسته ای و نتایج استفاده از 

آن در زندگی مردم دارد.
رییس  و  جمهور  رییس  معاون 

سازمان انرژی اتمی گفت: این دوره 
یکی از تاکیدات محوری، عبور از فاز 
تحقیقات و وارد فاز صنعتی شدن 
جامع  سند  راستای  در  که  بوده 
سازمان انرژی اتمی در حال انجام 

است.
مورد  از محورهای  یکی  وی گفت: 
توجه در سازمان انرژی اتمی ایران؛ 
ارتقای  و  غذایی  مواد  کشاورزی، 
کیفیت آنها در فرآیند امنیت غذایی 
به  سرد  پلاسمای  فناوری  است، 
عنوان یکی از فناوری های تاثیرگذار 
در نظر گرفته شده و دارای ظرفیت 
در  می تواند  که  است  گسترده ای 
عرصه های مختلف نظیر حوزه های 
محصولات  و  کشاورزی  پزشکی، 
غذایی، صنعت و نیز در حوزه آب، 
خاک و محیط زیست به کار گرفته 

شود.
اسلامی با اشاره به اینکه پسته یکی 
در  کشور  محصولات  مهم ترین  از 
استان کرمان تولید می شود و کانون 
ادامه  تولید آن در رفسنجان است 
داد: برای رفع مشکلات موجود در 
بر  باغداران  و  پسته  تولید  زمینه 
آن شدیم این منطقه را در اولویت 
برنامه های سازمان انرژی اتمی ایران 

قرار دهیم.
وی گفت: به همین دلیل از ۲ سال 
و  پرداختیم  موضوع  این  به  قبل 
طراحی های  و  مطالعاتی  مسائل 
تکمیلی این طرح انجام شد تا امروز 
کارخانه  این  از  بهره برداری  شاهد 
سال های  در  کارخانه  این  باشیم. 
طریق  از  و  بود  متروکه  گذشته 

شرکت  اختیار  در  تملک 
عنوان  به  پلاسما  فناوری 
گرفت  قرار  کار  این  متولی 
که توانست نخستین کارخانه 
فرآوری  و  آلودگی زدایی 
خشکبار بر مبنای استفاده از 
را  کشور  در  پلاسما  فناوری 

احداث کند.
اتمی  انرژی  سازمان  رییس 
امروز شاهد شروع  بیان کرد: 
حوزه  در  فناوری  این  کار  به 
کرمان  استان  در  صنعت 
فناوری  این  که  هستیم 
نخست  گام  عنوان  به  می تواند 
و  شود  گرفته  نظر  در  ترویجی 
فعالان  برای  آن  کاربرد  امیدواریم 
منظور  به  پسته  صادرکنندگان  و 
به  ضربه  و  آسیب ها  از  جلوگیری 

صادرات گشایشی ایحاد کند.
به  امیدواریم  همچنین  گفت:  وی 
بخش  فعالان  محصول،  این  برکت 
استقبال  و  کنند  ورود  کشاورزی 
آینده  در  تا  باشند  ادامه  عملی 
فناوری پلاسما در بخش کشاورزی 

گسترش یابد و پایدار بماند.
بنیان  دانش  شرکت  مدیرعامل 
این  در  هم  پلاسما  فناوری  توسعه 
شدیم  موفق  امروز  گفت:  آیین 
از  آلودگی زدایی  کارخانه  نخستین 
فناوری پلاسما  بر  مبتنی  خشکبار 
را در کشور و شهر رفسنجان افتتاح 

کنیم.
مهدیه بختیاری توضیح داد: پلاسما 
گاز  و  مایع  جامد،  حالت  توالی  در 
به عنوان حالت چهارم ماده شناخته 
محیط  واقع  در  پلاسما  می شود؛ 
آن  کنترل  که  است  غیرتعادلی 
استفاده  با  دارد.  قرار  ما  اختیار  در 
در  که  اکسیداتیوی  گونه های  از 
را  قارچ  اسپر  دارد،  وجود  پلاسما 
حذف می کنیم و این فرایند سبب 
می شود تا قارچ یا باکتری بتواند در 

خشکبار رشد نکند.
وی گفت: در مورد سموم نیز با از 
پیوندهای  شکستن  و  بردن  بین 
اکسیداتیو  آلی، گونه های  ترکیبات 

باعث از بین رفتن سموم می شوند.

بنیان  دانش  شرکت  مدیرعامل 
تصریح  پلاسما  فناوری  توسعه 
کرد: از این فناوری نخستین  بار در 
کشور استفاده شده و امیدواریم این 
کارخانه تبدیل به الگویی در صنعت 
کشاورزی شود و بتوانیم نسبت به 
واحدهای  از  بهره برداری  و  احداث 
بیشتر بر مبنای فناوری پلاسما در 

کشور اقدام کنیم.
اتفاق رخ دهد،  این  اگر  وی گفت: 
ظرفیت  تمامی  توانست  خواهیم 
تولید داخل کشور را با این فناوری 
این  از  استفاده  با  دهیم؛  پوشش 
فناوری و افزایش کیفیت و سلامت 
خشکبار قادر خواهیم بود نسبت به 
و  بالا  کیفیت  با  محصولاتی  تولید 
و  کرده  اقدام  بیشتر  غذایی  امنیت 
به بازارهای داخلی و خارجی عرضه 

کنیم.
فناوری  این  کرد:  اضافه  بختیاری 
به ما کمک می کند تا بار میکروبی 
کنیم  نیز حذف  را  دارویی  گیاهان 
این  صادرات  زمینه  در  بتوانیم  و 

محصولات موفق باشیم.
و  آلودگی زدایی  کارخانه  نخستین 
فرآوری خشکبار بر مبنای فناوری 
پلاسما کشور امروز )شنبه( با حضور 
محمد اسلامی معاون رییس  جمهور 
و رییس سازمان انرژی اتمی ایران، 
جهاد  وزیر  قزلجه  نوری  غلامرضا 
این  مدیران  از  برخی  و  کشاورزی 
وزارتخانه، مدیرعامل شرکت دانش 
پلاسما،  فناوری  توسعه  بنیان 
جمعی از مدیران صنعت هسته ای، 
محلی  مسوولان  و  کرمان  استاندار 

در رفسنجان به بهره برداری رسید.
در  خشکبار  فرآوری  کارخانه 
رفسنجان با شعار »پشتیبان سلامت 
نوآور«،  صنعت  مسیر  در  غذایی، 
محصول  تن  سه  پذیرش  ظرفیت 
نخست  فاز  در  دارد.  هر ساعت  در 
این کارخانه، سالانه  از  بهره برداری 
پسته،  نظیر  خشکبار  تن  هزار   ۶
بادام، بادام زمینی و نیز محصولاتی 
مانند ذرت، غلات، دانه های روغنی، 
و حبوبات، آلودگی زدایی و فرآوری 

خواهند شد.

رییس سازمان انرژی اتمی: از فاز تحقیقات هسته ای عبور کرده ایم مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت 
بهداشت: طب سنتی ایران در دنیا پیشرو است

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه آمار و ارقام حوزه ارتباطات باید 
عملیاتی باشد و میزان پوشش پروژه فیبر نوری محل اختلاف است، گفت: نگاه 
وزارت ارتباطات دولت چهاردهم، بر اساس نگاه مردم تعیین می شود. ما باید به 

عملکرد خود از نگاه مردم بنگریم.
 »سید ستار هاشمی«  در نشست بررسی آخرین وضعیت توسعه ارتباطات 
فناوری  و  ارتباطات  کل  مدیران  به  خطاب  نوری،  فیبر  پروژه  و  روستایی 
اطلاعات استان ها تصریح کرد: خیلی خوب است که در ارائه خدمت به مردم 
رقابت شکل بگیرد و پیشتاز باشیم، اما گاهی این رقابت ما را به سمتی می برد 
که آمار و ارقامی که ارائه می کنیم، غیرعملیاتی باشد؛ مانند موضوع میزان 

پوشش پروژه فیبرنوری که محل اختلاف است.
وی افزود: رویکرد وزارت ارتباطات در پروژه فیبر نوری منازل و کسب وکارها 
بر مبنای »اتصال« است، چون امکان رصد و پایش آن سریعتر اتفاق می افتد 

و ابهامی در آن نیست.
که  است  این  شنوم  می  را  آن  زیاد  که  جمله ای  ادامه داد:  ارتباطات  وزیر 
می گویند اگر پوشش دارید، پس کجاست؟ همچون وقتی که در منطقه ای 

پوشش تماس برقرار است، اما اینترنت در دسترس نیست.
هاشمی خاطرنشان کرد: در توسعه ارتباطات روستایی و در پروژه فیبر نوری، 
مبنای فعالیت در وزارت ارتباطات دولت چهاردهم بر اساس نگاه مردم تعیین 
می شود؛ چراکه این یک اصل است که از زاویه دید مردم به عملکرد خود 
بنگریم. هنر ما باید این باشد که کفش مشتری را بپوشیم و از زاویه دید او 

به ماجرا نگاه کنیم.
 امنیت سایبری، هوش مصنوعی و آموزش نیروی انسانی، مهمترین مواردی 
بود که در جریان حضور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در آیین »روز ملی 
ایران« در چهلمین نمایشگاه بین المللی فناوری هاوانا مورد بحث و بررسی 

قرار گرفت.
سید ستار هاشمی در دومین روز سفر به کوبا در سخنانی از دولت این کشور 
برای حُسن همکاری در اختصاص سالنی بزرگ و زیبا در نمایشگاه بین المللی 

فناوری هاوانا به شرکت های مختلف جمهوری اسلامی ایران تشکر کرد.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات به تحریم های ظالمانه ای که بر ایران و 
کوبا حاکم است، اشاره کرد و افزود: هر دو کشور تلاش های قابل تقدیری 
انجام داده اند تا با ایستادن در مقابل این تحریم ها به فناوری های مختلف 

دست پیدا کنند.
هاشمی با تاکید بر اینکه هم اکنون نیاز به هم افزایی و قرار گرفتن دو کشور 
در کنار یکدیگر است، تصریح کرد: در جلساتی که در سفر به کوبا داشتیم 
موضوعات متنوعی مورد بحث و بررسی قرار گرفت که می توان به موضوع 
امنیت سایبری اشاره داشت که هر دو کشور در شرایطی مشابهی از نظر وقوع 

این حملات قرار دارند.

وزیر ارتباطات: از نگاه مردم به
 عملکرد خود  می نگریم



سیاسی
خبر

از   رئیس جمهور بخش قابل توجهی 
اجرایی کشور  اداری و  نظام  مشکلات 
را ناشی از فقدان نظام ارزشیابی نیروی 
منظور  به  گفت :  و  دانست  انسانی 
تضییع  از  جلوگیری  و  عدالت  اجرای 
حقوق افراد ناگزیر به ایجاد یک نظام 
آن  اساس  بر  که  هستیم  ارزشیابی 
مبنای عزل و نصب ها، تخصص و تعهد 
به  شخصی،  سلیقه  و  رابطه  نه  باشد، 
نحوی که حتی یک رئیس جمهور هم 
نتواند فردی را به ناحق بالا ببرد یا به 

ناحق پایین بکشد.
رسانی  اطلاع  پایگاه  از  گزارش  به 
پزشکیان  مسعود  جمهوری،  ریاست 
در جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی 
جایگاه  و  نقش  اهمیت  به  اشاره  با 
ارتقای  و  حفظ  در  فرهنگستان ها 
ضرورت  بر  ملی،  دانش  و  فرهنگ 
نهادهای  این  ظرفیت  از  بهره گیری 
و  تصمیم سازی  در  فرهنگی  و  علمی 
و  کرد  تأکید  کشور  در  تصمیم گیری 
اظهار داشت: امروز به رغم برخورداری 
علمی  ممتاز  و  برجسته  چهره های  از 
عدم  دلیل  به  فرهنگستان ها،  در 
برای  مشخص  کاری  و  ساز  وجود 
نقش آفرینی آنها در تصمیم سازی های 
بخش های  در  قانون گذاری ها  و  کلان 
ظرفیت  این  از  نتوانسته ایم  مختلف، 

بهره مناسب بگیریم.
ضرورت  بر  تاکید  با  جمهور  رئیس 
تغییر نقش فرهنگستان ها در راستای 
برای  تصمیم سازی  عرصه  به  ورود 
تقویت  و  ارتقا  خواستار  کشور،  آینده 
این  و  دولت  میان  نظام مند  ارتباط 
نهادهای علمی و فرهنگی شد و افزود: 
برای تغییر نقش واقعی فرهنگستان ها 
و  ارتقا  کاری جهت  و  ساز  است  لازم 
تقویت ارتباط این نهادها با بخش های 
قانونگذاری  بخش  ویژه  به  تصمیم ساز 

ایجاد شود.
پزشکیان در بخش دیگری از سخنان 
مصوبه  مورد  در  جلسه  این  در  خود 
بر  مبنی  فرهنگی  انقلاب  شورای عالی 
نظام  و  ملی سنجش  سازمان  تشکیل 
آموزش کشور زیر نظر رئیس جمهور، 
نظر  از  مصوبه ای  چنین  کرد:  تصریح 
به  و  ضعیف  علمی  استنادات  و  مبنا 
لحاظ ساختاری دارای اشکالات متعدد 
بررسی  و  بازنگری  به  نیاز  و  است 
مجدد دارد، چرا که در هیچ کشوری 
زیر  دانشجویان  ارزشیابی  و  سنجش 
سوی  از  و  نیست  جمهور  رئیس  نظر 
سلب  بر  علاوه  مصوبه ای  چنین  دیگر 
اختیار دانشگاه ها در  پذیرش دانشجو، 
نقش وزارت علوم در این زمینه را نیز 

تحت الشعاع قرار خواهد داد.
بر تصویب  همچنین در جلسه، علاوه 
در  فرهنگستان ها  ظرفیت  از  استفاده 
حکمرانی، بنا بر تأکید رئیس جمهور،  
نیز  پزشکی  علوم  فرهنگستان  اعضای 

از ۵۰ نفر به ۹۰ نفر افزایش یافتند.
در این جلسه با رای اعضای شورای عالی 
انقلاب فرهنگی، وزیر فرهنگ و ارشاد 
هنر  شورای  رئیس  عنوان  به  اسلامی 
انتخاب و اعضای حقیقی این شورا نیز 

انتخاب شدند.
حوزوی  شورای  اعضای  همچنین 
رای  با  فرهنگی  انقلاب  شورای عالی 
فرهنگی  انقلاب  شورای عالی  اعضای 
از  آنان  از  نفر   ۳ که  شدند  برگزیده 

بانوان فعال حوزه های علمیه هستند.
پیشنهاد  با  همچنین  جلسه  در 
موضوع  شد  مقرر  جمهور  رئیس 
در  سنجش  ملی  سازمان  ساختار 
ذیل کارگروهی با حضور وزاری علوم، 
رئیس  پرورش،  و  آموزش  و  بهداشت 
از  برخی  و  استخدامی  امور  سازمان 
انقلاب  شورای عالی  حقیقی  اعضای 

فرهنگی مورد بازنگری قرار گیرد.
دولت  مدیریتی  رویکرد  پزشکیان: 
علمی  تجربه های  و  الگوها  بر  مبتنی 

آزموده شده است
 رئیس جمهور با اشاره به اینکه نمی توان 
و  استدلال  بدون  را  کشور  مسائل 
مستندات به مردم تحمیل کرد، گفت: 
بر  مبتنی  دولت  مدیریتی  رویکرد 
براساس  روش ها  بهترین  از  مستنداتی 
الگوهای  و  دنیا  بین المللی  تجربه های 

علمی آزموده شده است.
پزشکیان،  مسعود  ایرنا،  گزارش  به 
حزب  مرکزی  شورای  »اعضای  با 
کارگزاران سازندگی ایران« دیدار و پای 
صحبت ها، دغدغه ها و پیشنهادات آنان 

نشست.
به  خوش آمد  ضمن  جمهور  رئیس 
حزب  این  مرکزی  شورای  اعضای 
و  جناح ها  احزاب،  با  دیدار  ساله،   ۳۰
فرصتی  را  کشور  سیاسی  جریان های 

مغتنم برای خود شمرد.
در  گرفته  صورت  اقدامات  پزشکیان 
بر  منطبق  را  تاکنون  آغاز  از  دولت 
دولت  تشکیل  ضرورت  یعنی  شعارها، 
وفاق ملی، با گفت وگو و انسجام ملی 
امروز  از دعوا دانست و گفت:  و پرهیز 
ما برای اولین بار در دولت، استاندار کرد 
عرب  استاندار  کردستان،  استان  برای 
برای  بلوچ  استاندار  و  خوزستان  برای 
تعیین  بلوچستان  و  سیستان  استان 
حمایت های  با  جز  امر  این  کرده ایم؛ 
با  ایجاد همدلی  و  مقام معظم رهبری 

سایر دستگاه ها و نهادها ممکن نبود.
وی با اشاره به سخنان یکی از اعضای 
کارگزاران  حزب  مرکزی  شورای 
سازندگی مبنی بر انتظارات جامعه برای 
بهبود کیفیت اینترنت و رفع فیلترینگ 
و  اینترنت  موضوع  در  گفت:  در کشور 
میان  مشترک  نگاه  به  فیلترینگ  رفع 
سران رسیده ایم و در پی حل مشکلات 

این حوزه هستیم.
و  نگاه  اینکه  بر  تاکید  با  رئیس جمهور 
و  وحدت  ایجاد  بستر  مشترک،  زبان 
گفت:  بود،  خواهد  کشور  در  انسجام 
خطبه ۲۱۶ نهج البلاغه از زبان حضرت 
نسبت  مردم  حقوق  امیرالمومنین، 
حاکمیت و حاکمیت نسبت به مردم را 
به خوبی تبیین کرده است. باید با پرهیز 
را که مورد  از دعوا و درگیری، عدالت 
جامعه  در  است،  بوده  حضرت  تاکید 

پیاده کنیم.
در  احزاب  نقش  تشریح  با  پزشکیان 
کشور، بر لزوم برخورداری از یک مشی 
همچنین  و  عدالت  بر  منطبق  واحد 
در  خصوص  به  روشن  برنامه های 
بهداشت  پرورش،  آموزش  حوزه های 
سلامت و اقتصاد تاکید کرد و گفت: اگر 
فردی وارد تشکیلات حزبی شد، باید به 
روشنی بداند و باور داشته باشد که از 
در  و  کند  دفاع  می خواهد  چیزی  چه 
مردم  به  خدمت  جهت  در  را  آن  آخر 

به کار گیرد.
وی با تقبیح نگاه کالامحور برخی افراد 
و  نظر من، سلامت  از  مردم، گفت:  به 
محل  افراد  جان  نیست،  بازار  بهداشت 

من  و  نیست  تجارت 
به  انسان  به  نمی توانم 

عنوان یک کالا نگاه کنم.
رئیس جمهور با پاسداشت 
هاشمی  آیت الله  مرحوم 
و  نقش  انکار  رفسنجانی، 
انقلاب  در  ایشان  خدمات 
ایران  و جمهوری اسلامی 
و  دانست  ناجوانمردانه  را 
من  اعتقاد  به  کرد:  اظهار 
هاشمی  آیت الله  مرحوم 
انقلاب  این  رفسنجانی در 
و  بود  استثنایی  فردی 
جمهوری  نتوان  شاید 
ایشان  بدون  را  اسلامی 
هیچکس  کرد.  تعریف 
انکار  اما  نیست،  معصوم 
ایشان  خدمات  و  نقش 

ناجوانمردانه است.
دولت  رویکرد  اینکه  بیان  با  پزشکیان 
برای مدیریت کشور بر مبنای »مدیریت 
تصریح  بود،  خواهد  شواهد«  اساس  بر 
الگوی  مبنای  بر  بتوانیم  اگر  ما  کرد: 
که  مستنداتی  مبنای  بر  مدیریت 
تجربه های  اساس  بر  را  روش  بهترین 
بین المللی دنیا و الگوهای علمی آزموده 
کنیم  عمل  می دهد،  نشان  ما  به  شده 
-ولو اینکه با نظر شخصی ما ناسازگاری 
را  رویکرد  این  سپس  و  باشد-  داشته 
بدهیم،  تعمیم  کشور  مسائل  همه  به 

می توانیم از مشکلات عبور کنیم.
با مردم  اینکه صداقت  بر  تاکید  با  وی 
کلید حل اساسی مشکلات کشور است، 
در  کشور  آینده  مشکلات  حل  گفت: 
مردم  در  اجتماعی  پذیرش  ایجاد  گرو 
و جامعه است. قبل از هر مداخله باید 
با مردم صادقانه صحبت و استدلال های 
علمی خود را با آنها در میان بگذاریم 
تا بتوانیم به یک زبان و نگاه مشترک 
بر  حتماً  اجتماعی  پذیرش  برسیم. 
کمک  با  و  شواهد  مستندات،  اساس 
قابل  رسانه ها  و  احزاب  دانشگاهیان، 
به  را  مسائل  نمی توان  است؛  دستیابی 

زور به جامعه تحلیل کرد.
رئیس جمهور با بیان اینکه مسیر ایجاد 
اعتماد در مردم با وفاق و گفتگو هموار 
برخلاف  اگر حرفی  خواهد شد، گفت: 
حق است و از زبان من زده شود، حتماً 
ظلم صورت گرفته است. ما باید با زبان 
تا  با مردم گفتگو کنیم،  و سخن حق 
کنار  در  و  بپذیریم  را  یکدیگر  بتوانیم 

یکدیگر مشکلات کشور را حل کنیم.
از سخنان  دیگری  در بخش  پزشکیان 
خود با تاکید بر اینکه رژیم صهیونیستی 
شکل گیری  از  جلوگیری  دنبال  به 
حرکت در مسیر ایجاد وفاق در نخستین 
روزهای دولت چهاردهم بود، گفت: باور 
به  صهیونیست ها  که  است  این  من 
شهید  ترور  به  دست  آگاهانه  صورت 
اسماعیل هنیه در کشور زدند تا وفاق 
و همدلی ناشی از برگزاری انتخابات را 
مخدوش کرده و از ایجاد وحدت و وفاق 
در جامعه جلوگیری کنند؛ آن ها بعد از 
ترور شهید هنیه به دنبال همراه کردن 
اما  بودند،  درگیری  و  دعوا  برای  مردم 
وارد  خودشان  خوردند،  شکست  وقتی 

عمل شدند.
اعضای  از  نفر   ۸ دیدار  این  ابتدای  در 
کارگزاران  »حزب  مرکزی  شورای 
از  نمایندگی  به  ایران«  سازندگی 
حضار به بیان دیدگاه ها و نظرات خود 

پرداختند.
از  حزب  این  فعالیت های  از  گزارشی 
به  رسیدگی  تاکنون،  تاسیس  زمان 
کشور  در  سیاسی  زندانیان  مشکلات 
بررسی  موجود،  قوانین  مبنای  بر 
برنامه های  و  چشم انداز  سند  اجمالی 
برنامه های  ارائه  کشور،  توسعه  کلان 
پیشنهادی به دولت در حوزه سیاست 
حل  برای  راه کارهایی  ارائه  خارجی، 
مشکلات اقتصادی، ضرورت جوان گرایی 
از حامیان  استفاده  و  دولت  نوسازی  و 
رفع  کشور،  اجرایی  بدنه  در  دولت 
فیلترینگ، پیگیری لایحه خشونت علیه 
احزاب  سامان دهی  دولت،  توسط  زنان 
و پیشنهاد تشکیل کارگروهی از احزاب 
به  انتخاباتی  نظام  تبدیل  بررسی  برای 
احیای  و  بازسازی  لزوم  حزبی،  نظام 
نظام تکنوکراسی تخریب شده کشور و 
اهمیت احصای جایگاه های سیاسی در 
دولت و تفکیک آن از پست های فنی و 
از اهم صحبت های حاضرین  اقتصادی 

در جلسه بود.
دبیرکل  دیدار  این  پایان  در  همچنین 
حزب کارگزاران سازندگی ایران با بیان 
اینکه حزب کارگزاران سازندگی متعهد 
دولت  موفقیت  و  است  ملی  منافع  به 
می داند،  ضرورت  یک  را  چهاردهم 
پیشنهاد داد تا این حزب در جایگاه رصد، 
دیده بانی و مشاوره، با تهیه گزارش های 

فصلی بتواند به موفقیت هر چه بیشتر و 
بهتر دولت کمک کند.

گرو  در  دولت  آموزشی  اهداف  تحقق 
افزایش بهره وری و انگیزه معلمان است

اهداف  تحقق  گفت:  جمهور  رئیس   
افزایش  گرو  در  آموزش  نظام  در  دولت 
با  معلمان،  در  انگیزه  ایجاد  و  بهره وری 

پشتیبانی های مستمر است.
»بررسی  جلسه  در  پزشکیان  مسعود 
پایه ای  مهارت های  و  آموزش  کیفیت 
در  تحول  ایجاد  لزوم  دانش آموزان«، 
ساختار، برنامه، مدیریت و منابع آموزش 
و پرورش را به عنوان راهبرد مهم دولت 
آموزشی  نظام  ارتقای  و  تقویت  برای 
اظهار  و  داد  قرار  تاکید  مورد  کشور 
داشت:  در بخش ساختار ما باید به دنبال 
و  باشیم  فضای کلاس های درس  تغییر 
در این راستا لازم است فضای کلاس و 
نیازها،  با  محیط های آموزشی، متناسب 
وضعیت و اقلیم هر منطقه طراحی شود.

از  اینکه  بیان  با  ادامه  رئیس جمهور در 
ایده آل،  و  خوب  درس  کلاس  ما  نظر 
کلاسی است که به جای معلم، دانش آموز 
شکل  گروهی  کار  آن  در  باشد،  محور 
ایجاد  آن  در  ارزیابی  سیستم  و  بگیرد 
آموزش  مبنای  اگر  کرد:  تصریح  شود، 
ما به محصلین بر محور »بداند- بتواند« 
باشد، لازم است که محیط های آموزشی 
دانش آموزان  توانمندسازی  برای  ما 
بیشتری  عمل  میدان  و  متناسب سازی 
راستا  این  در  که  شود  فراهم  آنها  برای 
می توان از الگوهای جهانی در بهره گیری 
محیط های  و  ابزارها  مجازی،  فضای  از 

متنوع آموزشی استفاده کرد.
ساختار  تغییر  داشت:  اظهار  پزشکیان 
گروهی،  کار  بر  مبتنی  درس  کلاس 
علاوه بر ایجاد رقابت سالم و رشد علمی 
زیادی  حد  تا  دانش آموزان،  هم زمان 
نیز  را  آموزشی  فضاهای  کمبود  مشکل 

مرتفع خواهد کرد.
رئیس جمهور در ادامه با اشاره به لزوم 
تغییر در روش های آموزشی متناسب با 
اقلیم و شرایط هر شهر و استان، پیوند 
فضاهای  در  مهارت  و  دانایی  انگیزه، 
آموزشی را مورد تاکید قرار داد و گفت:  
گاهی مشاهده شده آموزش های درسی 
به دانش آموزان هیچ ارتباط و تناسبی با 
نیازها و شرایط محل زندگی آنها نداشته 
و در نتیجه هیچ نفع و فایده ای در آینده 
ضروری  لذا  داشت،  نخواهد  آنها  برای 
محتواهای  در  تحول  کارگروه  است 
مدنظر  نیز  را  مهم  مسئله  این  آموزشی 

قرار دهد.
روش های  و  اصول  همچنین  پزشکیان 
و  کودکان  به  دینی  مفاهیم  آموزش 
اهمیت  حائز  و  مهم  بسیار  را  نوجوانان 
که  داشت  توجه  باید  افزود:   و  دانست 
برای انتقال مفاهیم دینی به دانش آموزان 
می توان به صورت غیرمستقیم و به زبانی 
که آنها می فهمند به انتقال این مفاهیم 

بپردازیم.
رئیس جمهور همچنین به موضوع میزان 
واگذاری اختیارات به مدیران و معلمان 
مدارس برای مداخله موثر در امر آموزش 
رابطه  این  در  کرد:  تصریح  و  اشاره  نیز 
نوع اختیارات قابل واگذاری و چگونگی 
واگذاری آن به مدیران و معلمان بسیار 
است،  بررسی  نیازمند  و  اهمیت  حائز 
هرگونه  اعطای  کنار  در  این،  بر  علاوه 
اختیاراتی، نظارت و پاسخگویی نیز شرط 
اصلی و اساسی است که باید مورد توجه 

قرار گیرد.
و  حمایت  ادامه  در  جمهور  رئیس 
اصلی  ارکان  از  را  معلمان  از  پشتیبانی 
راهبرد دولت برای تحول در نظام آموزش 
کشور برشمرد و افزود: راهبرد و اهداف 
محقق  کشور  آموزش  نظام  در  دولت 
و  کارآیی  افزایش  با  مگر  شد،  نخواهد 
انگیزه  ایجاد  نیز  آن  بهره وری که لازمه 
پشتیبانی های  و  حمایت  با  معلمان  در 

مستمر است.
از  بسیاری  اینکه  بیان  با  پزشکیان 
اصلاحات در نظام آموزش کشور به منابع 
عین  در  کرد:  تصریح  ندارد،  نیاز  مالی 
حال لازم است علاوه بر استفاده از منابع 
حاصل از مسئولیت اجتماعی شرکت ها، 
توسط  درآمد  کسب  راهکارهای  احصاء 
آموزش و پرورش به منظور تقویت منابع 
این وزارتخانه نیز مورد توجه قرار  مالی 
گیرد. همچنین استفاده از مشارکت های 
سازی  کارآمد  و  تقویت  با  مردمی، 
انجمن های اولیا و مربیان در مدارس هم 

در این راستا موثر خواهد بود.
در این جلسه همچنین با دستور رئیس 
تصمیمات  و  مباحث  شد  مقرر  جمهور 
اتخاذ شده به منظور تدوین طرح نهایی 
صورت  به  آموزشی،  نظام  در  تحول 
و  آموزش  شورای عالی  در  کارگاهی 
پرورش بررسی و برای تصویب به جلسه 

آتی این شورا ارائه شود.

در جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی؛

پزشکیان: بخش قابل توجهی از مشکلات اداری کشور 
نتیجه فقدان نظام ارزشیابی نیروی انسانی است
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وزیر کشور: برای انتخاب مدیران جای 
هیچ آزمون و خطایی نداریم

رد  و  استانداران  انتخاب  در  بر شایسته سالاری  تاکید  با  وزیر کشور   
هیچ  قم جای  استان  افراد، گفت:  معرفی  در  دیگران  توصیه  هرگونه 
آزمون و خطایی ندارد و استاندار جدید قم در مسوولیت های قبلی خود 
کارآمد و موفق بود و وی بدون هیچ گونه توصیه دیگران و یا پیگیری 

شخصی، فقط بر اساس شایسته سالاری انتخاب شده است.
معارفه  و  تکریم  آیین  در  مؤمنی  اسکندر  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
استاندار قم، افزود: یکی از امتیازهای منفی در انتخاب مدیران در دولت 

وفاق ملی، توصیه های دیگران و همچنین پیگیری های فردی است.
اجرایی،  کارهای  در  شایستگی  و  بودن  کارآمد  کرد:  عنوان  وی 
مردمی بودن و روحیه جهادی از مولفه های دولت در انتخاب استانداران 

است.
زیرساخت های زیارتی قم ناکافی است

مؤمنی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به حضور سالانه ۲۰ 
میلیون زائر در شهر قم، افزود: به خاطر وجود مراکز شاخص دینی و 
برخوردار  ویژه ای  اهمیت  از  استان  این  در  استاندار  انتخاب  مذهبی، 

است.
گزینه  قم،  جدید  استاندار  جو  بهنام  اکبر  اینکه  بیان  با  کشور  وزیر 
با  وجود  این   با  کرد:  تصریح  بود،  نیز  دیگر  استان  در چند  مدیریتی 
انتخاب شد که  استانداری  آن،  و جایگاه  قم  استان  اهمیت  به  توجه  
دارای سابقه دینی و فرهنگی و نگاه توسعه محور و عمرانی درخشانی 

داشته باشد.
وی با بیان اینکه استان قم هنوز با جایگاهی که باید داشته باشد فاصله 
دارد، تصریح کرد: به رغم حضور میلیونی زائران در این شهر اما میانگین 

و ماندگاری زائران در آن بسیار اندک است و تا یک روز نیز نمی رسد.
وزیر کشور با تاکید بر اهمیت توسعه زیرساخت های زیارتی قم، افزود: 
اسکان،  زیرساخت های  به  باید  قم  در  زائران  ماندگاری  افزایش  برای 
شکوفایی  شاهد  تا  شود  ویژه تری  توجه  غیره  و  حمل ونقل  تفریحی، 

بیشتر معنوی و اقتصادی این استان باشیم.
و  غیررسمی  سکونتگاه های  بیکاری،  نرخ  بالابودن  داد:  ادامه  مؤمنی 
دوره  در  می رود  امید  که  قم  استان  دیگر  معضلات  از  حاشیه نشینی 

جدید مدیریتی به سمت مطلوبیت سوق داده شود.
ملی  سازمان  مرزها/لایحه  امنیت  افزایش  منطقه ای  نشست  برگزاری 

مهاجرت به مجلس ارسال می شود
با  اتباع گفت: وزارت کشور   وزیر کشور در مورد موضوع ساماندهی 
همکاری شورای عالی امنیت ملی لایحه »سازمان ملی مهاجرت« را 

تدوین کرده است که در موعد مقرر تقدیم مجلس می شود.
 اسکندر مؤمنی در حاشیه جلسه هیأت دولت در جمع خبرنگاران در 
پاسخ به سوالی در مورد ساماندهی وضعیت اتباع توضیح داد: در قانون 
برنامه هفتم آمده است که سازمان ملی مهاجرت تشکیل شود؛ بر این 
اساس وزارت کشور با همکاری شورای عالی امنیت ملی لایحه تشکیل 

این سازمان را آماده کرد که تقدیم دولت شد.
وی افزود: ان شاءالله در موعد مقرر این لایحه تقدیم مجلس خواهد شد 
تا سازمان ملی مهاجرت به صورت یکپارچه با اختیارات جامع کار خود 

را آغاز کند.
وزیر کشور ادامه داد: البته ما منتظر آن لایحه نیستیم با همین قوانین 
و مقررات موجود کارمان را درخصوص اتباع بیگانه آغاز کرده ایم، ما 
بارها اعلام کرده ایم مهاجر ستیز نیستیم اما بیش از این امکان پذیرش 

اتباع را نداریم.
که  کشورهایی  به  هستند  ملزم  بین المللی  مراجع  کرد:  تاکید  وی 
اسلامی  به جمهوری  اما هیچ کمکی  مهاجرپذیر هستند کمک کند 
بازگرداندن  اینکه موضوع  نداریم جز  نمی گیرد، گریزی  ایران صورت 
اتباع غیرمجاز در اولویت مان قرار بگیرد کار هم آغاز شده دستگاه های 

مربوطه و نیروی انتظامی محکم در این زمینه پای کار هستند.
وزیر کشور افزود: ما به معدن طبس که رفتیم هزار و ۷۰۰ کارگر در 
اعماق زمین کار می کردند و همه آنها ایرانی بودند. بنابراین ساماندهی 
اتباع صرفا با سازو کار سلبی نمی شود حتما باید موضوع مربوط به کار 

و اشتغال اتباع نیز لحاظ شود.
امور  تسهیل  آیین نامه های  گفت:  ها  مرزنشین  امنیت  مورد  در  وی 

مرزنشین ها مراحل نهایی را سپری می کند.
و  دستگاه ها  همه  همکاری  با  مرز  امنیت  از  وقتی  افزود:  مؤمنی 
مرزنشین ها صحبت می کنیم، بخش عمده ای هم کولبرها هستند که 

آیین نامه های تسهیل امورات آن ها مراحل نهایی را سپری می کند.
اولین ها در دولت چهاردهم شکل گرفت

گفت:  استانداران  انتصاب  مورد  در  سوالی  به  پاسخ  در  کشور  وزیر 
استانداران بر اساس سیاست های رئیس جمهور و وعده های ایشان در 
انتخابات، با پیشنهاد وزارت کشور در هیات دولت منتخب می شوند، 
همه استانداران جز یکی، دو مورد با اکثریت و اجماع رأی آورده اند و 

اولین ها در این دولت شکل گرفت که البته کار آسانی نبود.
انتصابات بر اساس شعار وفاق ملی و  با تاکید بر این که  وزیر کشور 
اهل  استاندار  اولین  است، گفت:  گرفته  رئیس جمهور صورت  تدابیر 
سنت بعد از انقلاب را در این دولت انتخاب کردیم، هم چنین اولین 
استاندار از قومیت عرب و اولین فرماندار خانم اهل سنت در این دولت 

منصوب شدند.
مومنی در پاسخ به سؤال دیگری در خصوص انتخاب بقیه استانداران 
نیز گفت: قرار بود در جلسه امروز چند استاندار دیگر معرفی شوند که 
به دلیل عدم حضور رئیس جمهور این موضوع به تعویق افتاد و انتخاب 

بقیه استانداران نیز طی چند هفته آینده نهایی خواهد شد.
وی اظهار داشت: یکی از اولویت های ما دیپلماسی همسایگی است. مرز 
دوطرفه است و هم ما و هم طرف مقابل باید مراقبت داشته باشیم که 

ورود غیرمجاز از قبیل قاچاق اسلحه و قاچاق انسان انجام نشود.

از مرزهای خود و  به مراقبت  نیز ملزم  بیان کرد: همسایگان  مومنی 
کنترل نسبت به آن هستند.

عراقچی: ایران به گام غیرفنی اروپا پاسخ 

مناسب خواهد داد

 وزیر امور خارجه با اشاره به اینکه هشدار دادیم که فشار به نتیجه 
مناسبی منجر نخواهد شد و ایران را از تصمیم خود برای همکاری 
مثبت با آژانس منصرف نخواهد کرد، گفت: جمهوری اسلامی ایران 

به گام »غیر فنی« اروپا پاسخ مناسب خواهد داد.
 سید عباس عراقچی در گفت وگو با شبکه المیادین با بیان اینکه ما 
اراده واقعی برای همکاری با آژانس داریم اما حرکت اروپا با این روند 
در تضاد است، اظهارداشت: هدف از دعوت گروسی باز کردن صفحه 

جدیدی از همکاری ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی بود.
وی گفت: ما سعی کردیم برای حل مشکلات باقیمانده زمینه تفاهم 
استقبال  این رویکرد  از  و  بود  آقای گروسی خوشبین  و  پیدا کنیم 
شد  نخواهد  منجر  مناسبی  نتیجه  به  فشار  که  دادیم  هشدار  کرد. 
منصرف  آژانس  با  مثبت  همکاری  برای  خود  تصمیم  از  را  ایران  و 

نخواهد کرد.
عراقچی تصریح کرد: جمهوری اسلامی ایران به گام »غیر فنی« اروپا 

پاسخ مناسب خواهد داد.
در تماس تلفنی با وزیر امور خارجه آفریقای جنوبی مطرح شد؛

عراقچی: اگر طرف های مقابل در آژانس به دنبال تقابل باشند، ایران 
واکنش نشان می دهد

وزیر امورخارجه حُسن نیت جمهوری اسلامی ایران در قبال آژانس 
بین المللی انرژی اتمی را متذکر شد و گفت: اگر طرف های مقابل 
به دنبال تقابل باشند، ایران نیز واکنش مناسب از خود بروز می دهد.

با »رونالد لامولا« وزیر  تلفنی   سید عباس عراقچی در گفت وگوی 
از اعضای شورای حکام  امور خارجه آفریقای جنوبی )که کشورش 
با نشست  اتمی است(، موضوعات مرتبط  انرژی  المللی  بین  آژانس 
شورای حکام آژانس بین المللی انرژی اتمی، قطعنامه پیشنهادی سه 
کشور اروپایی و همکاری های میان ایران و آژانس بین المللی انرژی 

اتمی را مورد بحث و تبادل نظر قرار داد.
رئیس دستگاه دیپلماسی در این مکالمه تلفنی با اشاره به سفر رافائل 
گروسی مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی به ایران، حسن نیت 
را  اتمی  انرژی  المللی  بین  آژانس  قبال  ایران در  جمهوری اسلامی 
متذکر شد و تاکید کرد: اگر طرف های مقابل به دنبال تقابل باشند، 

جمهوری اسلامی ایران نیز واکنش مناسب از خود بروز می دهد.
وزیر امور خارجه افریقای جنوبی نیز ضمن تشکر از تماس وزیر امور 

خارجه کشورمان، از همکاری بین ایران و آژانس استقبال کرد.
عراقچی در تماس تلفنی با مدیر کل آژانس بین المللی انرژی اتمی:

اقدامات غیرسازنده در نشست شورای حکام، پاسخ متناسب ایران را 
همراه خواهد داشت

 وزیر امور خارجه گفت: در صورتی که طرف های مقابل بی توجه به 
حسن نیت و رویکرد تعاملی ایران، اقدامات غیرسازنده را در نشست 
شورای حکام از طریق صدور قطعنامه در دستور کار قرار دهند، ایران 

به نحو مقتضی و متناسب پاسخ خواهد داد.
 سید عباس عراقچی، وزیر امور خارجه در گفتگوی تلفنی با رافائل 
گروسی مدیر کل آژانس بین المللی انرژی اتمی، در مورد تعاملات 
همچنین  و  تهران  به  گروسی  سفر  نتایج  پرتو  در  آژانس  و  ایران 
تحولات مرتبط با نشست شورای حکام به بحث و تبادل نظر پرداخت. 
ایران  به  گروسی  سفر  به  اشاره  با  کشورمان  خارجه  امور  وزیر 
بار  سفر،  این  جریان  در  صورت گرفته  تفاهمات  ساخت  خاطرنشان 
ارتقای  برای  را  ایران  اسلامی  جمهوری  اراده  و  نیت  حسن  دیگر 

تعاملات و همکاریها با آژانس اثبات کرد. 
در این گفتگوی تلفنی، همچنین دو طرف بر اراده خود برای ادامه 
به منظور حل و فصل اختلافات و پرداختن  تعامل  مسیر گفتگو و 
به دیگر موضوعات در دستورکار و پرهیز از رویکردهای غیرسازنده 

و تقابلی تاکید کردند. 
که  صورتی  در  کرد:  تصریح  همچنین  دیپلماسی  دستگاه  رئیس 
ایران،  تعاملی  رویکرد  و  نیت  حسن  به  بی توجه  مقابل  طرف های 
صدور  طریق  از  حکام  شورای  نشست  در  را  غیرسازنده  اقدامات 
قطعنامه در دستورکار قرار دهند، ایران به نحو مقتضی و متناسب 

پاسخ خواهد داد.
قانونی،  مبنای  ایران  قبال  در  اروپا  تحریمی  رفتارهای  عراقچی: 

منطقی و اخلاقی ندارد
تصمیم  به  واکنش  در  ایران  اسلامی  جمهوری  خارجه  امور  وزیر   
اتحادیه اروپا برای تحریم خطوط کشتی رانی ایران، این اقدام اروپا را 

فاقد هرگونه مبنای قانونی، منطقی و اخلاقی دانست.
سید عباس عراقچی در شبکه ایکس نوشت: رئیس جمهور زلنسکی 
شخصا تایید کرده که هیچ موشک بالستیک ایرانی به روسیه صادر 
هدف  به  شود  نمی  حاضر  اروپا  اتحادیه  حال،  این  با  است.  نشده 
خطوط  تحریم  طریق  از  هوایی  مسافران  ناعادلانه ی  دادن  قرار 
هواپیمایی ایران پایان دهد - اقدامی که ظاهرا به ادعای واهی تحویل 

موشک های ما به روسیه اتخاذ شده بود.
وی افزود: اکنون اتحادیه اروپا قصد دارد از همان بهانه واهیِ صادرات 
موشک برای تحریم خطوط کشتیرانی ما استفاده کند. هیچ مبنای 
قانونی، منطقی یا اخلاقی برای هیچ یک از این رفتارها وجود ندارد. 
در واقع این رفتارها همان چیزی را باعث می شوند که اتحادیه اروپا 

خواهان جلوگیری از آن است.
عراقچی تاکید کرد: آزادی کشتیرانی از اصول بنیادین حقوق دریاها 
این  تبعات  گیرند،  می  کار  به  را  آن  گزینشی  عده ای  وقتی  است. 

کوته بینی آنها معمولا به خودشان برمی گردد.
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اقتصاد
اخبار

وزیر راه و شهرسازی: اتمام پروژه های 
نیمه تمام اولویت دولت چهاردهم است

وزیر راه و شهرسازی گفت: تلاش دولت چهاردهم اتمام پروژه های نیمه 
تمام بوده تا طرح هایی را تعریف کند که منابع آن قابل تامین باشد.

فرزانه صادق مالواجرد در سفر یک روزه به سیستان و بلوچستان به 
عنوان نماینده رئیس جمهور در شهرستان تفتان بیان کرد: مردم این 
دیار با غیرت زندگی و در برابر تمامی توطئه های دشمنان از جان و 
مال خود مایه گذاشتند، ما قدردان زحمات مردم این استان بوده و این 
مهم را دولت چهاردهم با انتخاب نیروهای خدوم نشان داد که قدردان 

غیرت، شرف و اصالت مردم بزرگوار این سرزمین است.
وی با بیان اینکه مطالبات بسیار زیادی برای مردم منطقه وجود دارد 
که باید پاسخگوی آنها باشیم، افزود: به عنوان نماینده دولت وفاق به 
سیستان و بلوچستان آمده تا بگوییم به عهدی که با شما بسته ایم، 
پایبندیم و مطالبات شما را شنیده و وعده در حد توان برای رفع آن 

دهیم.
وزیر راه و شهرسازی با تاکید بر اینکه مطالبات به جا؛ اما منابع محدود 
است، ادامه داد: این دولت قصد ندارد وعده ای بدهد که نتواند به آن 
عمل کند، وعده مهم عدالت در کل پهنه سرزمینی ایران بوده که اگر 
آن را شرط و اساس اقدامات بعدی ببینیم، قطعا در اجرای مطالبات 

شما اثرگذار خواهد بود.
تفویض اختیار به استاندار سیستان و بلوچستان در حوزه راه

وی با اشاره به تداوم پیگیری مطالبات مردم این منطقه مبنی بر تامین 
آب آشامیدنی و انتقال خط لوله آب که در زمره مصوبات سفر استانی 
اما  دارد،  بلوچستان حسرت آب  و  قرار گیرد، گفت: سیستان  دولت 
امیدوار به آبادانی است، اولویت ما در تکمیل جاده های استان محور 
زاهدان - خاش بوده و در اینباره تفویض اختیار لازم به استاندار انجام 

شده است.
صادق مالواجرد در حوزه راه های جاده ای و ریلی به ارائه اقداماتی مبنی 
بر حل مشکلات موجود اشاره کرد و افزود: در تلاش هستیم تا تردد 
قطار در منطقه متناسب با شان مردم افزایش یابد، در یک ماه آینده 

ظرفیت های قطار منطقه را بالاتر خواهیم برد.
وی در خصوص مطالبات مطرح شده مبنی بر بافت فرسوده خاش، 
ادامه داد: شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل ۱۰ هزار 
تن قیر برای آسفالت جاده های این منطقه اختصاص دهد، همچنین 
کمک به ساخت مدرسه در محلات این شهرستان از دیگر برنامه های 

در دستور کار است.
در  روتک  مرزی  بازارچه  مطالبات  کرد:  اظهار  و شهرسازی  راه  وزیر 
برنامه های این سفر نبوده اما با توجه به محدودیت های منابع تلاش 
خواهیم کرد تا تامین منابع آن در ردیف های بودجه تسهیل شود، این 
موضوع را حتما در مذاکرات با سازمان برنامه و بودجه پیش خواهیم 

برد تا منابع لازم برای آن تخصیص یابد.
وی ادمه داد: تلاش ما در دولت این بوده که پروژه های نیمه تمام را 
به اتمام برسانیم و پروژه هایی را تعریف کنیم که منابع آن قابل تامین 

باشد.
تاکید وزیر راه بر لزوم تحقق تعهدات دولت در تأمین مسکن متقاضیان

 وزیر راه و شهرسازی از بررسی وضعیت پرداخت تسهیلات مسکن 
ملی و تأمین منابع مالی برای متقاضیان در نشست مشترک با اعضای 
بر لزوم تحقق  کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی خبر داد و 

تعهدات دولت در تأمین مسکن متقاضیان تاکید کرد.
اعضای  با  مشترک  نشست  از  پس  صادق  فرزانه  ایرنا،  گزارش  به 
کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی در جمع خبرنگاران گفت: 
اقدامات  در حال  اکنون  و  انجام شده  برای ساخت مسکن  اقداماتی 
تکمیلی هستیم زیرا ثبت نام، پایش متقاضیان، تامین زمین و واگذاری 
زمین ها به متقاضیان و انعقاد قرار داد برای پرداخت تسهیلات انجام 

شده است.
وی اظهار داشت: جلسه امروز کمیسیون عمران به بررسی وضعیت 
جلسه  این  در  داشت.  اختصاص  ملی  مسکن  تسهیلات  پرداخت 
به  تسهیلات  پرداخت  ادامه  برای  مالی  منابع  تأمین  درخصوص 
متقاضیانی که پیش تر وام دریافت کرده اند و نیز برای متقاضیان جدید 

بحث و تبادل نظر شد.
صادق با اشاره به اهمیت اجرای تعهدات دولت در این حوزه بیان کرد: 
این مساله به صورت گزارش در جلسه دولت نیز مطرح شد و وزیر امور 

اقتصاد و دارایی نیز بر اهمیت آن تأکید داشت.
وزیر راه و شهرسازی خاطر نشان کرد، به زودی جلسه شورای عالی 
مسکن برگزار خواهد شد تا به بررسی چالش های موجود در تأمین 

منابع مالی و سایر مشکلات پرداخته شود.
صادق تأکید کرد: حدود ۸۰۰ هزار نفر از متقاضیان که در دولت های 
با  متناسب  مسکن  به  باید  کرده اند،  وجوه  واریز  به  اقدام  پیشین 
شأن آنان دست یابند. این موضوع در شورای عالی مسکن مطرح و 
تصمیم گیری های لازم جهت تسهیل امور و واگذاری ساختمان های در 

دست ساخت انجام خواهد شد.
وی همچنین از اعضای کمیسیون عمران مجلس برای برگزاری این 
جلسات قدردانی کرد و آن را عاملی مؤثر در تصمیم گیری های آتی 

دانست.
وزیر راه و شهرسازی در خصوص امکان ثبت نام متقاضیان جدید در 
سامانه املاک و اسکان نیز گفت: تغییری در سامانه ثبت نام ایجاد نشده 

است و تأکید کمیسیون عمران بر ادامه ثبت نام ها است.
صادق افزود: برای تأمین مسکن متقاضیان واجد شرایط، تأمین منابع 

مالی ضروری است.

گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
به  هیچ  وجه دنبال اقتصاد دستوری و 
افزایش نفوذ دولت در عملکرد اقتصاد 
نیستیم و این موارد جزء اصول دولت 

کنونی است.
 عبدالناصر همتی در نشست شورای 
گفت  وگوی دولت و بخش خصوصی 
با بیان اینکه  اتاق بازرگانی  در محل 
مشکلات  حل  بر  مصمم  دولت 
دولت  داشت:  اظهار  است،  اقتصادی 
بنا دارد تا بر اساس یافته های اقتصاد، 
مبتنی  اقتصاد  و  کارشناسی  نظرات 
و  کند  اداره  را  کشور  قیمت،  بر 
و  اقتصاد دستوری  به هیچ وجه دنبال 
افزایش نفوذ دولت در عملکرد اقتصاد 
نیستیم و این موارد جزء اصول دولت 

کنونی است.
ادامه داد: تصمیماتی را  اقتصاد  وزیر 
نیز بر مبنای تفاهم با بخش خصوصی 
و بر اساس عقل جمعی کشور اتخاذ 
و بر این مبنا کشور را اداره خواهیم 

کرد.
مطالب  همه  اینکه  بیان  با  همتی 
اقتصادی  ستاد  به  را  شورا  این 
رئیس جمهور  آقای  خدمت  دولت 
تلاش  کرد:  تصریح  می کنیم،  منتقل 
مبنای  بر  مسائل  که  است  این  بر 
با بخش  اقتصادی و همکاری  منطق 
خصوصی اتفاق بیافتد که نظر ریاست 
قوه قضائیه نیز برای حل مشکلات بر 
خیلی  بنابراین  است.  مبنا  همین 
امیدوارم تا بتوانیم گره های بیشتری 
مطرح  شورا  این  در  که  مسائلی  از 

شده را باز کنیم.
در  قیمت  اینکه  بر  تأکید  با  همتی 
حل  را  مسائل  از  بسیاری  اقتصاد 
می کند، گفت: آن چیزی را که فکر 
ایجاد  اقتصاد  در  تعادل  می کنیم 
می کنیم  دست کاری  را  می کند 
معنای  به  قیمت  دست کاری  و 
من  است.  اقتصاد  علم  ازبین بردن 
ما  به  قیمت  که  دارم  جدی  اعتقاد 
تقاضا  عرضه،  رفتار،  سیگنال،  نشانه، 

و روند اقتصاد را نشان می دهد.
قیمت  سرکوب   در  کرد:  تأکید  وی 
هیچ گونه نفعی نداریم و فقط علاوه بر 
اقتصاد  روند  سیگنال،  خاموش کردن 
این  به  بنابراین  نیز کند می کنیم.  را 

موضوع اعتقاد نداریم.
همتی بر موارد سیاست کلی مجموعه 
دولت اشاره کرد و افزود: دولت بر امور 
برای جلوگیری از شکست بازار نظارت 
دارد، البته اینها از وظایف دولت است 
به معنای دخالت دولت در  نباید  اما 
اقتصاد باشد و امیدواریم به تدریج این 
دخالت  از  حاکی  نشانه های  یا  موارد 
دولت در اقتصاد کاهش پیدا کند تا 
شاهد رونق و تعامل بیشتر هم دولت 
و هم بخش خصوصی باشیم و از همه 
مهم تر رقابت در اقتصاد افزایش پیدا 
می کند و کارآمدی اقتصاد نیز بیشتر 

می شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با توجه  
ایران  بازرگانی  اتاق  استقبال  به 
بیان  گمرک  رئیس کل  انتصاب  از 
این  ما  هدف  وزارتخانه  در  داشت: 
که  دهیم  مسئولیت  را  افرادی  است 
کارشناس آن رشته هستند و تجربه 
وزارت  بخش های  همه  در  دارند، 
کردیم  منصوب  را  افرادی  اقتصاد 
بر  و  کارشناسی همان جا  بدنه  از  که 
مسئولیت  کرده  تجربه کسب  اساس 
به  است  سیگنالی  این  و  گرفتند 
کنند،  کار  اگر خوب  که  کارشناسان 
می توانند در همان سازمان خودشان 
ارتقا پیدا کنند و مسئولیت های مهم 

آن سازمان را بگیرند.
نیروی  نیست  مناسب  افزود:  وی 
باشیم  کارشناس در مجموعه داشته 
آن  مسئول  را  نفر  یک  بیرون  از  اما 
قبول  را  مورد  این  کنیم.  مجموعه 

سازمان  آن  در  اینکه  مگر  ندارم 
نداشته  وجود  شایسته ای  شخص 

باشد که این موضوع بعید است.
همتی: مخالف تصمیمات خلق الساعه 

در صادرات هستیم
 وزیر اقتصاد گفت: نظر رئیس جمهور 
صادرات  مورد  در  که  است  براین 
گرفته  خلق الساعه  تصمیمات  نباید 
خود  برای  صادرکننده  چراکه  شود، 
برنامه ریزی و مشتری پیدا کرده است 

و بازار او نباید به هم بخورد.
»عبدالناصر همتی« در حاشیه یکصد 
شورای  نشست  هفتمین  و  بیست  و 
بخش خصوصی  و  دولت  گفت وگوی 
مباحث  از  یکی  خبرنگاران  جمع  در 
مطرح شده در این نشست را در ارتباط 
با تصمیمات خلق الساعه در خصوص 
سیب زمینی  صادرات  محدودکردن 
مربوطه  انجمن  افزود:  و  کرد  عنوان 
به این موضوع اعتراض داشت و وزیر 
که  داشت  قبول  نیز  جهاد کشاورزی 

این گونه تصمیمات خوب نیست.
نشست،  این  در  داشت:  اظهار  وی 
اجرایی  آیین نامه  پیش نویس  نخست 
طیور  صنعت  ملی  برنامه  برای  که 
ایران، توسط فدراسیون طیور تدوین 
شده بود، مورد بررسی قرار گرفت اما 
برخی از تشکل های مهم طیور نسبت 
به قضیه اعتراض داشتند و درخواست 
کردند نقطه نظرات آنان در این موضوع 
مدنظر قرار گیرد که تصمیم گیری شد 
از  متشکل  کمیته ای  ماه   ۲ ظرف  تا 
تشکل های  کشاورزی،  جهاد  وزارت 
بازرگانی  اتاق  و  فدراسیون  طیور، 
با یکدیگر موضوع را  تا  تشکیل شود 
آن  ایرادات  و  داده  قرار  بررسی  مورد 
را رفع کنند و نتیجه را برای ارسال به 

هیات دولت به ما ارائه دهند.
جمع بندی  خصوص  در  اقتصاد  وزیر 
کنند  سعی  افراد  گفت:  جلسه  این 
قانون را رعایت کنند چرا که در این 
زمینه قوانینی وجود دارد که باید قبلًا 
اطلاع رسانی شود و انشاالله از این به 

بعد این موارد تکرار نخواهد شد.
خرید  قدرت  تولید،  رشد  همتی: 

حقیقی مردم را افزایش می دهد
 وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: تا 
زمانی که رشد تولید به عنوان متغیر 
نشود،  محقق  کلان  اقتصاد  حقیقی 
افزایش  مردم  حقیقی  خرید  قدرت 

نخواهد یافت.
همایش  در  همتی«   »عبدالناصر 
به  بنگاه داری  از  تولید  »تامین مالی 
بنگاه سازی« افزود:  تولید مهم است 
و این همایش می تواند گام خوبی در 

جهت رشد تولید باشد.
تولید  و  رشد  اگر  اینکه  بیان  با  وی 
اتفاق نیفتد، روز به روز قدرت خرید 
در  گفت:  یابد،  می  کاهش  مردم 
سال های گذشته رشد اقتصادی ایران 
بیش از سه درصد نبوده است، شرایط 
نا اطمینان در اقتصاد نخستین لطمه 
را به تولید و اقتصاد می زند؛ بنایراین 
باید نااطمینانی را کاهش دهیم و اثر 

آن را بر تولید کم کنیم.
همتی با یادآوری اینکه با تورم بالایی 
در کشور روبه رو هستیم، ادامه  داد: با 
ساختار نامناسب اقتصادی موجود، با 
تورم، رشد متوقف می شود و  توقف 
با شروع رشد، تورم ایجاد می گردد؛ 
ساختاری  اصلاحات  با  که  حالی  در 
این مشکل  ایران می توان  اقتصاد  در 

را برطرف کرد.
وزیر اقتصاد اضافه  کرد: مجلس شورای 
اسلامی پارسال قانون خوبی برای رفع 
تصویب  تولید  مالی  تامین  و  مشکل 
کرد، تا پیش از آن فشار به بانک ها و 
تامین مالی از این طریق بود، اما اگر 

پیش بینی  قانون  در  که  راهکارهایی 
کنیم،  دنبال  جدی  به طور  را  شده 
می توانیم به موفقیت های زیادی در 
حوزه تامین منابع مالی بیرون از شبکه 

بانکی برسیم.
ادامه  داد:  ما تاکنون نتوانسته ایم  وی 
اختیار  در  های  سرمایه  و  ابزارها  از 
خود به خوبی استقاده کنیم، سرمایه 
است،  مهم  بسیار  نهادی  و  فیزیکی 
قانون یاد شده همه اینها را دیده است 
بانکی را کاهش  که فشار به سیستم 
خواهد داد، اما نباید فراموش کرد که 
سیستم بانکی همچنان عامل برتر در 

تامین مالی خواهد بود.
همتی با اشاره به نشست های شورای 
گفت:  اقتصاد  وزارت  در  مالی  تامین 
در سه ماه گذشته مصوبات خوبی در 
شیوه نامه  یا  پروژه  صندوق  خصوص 
و  نفت  بالادستی  گذاری  سرمایه 
... در  گاز، زنجیره مالی تامین کالا و 
داشتیم  مالی  تامین  شورای  جلاست 
که با تصمیمات گرفته شده در عمل 
می توانند  اینها  همه  دید  خواهیم 
در  مالی  تامین  مشکلات  از  بخشی 

کشور را برطرف کنند.
 ۱۳۹۶ سال  در  گفت:  اقتصاد  وزیر 
حجم  تومانی،  سه هزار  حدود  دلار  با 
نقدینگی نزدیک به ۳۶۰ میلیارد دلار 
بود، اما امروز این رقم با احتساب نرخ 
کاهش  میلیارد   ۱۴۰ به  موجود  ارز 
یافته و همین امر موجب می شود که 

احساس کنیم نقدینگی کم است.
تنگنای  دولت  خاطرنشان کرد:   وی 
تصمیمات  و  کرده  درک  را  نقدینگی 

لازم را گرفته است.
همتی با بیان اینکه مشکل واحدهای 
بانک  افزود:  است،  نقدینگی  تولیدی 
نقدینگی  تورم،  کنترل  برای  مرکزی 
افزایش  طرفی  از  می دهد  کاهش  را 
درآمد ارزی ناشی از فروش نفت هم 
نداریم، بنابراین رشد اقتصادی کاهش 
رشد  برای  نباید  بنابراین  می یابد 
نفت  قیمت  افزایش  منتظر  اقتصادی 
باشیم و باید ابزارهای غیر ارزی برای 

رشد اقتصادی را تقویت کنیم.
وی با بیان اینکه محیط کسب و کار 
نیست،  گذاری  سرمایه  با  متناسب 
افزود: محدودیت تسهیلات دهی بانک 
ترازنامه و کنترل  به دلیل کنترل  ها 
نقدینگی، مشکلات را حل نکرده است.

اضافه  عمل  در  یادآوری کرد:  همتی 
اگر  و  رفته  بالا  ها  بانک  برداشت 
یک هزار  کنیم  اضافه  هم  را  »ریپو« 
همت اضافه برداشت داریم که بخش 
به  مربوط  برداشت  اضافه  از  زیادی 

بانک های خصوصی است.
برای  کرد:  خاطرنشان  اقتصاد  وزیر 
و  پایین  اقتصادی  رشد  از  خروج 
اقتصادی  ستاد  در  مالی،  تنگناهای 
اقداماتی  تا  گیری شد  تصمیم  دولت 
شده  بینی  پیش  نقدینگی  از  فراتر 
صورت بگیرد تا بتوان گشایشی برای 
اقتصاد  پیشران  و  مولد  های  بخش 
تولید  آن  نتیجه  در  و  کرد  تعریف 

افزایش یابد.
وی با تاکید بر اینکه بنگاه داری بانک 
بر  گفت:  شود،  تمام  باید  امسال  ها 
تا  بانک های دولتی نظارت می کنیم 
پرونده بنگاه داری در آنها امسال بسته 
شود، از بانک مرکزی هم انتظار داریم 
بر بانک های زیرمجموعه نظارت کند 
برنامه  در  قانونی  تکلیف  اساس  بر  تا 
خارج  داری  بنگاه  از  ها  بانک  هفتم، 

شوند.
همتی اظهار داشت:  برای تشویق بانک 
ها به خروج از بنگاه داری تمهیداتی در 
نظر گرفته شده است تا منابع حاصل 
به  ها  بانک  بنگاه داری  از  خروج  از 

بخش های پیشران و سود آور منتقل 
شود و در مجموع باید مدل کسب و 

کار بانک ها تغییر کند.
خطاب  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
مجلس  رئیس  قالیباف  محمدباقر  به 
شورای اسلامی که در مراسم حضور 
داشت، گفت: این نوید را می دهم که 
قانون تامین مالی تولید که در مجلس 
تصویب شده است  را به عنوان اصل 
و پایه خروج از تامین مالی تورمی در 

دستور کار قرار دهیم.
وی گفت: هدف ما این است که از تله 
رشد میانگین سه درصد در سه دهه 
اخیر خارج شویم، اما نه با رشد تورمی.

بانک  هماهنگی  عالی  شورای  رییس 
ها: هدف خروج از بنگاه داری و تلاش 

برای بنگاه سازی بانک ها است
شورای  رئیس  نجارزاده«  »ابوالفضل 
عالی هماهنگی بانک ها و مدیرعامل 
بانک ملی ایران نیز به عنوان میزبان 
راهبری  با  ملی  بانک  گفت:  مراسم 
وزارت اقتصاد برنامه ریزی لازم برای 
است  کرده  را  همایش  این  برگزاری 
از  مختلفی  محورهای  در  همایش  و 
جمله نقش نهادهای مالی در توسعه 
تولید، ظرفیت های موجود در اقتصاد 
ملی با تاکید بر روشها و ابزارهای نوین،  
نظارتی برای تقویت تامین مالی تولید، 
تکنولوژی های نوین در تسهیل تامین 
مالی و توسعه کسب و کارهای تولید 
و مدیریت نقدینگی برای تامین مالی 

پایدار تولید، برنامه ریزی شده است.
 ۸۰ همایش،  دبیرخانه  گفت:  وی 
مقاله در موضوعات گفته شده دریافت 
قالب  در  شده  مقرر  و  است  کرده 
اساتید  حضور  با  تخصصی  پنل های 
آنها  باره  در  اقتصادی  صاحبنظران  و 

بحث و تبادل نظر شود.
حضور  گفت:  ملی  بانک  مدیرعامل 
و  اسلامی  شورای  مجلس  رییس 
تخصصی  های  کمیسیون  روسای 
از   نشان  همایش  این  در  مجلس 
اهتمام ویژه مجلس به رفع موانع تولید 

و  رسیدن به رونق اقتصادی دارد.
رئیس شورای عالی هماهنگی بانک ها 
با بیان اینکه بالای ۹۰ درصد از تامین 
مالی کشور توسط بانک ها صورت می 
اقتصادی  شرایط  امروز  گفت:  گیرد، 
بنگاه  از  بانک ها  ایجاب می کند که 
داری خارج شده و به عنوان همراه و 
پشتیبانی نوین نسبت به تامین مالی 
بنگاه های تولیدی اقدام کنند که ثمره 
پایدار  توسعه  و   اقتصادی  رونق  آن 

کشور خواهد بود.
وی گفت: بیشتر تملک بنگاه ها توسط 
بانک ها  با رای محاکم قضایی در حال 
رد دیون است و شبکه بانکی با خروج 
از بنگاه داری می تواند منابع حاصل از 
واگذاری دارایی های منجمد خود را 
در ترکیب با منابع مردم در طرح  های 
سرمایه  کشور  پیشران  و  ای  توسعه 

گذاری کند.
از  خروج  کرد:  خاطرنشان  نجارزاده 
بنگاه داری و تلاش برای بنگاه سازی 
مقام  رهنمودهای  مشترک  فصل 
کلی  های  سیاست  رهبری،  معظم 
نظام، برنامه هفتم، راهبردهای دولت 
وزارت  عملیاتی  برنامه  و  چهاردهم 

اقتصاد است/
وی با اشاره به اینکه در شبکه بانکی با 
باور براین مهم که نقش ما در اقتصاد 
بانک داری است و  باید به حای بنگاه 
کنیم،  حمایت  سازی  بنگاه  از  داری 
گفت: خروج از بنگاه داری را به عنوان 
برای  بخش  اثر  اجرایی  راهکار  یک 
کار  دستور  در  کشور  آبادانی  و  رونق 

قرار داده ایم.

همتی: به  دنبال افزایش نفوذ دولت 
در اقتصاد نیستیم

گزارش

وزیر نفت خبر داد:

افزایش تولید بنزین و گازوئیل/ نیروگاه ها و 
صنایع از سوخت  مایع استفاده کنند

 وزیر نفت گفت: همزمان با افزایش تولید در بخش بالادستی صنعت 
همچون  شده  اندیشیده   تدابیر  با  نیز  پایین دست  حوزه  در  نفت، 
افزایش خوراک پالایشگاه ها و تغییر در فرآیندهای پالایشی، موفق 

به افزایش قابل توجه تولید گازوئیل و بنزین کشور شدیم.
به گزارش ایرنا از وزارت نفت، »محسن پاک نژاد« با تاکید بر اینکه 
امسال از اوایل آبان دمای هوا نسبت به مدت مشابه پارسال سه تا 
۳.۵ درجه سردتر شده است، اظهار داشت: به ازای هر یک درجه 
)معادل  مترمکعب  میلیون   ۲۵ کشورمان  گاز  مصرف  دما،  کاهش 

تولید یک فاز پارس جنوبی( افزایش می یابد.
وی ادامه داد: از این رو مصرف گاز در بخش خانگی به طور متوسط 
حدود ۹۰ تا ۹۳ میلیون مترمکعب در روز نسبت به پارسال افزایش 
داشته است. به عبارت دیگر ما یک ماه زودتر به استقبال فصل سرد 

و مباحث مربوط به مدیریت سوخت زمستانی رفته ایم.
نیروگاه ها و صنایع باید به سمت سوخت  مایع بروند

پاک نژاد با اشاره به اینکه افزایش مصرف گاز خانگی بدان معنا است 
که برای ادامه تولید در بخش نیروگاهی و صنایع لازم است به سمت 
لازم  تدابیر  داشت:  اظهار  برویم،  جایگزین  مایع  سوخت های  سایر 
برای سوخت رسانی به نیروگاه ها و صنایع عمده اندیشیده شده است.

وزیر نفت با تاکید بر اینکه هم اکنون در بخش پالایشگاه های نفتی 
در حوزه تأمین سوخت مایع تلاش زیادی می شود، تصریح کرد: از 
وزارت نیرو نیز درخواست این است که در زمینه استفاده از سوخت  
معادل که مجموعه ای از گاز، گازوئیل و نفت کوره را شامل می شود، 

به نحوی مدیریت انجام شود که از سقف مشخص بالاتر نرود.
عمده  صنایع  دست اندرکاران  و  مدیران  به  خطاب  همچنین  وی 
کشور، گفت: پیشنهاد بنده به صنایع عمده این است که با توجه به 
ناترازی ها، در ماه های سرد سال به سمت استفاده از سوخت های 

مایع جایگزین گاز بروند.
نظارت کامل بر رعایت دمای مجاز ساختمان های وزارت نفت

از  بهینه  استفاده  برای  لازم  دستورات  اینکه  بر  تأکید  با  پاک نژاد 
شده  ابلاغ  نفت  وزارت  زیرمجموعه  شرکت های  همه  به  انرژی 
این  اجرای  نحوه  بر  نظارت  برای  را  به تازگی شخصی  گفت:  است، 
دستورعمل ها تعیین کرده ام تا دمای اتاق های ساختمان وزارتخانه 
و سایر زیرمجموعه ها در حد مجاز باشد. این دستورعمل ها در مورد 

استفاده از برق مصرفی نیز لازم الاجرا است.
وزیر نفت خطاب به مردم شریف ایران، اظهار داشت: از همه شما 
گازرسانی  شبکه  پایداری  حفظ  برای  می کنم  درخواست  عزیزان 
کشور در مصرف انرژی صرفه جویی کنید، زیرا کاهش یک درجه ای 
خواهد  بسزایی  سهم  گاز  مصرف  کاهش  در  خانه ها  محیط  دمای 
از منزل شخصی خودم  این کاهش دمای محیط خانه را  داشت و 

شروع کرده ام.
هزینه بنزین سوپر متناسب با هزینه واردات خواهد بود

 وزیر نفت گفت: قیمت بنزین سوپر مطابق قیمت وارداتی و متناسب 
با هزینه واردات خواهد بود.

جمع  در  دولت  هیات  نشست  حاشیه  در  نژاد«   پاک  »محسن 
این مطالبه اجتماعی  افزود:  بنزین سوپر  واردات  خبرنگاران درباره 
بود و  کسانی که دارنده خودروهای لوکس خارجی وارداتی هستند، 
خودروها  این  موتور  شرایط  با  متناسب  سوختی  از  دارند  انتظار 

استفاده کنند.
وی تصریح کرد: این ظرفیتی است که ایجاد می شود و هزینه آن 

را می پردازند.
این عضو کابینه دولت چهاردهم گفت: بخشی از این هزینه مربوط 
های  جایگاه  به  آن  انتقال  هزینه  هم  بخشی  و  است  آن  خرید  به 

توزیع خواهد بود.
وزیر نفت، زمستان امسال را زمستانی سخت ندانست و افزود: خدا 

کمک خواهد کرد و با کمترین چالش پشت سرخواهیم گذاشت.
پاک نژاد درباره تامین سوخت در زمستان، خاطرنشان کرد: مدیریت 
سوخت زمستانی برای منازل و مراکز صنعتی خواهیم داشت. گاهی 
اما تلاش  تا ۸۰ درصد سوخت در بخش خانگی مصرف می شود 
می کنیم تا حد ممکن بخش های دیگر دچار مشکل نشوند و بخش 

صنعت با حداقل چالش روبه رو شود.
ایران  نفت  خرید  بر  بیشتر  فشارهای  اعمال  احتمال  درباره  وی 
بازگشت  و  ایالات متحده  تغییرات در سیاست خارجی  با  همزمان 
احتمالی فشارهای دوران ترامپ در صنعت صادرات نفت، گفت: به 

هر حال تدابیر لازم اتخاذ شده است.
اما  نشوم،  جزئیات  وارد  بفرمایید  اجازه  اضافه کرد:  نفت  وزیر 
با شرایط  نفت متناسب  ما در صنعت  باشید که همکاران  مطمئن 
را  لازم  های  اقدام  آید،  پیش  است  ممکن  که  محدودیت هایی  و 
آمد  نخواهد  وجود  به  زمینه  این  در  مشکلی  و  کرده اند  پیش بینی 

که مردم نگران شوند.
برنامه ریزی های وزارت نفت در راستای  نژاد خاطرنشان کرد:  پاک 
نگرانی  و  شده  انجام  کشور  نفت  صادرات  و  تولید  پایداری  حفظ 

خاصی در این زمینه وجود ندارد.

وی درباره ساخت پالایشگاه های کوچک، افزود: ساخت پالایشگاه های 
کوچک از سیاست هایی است که ما آن را دنبال می کنیم، به ویژه 
خواهیم  دنبال  را  آن  باشد  بخش خصوصی  سرمایه گذاری  با  آنکه 

کرد.
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اجتماعی
خبر

اتصال شبکه برق ایران و روسیه یک قدرت 

بزرگ الکتریکی در منطقه ایجاد خواهد کرد

وزیر نیرو تاکید کرد: هر دو کشور روسیه و ایران دارای 
شبکه های بزرگ الکتریکی هستند و در صورتی که 
این دو شبکه بزرگ به یکدیگر متصل شوند می توانند 
یک قدرت بزرگ الکتریکی در منطقه را به وجود آورند 

که سایر کشورها نیز از آن بهره مند شوند.
عباس علی آبادی در حاشیه دیدار با سرگئی تیسیویلف  
وزیر انرژی کشور روسیه که عصر سه شنبه در محل 
دیدار  و  جلسه  این  افزود:  شد،  برگزار  نیرو  وزارت 
بزرگ  همسایگان  از  روسیه  که  چرا  بود  مهم  بسیار 
ایران محسوب می شود و در میان سایر همسایگان از 

اهمیت ویژه ای برخوردار است.
الکتریکی  حوزه  در  ایران  اینکه  بیان  با  نیرو  وزیر 
همکاری های گسترده ای را با روسیه دارد، اظهار کرد: 
در این جلسه به دو موضوع بسیار مهم پرداخته شد 
که شامل احداث نیروگاه سیریک و برقراری و توسعه 

ارتباط الکتریکی بین ایران و روسیه است.
نیروگاه  خصوص  در  افزود:  بییشتر  توضیح  در  وی 
سیریک قراردادی بین ایران و روسیه امضا شده است 
و ما علاقمند هستیم این قرارداد اجرا شود و طرف 
با همکاری شرکت های  تا  است  روسی هم علاقمند 

ایرانی به این مسئله بپردازد.
علی آبادی یادآور شد: با توجه به ظرفیت های فناورانه 
بسیار بالای کشور از این پیشنهاد استقبال کردیم و 
بر این اساس آمادگی ایران برای تقویت و توسعه این 

همکاری بین شرکت های دو طرف اعلام شد.
شده  امضا  قرارداد  یک  »سیریک«  کرد:  اضافه  وی 
است، برنامه اجرایی دارد و در تلاش هستیم مشکلات 
فنی موجود در مسیر پیشرفت آن را برطرف کرده و 
برطرف  را  این مسائل  تا  اعلام کردیم  قاطعانه  امروز 

کنیم.
وزیر نیرو با اشاره به برقراری ارتباط الکتریکی ایران 
با بسیاری از همسایگان، ابراز داشت: ایران در حاضر 
افغانستان،  آذربایجان،  عراق،  ترکیه،  کشورهای  با 
الکتریکی  ارتباط  پاکستان  و  ترکمنستان  ارمنستان، 
این  تلاش هستیم  در  و  است  کرده  برقرار  را  خوبی 

ارتباط با در سطح وسیع تر توسعه دهیم.
وی با بیان اینکه تاکنون ارتباط الکتریکی پایداری بین 
ایران و روسیه تجربه نشده است، گفت: مدت هاست 
پیشنهاداتی را مطرح  کرده ایم تا با همکاری دو کشور 
از طریق کشور آذربایجان این اتصال الکتریکی تقویت 

شود.
ایران  و  روسیه  کشور  دو  هر  شد:  یادآور  علی آبادی 
دارای شبکه های بزرگ الکتریکی هستند و در صورتی 
شوند  متصل  یکدیگر  به  بزرگ  شبکه  دو  این  که 
را  منطقه  در  الکتریکی  بزرگ  قدرت  یک  می توانند 
به وجود آورند که سایر کشورها نیز می توانند از آن 

بهره مند شوند.
وزیر نیرو برقراری و تقویت اتصال الکتریکی دو کشور 
را در ایجاد اقتصاد بزرگ موثر دانست و گفت: امروز 
در دیدار با وزیر انرژی روسیه، به شکل مفصل در این 
زمینه گفت وگو شد و در نهایت همکاران ما در کشور 
روسیه اعلام آمادگی کردند که حاضرند در این بخش 

همکاری های لازم را داشته باشند.
فناوری  انتقال  به  مند  علاقه  روسیه  کرد:  بیان  وی 
ایران است و قرار است در این  از  توربین های گازی 
زمینه کارگروهی برای پیشبرد این مهم تشکیل شود.

علی آبادی در بخش دیگری از سخنان خود به رایزنی 
درخصوص توسعه تجدیدپذیرها با کشور روسیه اشاره 
در  که  کرد  اعلام  ایران  این جلسه  در  افزود:  و  کرد 
انرژی های تجدیدپذیر، هوشمندسازی  توسعه  زمینه 
شبکه های برق و خطوط انتقال ولتاژ بالا برنامه های 
گسترده ای را پیش بینی کرده است و روسیه نیز در 

این زمینه برنامه هایی را پیش بینی کرده است.
وزیر نیرو با بیان اینکه سطح ولتاژ شبکه ایران 400 
که  است  کشورعلاقمند  داد:  ادامه  است،  کیلوولت 
انتقال  تلفات  کاهش  منظور  به  را  خود  ولتاژ  سطح 
افزایش دهد و برای برقراری انتقال الکتریکی با سایر 
کشورها لازم است سطح ولتاژ خود را ارتقا دهیم. بر 
این اساس با توسعه ارتباطات الکتریکی که می تواند 
عمل  فعال تر  بزند،  رقم  منطقه  در  را  بزرگی  اقتصاد 
کنیم.وی یادآور شد: همچنین امروز در ایجاد »نقشه 
راه« برای همکاری های فناوارنه در حوزه برق با وزیر 
و هیئت همراه روسیه تبادل نظر شد و بر این اساس 
به  منجر  بی تردید  و  است  شده  تشکیل  کارگروهی 

انعقاد قرارداد خواهد شد.
انرژی  وزیر  تیسیویلف  سرگئی  دیدار،  این  ادامه  در 
روسیه ضمن استقبال از تقویت همکاری ها با ایران، 
اشاره کرد و گفت:  ایران  به  برقراری سفر  اهداف  به 
ماه  در  را  کشور  دو  ملاقات  زمینه های  تلاشیم  در 
اینکه  بیان  با  کنیم.وی  فراهم  مسکو  در  و  دسامبر 
با ایران دارد،  روسیه پروژه های مشترک متعددی را 
افزود: امروز جهان در برابر یک انقلاب بزرگ است و 
در این شرایط تولید و استفاده از نیرو و انرژی نقش 
اول و اساسی را دارد.وی با تاکید بر اینکه لازم است 
نیروی برق تدوین  از  برای استفاده  استراتژی جدید 
شود، ادامه داد: تبادل دانش فنی با ایران به منظور 
جمله  از  تجهیزات  تامین  در  نیازها  کردن  برطرف 

توربین های گازی جزو برنامه های این روسیه است.

به  اشاره  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر   
مصوبه جدید بودجه در خصوص دولتی شدن 
فولاد،  و  کشوری  بازنشستگی  های  صندوق 
بازنشستگان  منافع  با  کاملا  این مصوبه  گفت: 

سازگاری دارد.
به گزارش از وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
از  تعدادی  با  نشستی  در  میدری«  »احمد 
محل  در  که  کشوری  بازنشستگان  نمایندگان 
مصوبه  به  اشاره  با  شد،  انجام  وزارتخانه  این 
شرکت داری  نظام  اصلاح  درباره  بودجه  جدید 
افزود:  کشوری  بازنشستگی  های  صندوق  در 
وضعیت  بهبود  برای  اساسی  اقدامات  از  یکی 
عمومی ایران، اصلاح بنگاه داری در صندوق های 

بازنشستگی است.
وی گفت: برخی گروه ها اقدام مهمی که دولت 
در حال انجام آن است را وارونه جلوه می دهند.

میدری با بیان اینکه صندوق های بازنشستگی 
را در اختیار دارند،  اقتصاد کشور  پیشران های 
توضیح داد: در دهه های ۶0 و ۷0 این صندوق ها 
در اختیار دولت )وزارت صمت، وزارت اقتصاد، 
صندوق های  به  وقتی  اما  بود،  نیرو(  وزارت 
این  بنگاه داری  شدند،  منتقل  بازنشستگی 

صندوق ها بدتر از بنگاه داری دولت بود.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی خاطرنشان کرد: 
اگر زمانی این شرکت ها وابسته به دولت بود، 
بود.  مدیران حاکم  انتخاب  در  نظمی حداقلی 
اما امروز فقط به اراده یک نفر شما می توانید 
مهمترین  مدیرعامل  عنوان  به  را  کسی  هر 
شرکت های ایران انتخاب کنید و این مدیریت 

ناکارآمد علت زیان ده شدن آنهاست.
دولت متعهد به پرداخت حقوق بازنشستگان و 

رفاهیات آنان است
میدری با بیان اینکه در این مصوبه دولت متعهد 
به پرداخت حقوق بازنشستگان و رفاهیات آنان 
است، تصریح کرد: دولت متعهد می شود تا نفر 
آخری که در این صندوق ها هست، حقوقش را 

دریافت کند.
اصلاح  مصوبه،  این  نخست  قدم  افزود:  وی 
شرکت ها است و در گام بعدی پس از سپردن 
شرکت ها به سازمان تامین اجتماعی، شرکت ها 
ها  شفافیت  عدم  این  و  می شوند  بورس  وارد 

پایان می یابد.
بر  تاکید  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
اینکه سازمان تامین اجتماعی هم قرار نیست 
طبق  دولت  کرد:  تاکید  کند،  داری  بنگاه 
تا  شود.  خارج  بنگاه داری  از  باید  هفتم  برنامه 
زمانی که بنگاه ها دولتی هستند و یا زیر نظر 
سودی  نه  باشید  مطمئن  هستند،  صندوق ها 
برای صندوق ها دارد و نه می توان با آن اشتغال 

ایجاد کرد و تورم را پایین آورد.
وی افزود: سازمان تامین اجتماعی نیز به این 
واگذاری راضی نیست، اما از آنجایی که دولت 
پول نقد و سهام ندارد، این واگذاری با کمک 

دولت سامان داده می شود.
میدری با تاکید بر اینکه مقام سیاسی نباید در 
یک  این  و  کند  مداخله  مدیر شرکت  انتخاب 
به  من  خاطرنشان کرد:  است،  جهانی  الگوی 
نباید  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  عنوان 
۷00 شرکت را مدیریت کنم. این ها تصمیمات 
اجتناب ناپذیری بوده که پیشتر گرفته شده و 
حتما خطا در آن بوده و ما آمدیم این خطا را 

تصحیح کنیم.
کرد:  تاکید  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
این یک قدم اصلاحی بوده تا بتوان موتورهای 

اقتصاد ایران را نجات داد.
بازنشستگان در این  اینکه  با تاکید بر  میدری 
اظهار  نمی کنند،  برخورد  مشکل  با  مصوبه 
داشت: زیان این مصوبه برای آنهایی است که 

در شرکت ها سوء استفاده می کنند.
وی افزود: هر وقت خواستیم به کار شرکت ها 
سامان بدهیم، عده ای با دروغ پراکنی و دادن 
مسیر  از  انحراف  در  سعی  نادرست،  اطلاعات 
درست تغییر دارند، متاسفانه اینگونه منتقل شد 
که ما شرکت ها را می خواهیم از بازنشستگان 

بگیریم و بعد آنها دچار مشکل می شوند.
به  اشاره  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
ما  گفت:  دولت،  برای  تصمیم  این  حساسیت 
بازنشستگان  نفع  به  کار  این  که  داریم  یقین 

است.
میدری خاطرنشان کرد: اگر ما از تغییر بترسیم، 
هیچ کس نفع نخواهد برد و کمک کنیم برای 
خود و فرزندان خود این شرکت ها را در روند 

اصلاحی قرار دهیم.
از  نفره  پنج  گروه  یک  داد:  پیشنهاد  وی 
حضور  با  کشوری  بازنشستگان  نمایندگان 
معاون رفاه و امور اقتصادی و مدیرعامل صندوق 
خصوص  در  را  خود  پیشنهادات  بازنشستگی 

مصوبه دولت مطرح کنند.
مسیر واگذاری مدیریت به بخش خصوصی را 

پیگیری می کنیم
اجتماعی گفت: مسیر  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
واگذاری مدیریت به بخش خصوصی را در قالب 

جدید تعریف می کنیم تا افق ها درست شود.
یکمین  و  بیست  حاشیه  در  میدری«  »احمد 
نشست هیات نمایندگان اتاق بازرگانی صنایع، 
معادن و کشاورزی تهران در جمع خبرنگاران 
حساسی  مساله  واگذاری  بحث  داشت:  اظهار 
که  کسانی  مخالفت  مورد  معمولاً  و  است 
ذینفعان نامشروع هستند قرار می گیرد از این 

موارد  جداگانه  شرکت  هر  مورد  در  باید  رو 
بررسی شود.

هتل  افزود:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
های این وزارتخانه که زیر نظر صندوق فولاد 
است به سمت مخروبه و ویرانه شدن می رود 
اما در مقابل هتل هایی که به نهادهای عمومی 
یا بخش خصوصی تعلق دارد، پر رونق هستند.

این  دنبال  به  جدید  الگوی  در  داد:  ادامه  وی 
هستیم تا مدیریت هتل ها را به بخش خصوصی 
برای ۲0 سال واگذار کنیم به شرط اینکه هیچ 
کارگری اخراج نشود تا درآمد ثابت کسب کنیم.

میدری با اشاره به واگذاری ۵۸ هتل وزارت کار 
به بخش خصوصی گفت: بعضی از این هتل ها 
مسایل  واگذاری  برای  و  بود  خواهند  سودآور 

حقوقی را خود وزارتخانه دنبال می کند.
وی به بحث مولدسازی در دولت اشاره کرد و 
پیچیده  به خاطر مسائل  زمینه  این  در  گفت: 
حقوقی که در هر شرکت وجود دارد واگذاری 
این  آنکه  حال  است  نگرفته  صورت  مالکتی 

وزارتخانه به دنبال واگذاری مدیریتی است.
وزیر کار: ۹۵ درصد بازنشستگان در ایران زیر 

۶0 سال سن دارند
 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه 
۹۵ بازنشستگان زیر ۶0 سال سن دارند، گفت: 
باید  کشورها  از  بسیاری  در  بازنشستگی  سن 
۶0 سال سن با 40 سال کار باشد تا مستمری 
بالایی دریافت کند، اما در ایران افراد با ۲0 تا 

۲۵ سال سابقه کار بازنشسته شده اند.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، احمد میدری  
در نشست مسئولان بسیج دانشجویی پیرامون 
احتمال  داشت:  اظهار  کشور  اساسی  مسائل 
پیدا کردن شغل برای افرادی که دارای مهارت 

هستند بیشتر است.
وزیر کار افزود: ارتباط صنعت و دانشگاه با نظام 
فنی و حرفه ای تغییر پیدا می کند. سازمان فنی 
و حرفه ای جزو یکی از مجموعه های وزارت کار 

است که آموزش های مهارتی ارائه می کند.
مثل  اروپایی  کشورهای  در  داشت:  اظهار  وی 
آلمان و اتریش نزدیک به ۵0 تا ۸0 درصد افراد 
از همان مقاطع تحصیلی وارد فنی و حرفه ای 
می شوند، اما در ایران شرایط تغییر کرده است و 

افراد برای مدرک وارد دانشگاه می شوند.
صندوق های  مسائل  به  اشاره  با  میدری 
بازنشستگی در کشور گفت: در مورد صندوق ها 
باید صحبت کنیم پیش از این به دنبال برابری 
بودیم و کارایی را در صندوق ها در نظر نگرفتیم.

در  بازنشستگی  سن  داشت:  بیان  میدری 
 40 با  سن  سال   ۶0 باید  کشورها  از  بسیاری 
سال کار باشد تا مستمری بالایی دریافت کند، 
اما در ایران افراد با ۲0 تا ۲۵ سال سابقه کار 
اکنون ۹۵  به گونه ای که  اند  بازنشسته شده 
بازنشستگان زیر ۶0 سال سن دارند. میانگین 
کشوری  بازنشستگی  صندوق  در  بازنشستگی 
۵۲ سال، در صندوق نیروهای مسلح 4۵ سال و 

در صندوق فولاد 40 سال است .
ها،  صندوق  در  ناترازی  برای  کرد:  اضافه  وی 
نیز  در شرکت ها  ناکارآمدی  از جمله  مباحثی 
های  صندوق  دنیا  جای  همه  در  است  بوده 
بازنشستگی به بحران تبدیل شده و به دنبال 
تامین منابع هستند. حدود ۵0 درصد کسری 
 40 تورم  باعث  که   ۱40۳ سال  در  بودجه 
درصدی شد به خاطر کمک دولت به صندوق 

های بازنشستگی بوده است.
وزیر کار بر ریشه یابی فقر در کشور تاکید کرد 
و گفت: آمارهای فقر در ایران منتشر شده است 
باید علت یابی شود، در این زمینه هسته های 

اندیشه ورز نیاز داریم.
وی تاکید کرد : باید وضعیت معلولان را حل 
کرد آنان دارای هزینه های کمرشکنی هستند 
اکنون به یک معلول یک میلیون و ۵00 هزار 
تومان می دهیم که با این رقم زندگی شدنی 

نیست.
های  رسانه  تصویرسازی  به  اشاره  با  میدری 

خارجی از فساد و تخلف گفت: چند روز گذشته 
اجتماعی  تامین  درباره فساد در سازمان های 
به  تنها  ها  ام، وضعیت صندوق  صحبت کرده 
خاطر تخلف نیست، بلکه به خاطرتصمیم های 
غلط در گذشته است که اکنون به این نتیجه 

رسیده ایم.
وی تاکید کرد: برای اصلاح، روحیه بسیجی می 
ایجاد  نادرستی که در جامعه  تا قواعد  خواهد 
شده است اصلاح شود و گر نه این رویه ادامه 

پیدا خواهد کرد.
گفت:  فساد  با  برخورد  به  اشاره  با  کار  وزیر 
پولدارترین کشورهای دنیا از جمله سوئیس که 
پول می گیرند  از جاده ها  نیست  آنها فساد  در 
ما  اما  را حفظ کند  بتواند کیفیت جاده ها  تا 
بروید  گویند  می  کنیم  کاری  خواهیم  می  تا 
کنیم. جلوی دزدی ها  را کم  ها  جلوی دزدی 
با فساد  باید گرفته شود همه تلاش کردیم و 

هم مبارزه کردیم.
وی ادامه داد: باید جاده ها را درست کنیم این 
پول می خواهد، دولت تصمیم گرفت که  نیز 
عوارض را افزایش دهد که افزایش آن تاثیری 
ندارد ولی در کشور برای تامین جاده ها هزینه 

می شود.
تنها یک معدن زغالسنگ کشور مدرن است

معدن   ۱0۱ بین  از  اینکه  بیان  با  میدری 
تنها یک معدن مدرن است  زغالسنگ کشور، 
ایران  و  بدترین شرایط کاری در جهان  گفت: 
جان  است،  زغالسنگ  معدن کاران  به  مربوط 
از  بعد  است  معادن سنتی در خطر  کارگر در 
را  زغالسنگ  زیرزمینی  معادن  طبس  حادثه 

بررسی کردیم.
وی عنوان کرد: از ۶۲ مورد معدنی که در کشور 
زیرزمینی است، دستور تعطیلی ۷ معدن صادر 
شد، بقیه هم به خاطر شیوه بهره برداری سنتی 
به  معادن  نوع  این  وجود  علت  دارند،  مشکل 
فشار  ها  از گروه  یکسری  است که  این  خاطر 
آوردند و رفته اند معادن را کوچک گرفته اند در 

حالی که معادن باید بزرگ مقیاس باشد.
این  از  برون رفت  برای  کرد:  تاکید  کار  وزیر 
تا  شود  متحول  اداری  سیستم  باید  وضعیت 
راه  نکنیم  پیدا  نجات  غلط  تفکر  از  که  زمانی 
حلی وجود نخواهد داشت، سال ها به ما گفته 
این در  پیدا کنیم  اقتصادی  باید جراحان  اند، 
حالی است که مساله اقتصاد ایران نیازمند جراح 
بحث  در  دارد  نیاز  فیزیوتراپ  به  بلکه  نیست 
معدن طبس همین است یک طرف قدرت چانه 
زنی بالا ذوب آهن و یک طرف قدرت چانه زنی 

پایین معدن بود.
قیمت زغالسنگ ایران یک سوم قیمت وارداتی

وی با اشاره به اینکه قیمت زغالسنگ در ایران 
یک سوم قیمت وارداتی است گفت: ۱0 سال 
قبل ۱۳0 هزار تن وارد می کردیم اکنون ۵00 

هزار تن وارد می کردیم.
بسیج  و  بازرگانی  اتاق  به  کرد:  اضافه  میدری 
کار  پای  که  دهیم  می  پیشنهاد  دانشجویان 
معادن بیایند ضمن اینکه ما بدون شما حرکت 
معادن  در  را  دستمزدها  حداقل  ایم،  کرده 
بررسی کرده ایم که براساس ضریب یک هزار 
و ۵00 تا چهار هزار محاسبه می شود. تصویب 
کردیم که ضریب همه دستمزد را چهار هزار 
مورد محاسبه کنند مگر اینکه معدن دار بگوید 

ورشکسته می شوم.
وزیر تعاون، تاکید کرد: اکنون می توانم دستور 
بدهم که برای حداقل دستمزد به جای هفت 
از  بعد  اما  شود  تعیین  میلیون   ۳۷ میلیون، 
همین  خود  و  می شود  تعطیل  معدن  این۵0 
دستمزد  تعیین  کند.  می  اعتراض  کارگران 
بالا،  به  تومان  میلیون   ۱۷ به  تومان  هفت  از 

ظرفیت کارشناسی و بررسی می خواهد.
اینکه  بیان  با  سخنان  دیگر  بخش  در  وی 
عدالت جمع بین برابری و کارایی است گفت: 
یابد  افزایش  نابرابری را کاهش و تولید را  اگر 
عدالت محقق می شود اینکه من از جیب فلانی 

بردارم و جیب خودم بگذارم توزیع درآمد است 
نه عدالت. پیچیدگی عدالت این است که چکار 

باید کرد.
قدرت سازماندهی و تنظیم نقشه راه بازار کار، 

مهمترین راهبرد ماست
قدرت  اجتماعی،  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر   
سازماندهی و تنظیم نقشه راه بازار کار کشور 
را مهم ترین راهبرد معاونت توسعه کارآفرینی و 

اشتغال در دولت چهاردهم عنوان کرد.
»احمد میدری«  در آیین تودیع و معارفه معاون 
گفت:  کار  وزارت  اشتغال  و  کارآفرینی  توسعه 
تنظیم گری  اشتغال  معاونت  اصلی  ماموریت 
فرابخشی حوزه اشتغال کشور در هماهنگی با 

همه دستگاه های متولی در این حوزه است.
میدری رضایت افکار عمومی و مردم را اساس 
کار دولت وفاق ملی دانست و گفت: اقدامات و 
برنامه های دولت باید بر سفره و معیشت مردم 

تغییرات ملموس ایجاد کند.
قدرت  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
موفقیت  عامل  مهم ترین  را  بالا  سازماندهی 
مدیران و رهبران در بخش دولتی و خصوصی 
موفقیت  مهمترین شرط  کرد:  اضافه  و  عنوان 
و  بالا  توان سازماندهی  اشتغال  و  کار  بازار  در 
بهبود همکاری و هماهنگی فرابخشی در بین 
دستگاه های اجرایی مرتبط مانند وزارت صمت، 

اقتصاد، کار و سازمان برنامه و بودجه است.
و  شفاف  اطلاعات  دقیق  تهیه  گفت:  میدری 
تنظیم نقشه راه بازار کار مهم ترین راهبرد دولت 

چهاردهم در بخش اشتغال خواهد بود.
توسعه  جدید  معاون  حسینی«،  مالک  »سید 
تعاون، کار و رفاه  کارآفرینی و اشتغال وزارت 
مهمترین  گفت:  نشست  این  در  اجتماعی 
ماموریت خود را در معاونت توسعه کارآفرینی و 
اشتغال وزارت کار در دولت چهاردهم معیشت 

پایدار و رفاه مناسب مردم می دانم.
نرخ  کاهشی  روند  تسریع  و  حفظ  بیان  با  او 
بیکاری در دستور کار این معاونت خواهد بود، 
افزود: در شرایط فعلی وضعیت بازار در کشور 
سهم صنایع کوچک و بزرگ در حالت برابری 

قرار دارد.
را  اشتغال  حوزه  اصلی  استراتژی  حسینی 
نگه داشت سرمایه های کلان در بازار کار عنوان 
و تصریح کرد: فرایند تشکیل سرمایه در دهه 
اساسی  تاکید  باید  می دهد  نشان  کشور  اخیر 
کوچک  صنایع  و  خرد  اعتبارات  توسعه  بر  را 

گذاشت.
طراحی  و  برنامه ریزی  حوزه  در  گفت:  وی 
سیاستگذاری اشتغال در کشور به اشباع نظری 
رسیده ایم که با توجه به شرایط موجود حلقه 
مفقود توسعه اشتغال در کشور را باید در اصلاح 

فرایندهای اجرا و عمل جست و جو کرد.
از  قدردانی  با  کار  وزیر  نشست  این  پایان  در 
سید   « اشتغال، حکم  پیشین  معاون  زحمات 
مالک حسینی« به عنوان معاون جدید توسعه 
تعاون، کار و رفاه  کارآفرینی و اشتغال وزارت 

اجتماعی را به او تقدیم کرد.
 ۱۳۵۸ سال  متولد  حسینی«  مالک  »سید 
دکتری  مقطع  در  عالی  تحصیلات  دارای  و 

مدیریت دولتی - منابع انسانی است.
می توان  وی  اجرایی  مهم  سوابق  جمله  از 
صندوق  مدیره  هیات  موظف  عضویت  به 
بازنشستگی بانک ها، نایب رییس هیات مدیره 
هیات  عضو  غدیر،  سرمایه گذاری  شرکت 
و  خدمات  رفاه،  سازمان  مدیرعاملی  و  مدیره 
و  تهران  شهرداری  اجتماعی  مشارکت های 
مشاور وزیر و ریاست مرکز اطلاع رسانی وزارت 

امور اقتصادی و دارایی اشاره کرد.
حسینی پیش از این نیز به عنوان دبیر شبکه 
ریاست  جوانان،  غیردولتی  سازمان های  ملی 
دبیر  و  دولتی  غیر  های  سازمان  خانه  شورای 
اجرایی شبکه بین المللی اشتغال برای جوانان 

در بخش غیردولتی به فعال بوده است.

میدری: اصلاح بنگاه داری به نفع 
بازنشستگان است

خبر

سهامداری مددجویان در شرکت ها 
راهکار ایجاد مشاغل پایدار است

پایدار  مشاغل  ایجاد  راهکار  گفت:  کشور  بهزیستی  سازمان  رئیس 
مددجوبان راه اندازی شرکت ها و تعاونی ها با سهامداری خود آنهاست.

به گزارش از سازمان بهزیستی کشور، سیدجواد حسینی گفت: در قالب 
طرح مناطق عاری از مددجوی بیکار و با تشکیل شرکت ها و تعاونی ها 
وام خود اشتغالی مددجویان به صورت یکجا به تعداد مددجویان سهامدار 
به شرکت یا تعاونی داده می شود و مددجویان هم حقوق دریافت می 

کنند و هم در ارزش افزوده سهام شرکت یا تعاونی سهیم می شوند.
وی تصریح کرد: از ۶0 هزار شغلی که در سال ۱40۳ مکلف به ایجاد 
بودیم ۵۹ درصد محقق شده است اما اعتبارات را به خود اشتغالی دادیم 

و در نهایت شغل پایدار ایجاد نشده است.
حسینی با اشاره به موضوع اشتغال برای مددجویان سازمان بهزیستی 
گفت: تا زمانی که نگاه رویاپردازانه خود را داشته باشیم مسائل اساسی 
کشور حمل می شوند نه حل؛ کشور در بخش های مختلف دچار ناترازی 
است، ظرفیت محدودی داریم اما با انبوه مسائل مواجه هستیم که جز 
با نگاه راهبردی حل نمی شوند. این ناترازی در بهزیستی نیز وجود 
دارد چراکه زمانی که بهزیستی تشکیل شد ۶ ماموریت داشت اما امروز 

ماموریت های آن به ۱۶0 مورد رسیده است.
فقط ۱۳ همت به اجرای قانون حمایت از معلولان اختصاص یافته است

رئیس سازمان بهزیستی کشور گفت: به طور مثال برای اجرای قانون 
حمایت از افراد دارای معلولیت نیاز به ۱۶0 همت اعتبار داریم که تنها 
۱۳ همت اختصاص یافته است؛ بنابر این ناترازی را هم در ساختار و 

ماموریت و هم اعتبار مشاهده می کنیم.
و  دانست  را حضور مردم در عرصه  ناترازی  این  از  راه عبور  حسینی 
گفت: برای این منظور باید بتوانیم از ظرفیت های موجود در محلات 
مانند مدارس، مساجد، خانه های بهداشت و نیروهای مردمی در محلات 
تحت عنوان شبکه داوطلبان، تشکل های فعال در محله استفاده کنیم 
و در نهایت با ارائه خدمات محله محور برای حل مشکلات چند گام 

پیش رویم.
وی ادامه داد: یکی از شاخص های ارزیابی عملکرد سازمان بهزیستی 
تحقق اهداف تعیین شده است، برای مثال شاخص موفقیت ما این است 
که ببینیم از ۸۵00 کودک تحت پوشش چند نفر آنها بعد از ۱۸ سالگی 
و رهسپاری زندگی سالم و با کیفیتی دارند؛ به هر تعدادی که از این 

زندگی محروم باشند ما ناموفق بوده ایم.
رییس سازمان بهزیستی کشور افزود: برای این منظور اقدامات پیش از 
رهسپاری مانند توانمندسازی و مهارت آموزی، حین رهسپاری و پس از 

رهسپاری مانند ایجاد اشتغال باید به نحو احسن انجام شود.
حسینی در ادامه با اشاره به ماده ۹ قانون حمایت از حقوق معلولان در 
خصوص پرداخت شهریه دانشجویان گفت: در حال حاضر حدود ۱۸ 
هزار دانشجو که ۱۱۱۲۷ نفر از حوزه توانبخشی و ۶۸۲۷ نفر از حوزه 

اجتماعی اند تحت پوشش قرار دارند.
وی افزود: در سال ۱40۲ مبلغ ۱۲4 میلیارد تومان و در سال ۱40۳ 
با ۲۵ درصد افزایش مبلغ ۱۵۲ میلیارد تومان به این موضوع اختصاص 

یافته است.

رئیس سازمان لیگ:

نقش حامیان مالی در ورزش 

زورخانه ای باید پررنگ شود

کشتی  و  زورخانه ای  فدراسیون  لیگ  سازمان  رئیس 
پهلوانی بر ضرورت حضور حامیان مالی برای توسعه این 

رشته تاکید کرد.
علیرضا عربی به فینال مسابقات لیگ مستعدین نوجوانان 
از  مستعدین  لیگ  دوره  سومین  کرد:  اظهار  و  اشاره 
هفته گذشته کارش را با ۲ گروه پنج تیمی آغاز کرد. 
میزبانی  به  مستعدین  لیگ  مسابقات  دیدار  نخستین 
استان های قم و گلستان برگزار شد و در نهایت تیم های 
اصفهان و مالک اشتر بیرجند در جایگاه نخست صدر 
گروهی قرار گرفتند. هفته دوم این مسابقات قرار است 
به مدت ۲ روز به صورت متمرکز در ۲ زورخانه استان 
یزد برگزار شود. در نهایت چهار تیم برتر مسابقات روانه 

دیدارهای نهایی خواهند شد.
ورزشی  رویداد  این  اجرای  از  اینکه هدف  بیان  با  وی 
استعدادیابی و آموزش جوانان به این رشته است، گفت: 
مرحله نهایی لیگ مستعدین ورزش زورخانه ای هشتم 
و نهم آذر در جزیره کیش برگزار خواهد شد. در لیگ 
امسال ۱۵0 ورزشکار و مربی در این مسابقات شرکت 

دارند.
کشتی  و  زورخانه ای  فدراسیون  لیگ  سازمان  رئیس 
پهلوانی اضافه کرد: یکی از دغدغه های مهم این رشته 
است.  رشته  این  توسعه  برای  مالی  مسائل  به  مربوط 
هفته  دومین  در  مالی  اسپانسر  تعهد  عدم  دلیل  به 
ادامه  از  تیم خوزستان  انصراف  لیگ مستعدین شاهد 
برای  مالی  حامیان  نقش  امیدوارم  بودیم.  مسابقات 
توسعه این ورزش همانند سایر رشته های ورزشی بیش 

از پیش مورد توجه قرار گیرد.
هیات های  روسای  به  که  پیشنهادی  داد:  ادامه  وی 
با  ورزش  این  رونق  برای  که  است  این  دارم  استانی 
را  سازنده ای  تعاملات  تولیدی  صنایع  و  کارخانجات 
برقرار کنند چرا که این رشته در تمدن و فرهنگ غنی 

کشورمان رگ و ریشه دارد.
ورزش  لیگ  مسابقات  برگزاری  از  همچنین  عربی 
ورزش  گفت:  و  خبرداد  پهلوانی  کشتی  و  زورخانه ای 
زورخانه ای از هفته سوم آذر کارش را به طور رسمی 
آغاز خواهد کرد و ثبت نام تیم ها نیز تا چند روز آینده 

تکمیل می شود.
وی بیان کرد: یکی از پیشنهادات مهم ما برگزاری لیگ 
کشتی پهلوانی بود. در این خصوص باید فدراسیون نظر 
نهایی خود را اعلام کند چرا که کشتی پهلوانی همیشه 

جایگاه خاصی میان طرفداران این رشته دارد.
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اخبار

مساله ما کیفیت آموزش و رفاه استاد 
و دانشجو است/ بدون  راه های علمی 

اداره کشور ممکن نیست

 وزیر علوم، تحقیقات و فناوری با بیان اینکه کشور بدون  
با  مجبوریم  ما  گفت:  نیست  اداره  قابل  علمی  راه های 
را  علمی  راه های  منابع،  کمبود  وجود  با  دندان  و  چنگ 

پیش برده و رتبه علمی کشور را ارتقا دهیم.
بسیج  مسئولین  نشست  در  صراف   سیمایی  حسین   
دانشجویی پیرامون مسائل اساسی کشور که در دانشگاه 
این  اظهارداشت:  شد،  برگزار  اسلامی  انقلاب  جامع 
می کنم  تقدیم  کاوه  شهید  عزیز،  شهید  به  را  سخنرانی 
که در کربلای دو به شهادت رسید و من در آن عملیات 
زنده  من  با  همیشه  او  خاطره  و  یاد  ولی  شدم،  مجروح 
می آمد  کاوه  محمود  اسم  وقتی  که  شهیدی  است. 

معادلات دشمن عوض می شد.
یک  باشد،  سازمان  آنکه  از  بیش  بسیج  داد:  ادامه  وی 
باقری،  بسیجی  الگوی  ما  ذهن  در  هنوز  است.  فرهنگ 
همت و باکری است در دوران معاصر شهید سید نصرالله 
و شهید سلیمانی الگوی ما هستند. در سخنان رهبری نیز 

بسیجی یک مسلمان  مخلص است.
اداره  قابل  علمی  راه های  بدون   کشور  افزود:  علوم  وزیر 
کردن نیست. ما مجبوریم با چنگ و دندان با وجود فقر 
منابع راه های علمی را پیش برده و رتبه علمی کشور را 

ارتقا دهیم.
غیرسیاسی ترین افراد را منصوب کردم

سیمایی صراف افزود: از برخی استعلامات دو ماه گذشته 
از  گذشتن  ماه  یک  با  چه  اگر  نزده ایم  حکم  هنوز  ولی 

استعلام می توانم حکم را صادر کنم.
وی گفت: در خصوص یک انتصاب یک سوءتفاهمی پیش 
آمد حراست نامه زد و گفت »تایید شد« و سوءتفاهمی 
که پیش آمد این بود که یک مورد را گفته بود که تایید 
شده است ولی استنباط شده بود که تایید سایر حوزه ها 

نیز انجام شده است.
وزیر علوم و تحقیقات و فناوری تاکید کرد: بدون استعلام 
بدون استعلام  می برم؛  سودی  چه  من  مراجعه  جواب  و 
بخواهم حکم بزنم. موردی را گفتید چرا حکم زدید که 
همان را هم حراست تایید کرده است؛وی یک مطلبی در 
این  نظارتی است  اعلام کرده کار مراجع  فضای مجازی 
به  هماهنگی  عدم  شد  تایید  مرحله  چند  در  خدا  بنده 
وجود آمد هر زمان ثابت شود که اشتباه شده است و برای 
ما هزینه دارد ما آن فرد را بر می گردانم. نمی خواهیم که 

چالش ایجاد کنیم.
وزیر علوم گفت: اطمینان می دهم که انتصاباتی که داشتم 

کار خودم بوده و غیرسیاسی ترین افراد را انتخاب کردم.
وی افزود: چیزی که همیشه نگران آن هستم این است 
که ما گمان نمی کنیم مسائل ما قبلا تست شده و برای 
آن راه حل پیدا شده است و ما کم تر تن به راه حل علمی 
به  و  گیریم  تصمیم می  سلیقه ای  و  جلسه ای  می دهیم 
اینکه متفکران در مورد آن فکر کردند، اعتماد نمی کنیم. 

بدون علم راه به جایی نمی بریم.
وزیر علوم گفت: رسالت ما حفظ وحدت و انسجام است 
و  بوده  دهه  چند  در  ما  زیسته  تجربه  هم نتیجه  وفاق 
نظرها  اختلاف  علیرغم  نداریم  چاره ای  است  ضرورت 
درباره  ظاهرا  برسیم  واحد  فکر  به  و  کرده  باهم گفتگو 

معضلات کشور به راه حل نرسیده ایم.
وی ادامه داد: ولی در صدور فرهنگ بسیجی موفق بودیم، 
و توانستیم فرهنگ بسیجی را صادرکنیم که می توان به 
حزب الله لبنان و یمن اشاره کرد. حزب الله لبنان همان 

بسیجی است با فرهنگ هایی که با پیروزی صادر شد.
حزب الله سپر بلا شده است برای حفظ کل لبنان

شده  بلا  سپر  الله  حزب  اینکه  بیان  با  صراف  سیمایی 
که  متاسفیم  کرد:  تصریح  لبنان،  کل  حفظ  برای  است 
حزب الله در دنیا تنها است و غرب با همه شعار حقوق 
بشری ساکت در برابر این همه ظلمی که صورت می گیرد 
ایستاده است. این رفتار غرب یک خطر بزرگ برای خود 
آمریکا  از چشم  را  این جنایت  بود. همه دنیا  وی خواهد 
غزه  و  لبنان  مردم  پیروزی  بزودی  امیدواریم  می بینید، 

را ببینیم.
وزیر علوم در پاسخ به سوالات دانشجویان گفت: از اینکه 
دانشجویان دغدغه مند هستند خوشحالیم همان طور که 
نیست  تهدید  گری  مطالبه  فرمودند  رهبری  مقام معظم 
مطالبه  روحیه  دانشگاه همیشه  است کاش همه  وظیفه 

گر داشته باشند.
وی ادامه داد: در بخش انتصابات و بازگشت دانشجویان 
این موضوع وقت اندک ما را به خود اختصاص داده است 
من ۱۵ تا ۱۶ ساعت در محل کار هستم عمده آن صرف 
و  علم  برای  و  می شود  دانشگاه  در  وظایفم  و  ماموریت 

فناوری کار می کنیم.
من  کار  محصول  کنونی  وضعیت  کرد:  بیان  سیمایی 
من  است.  قبلی ها  محصول  بگویم   نمی خواهم  و  نیست 
خودم را مسئول تغدیه و اتوبوس ملحفه و بالش دانشجو 
بر دوش  فناوری، همه  پارک علم و  به  برسم  تا  می دانم 
من است من به جد معتقد به کار عمیق فرهنگی هستم.

فناوری  و  علم  ستاد  امروز  بودجه  داد:  ادامه  علوم  وزیر 
کشور ما از ۱۰ سال قبل کم تر است با اینکه ماموریتش 
است.   ۹۰ سال  دهم  یک  بودجه  این  است.  شده  اضافه 
امروز نگران ارتباط صنعت و دانشگاه هستیم. ما در گیر 
مساله مهاجرت و بلکه فرار هستم. اگر دانشجویی رفت و 
بازنگشت درحالی که با منابع کشور به این رتبه رسیده 

است، این درد است و ما برای این کار می کنیم.

وی افزود: الان مساله ما کیفیت آموزش، مأموریت گرایی 
و رفاه دانشجو است و به علت بوروکراسی نتوانستیم در 
این زمینه موفق باشیم متاسفانه در کشور ما کار سنگین 

پیش می رود.

باید  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
با  مبارزه  زمینه  در  ساله   ۱۰ راهبردهای 
دولتِ  گفت:  باشیم،  داشته  ارز  و  کالا  قاچاق 
که  قاچاق  با  مبارزه  تقویت  برای  چهاردهم، 
علاوه برمشکلات اقتصادی، اجتماعی و روانی، 
با  می کند،  دار  را خدشه  نظام سیاسی  آبروی 

قدرت وارد عمل می شود.
علیرضا  معارفه  مراسم  در  عارف  رضا  محمد   
رشیدیان، نماینده ویژه رئیس جمهور و رئیس 
ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز و تکریم سید 
مجید رضوی، رئیس ستاد در دولت سیزدهم 
این مبارزه ، هزینه های   ایران در مسیر  گفت:  
باید  اما  است،  پرداخت کرده  انسانی سنگینی 
توجه کرد که  برای مقابله با پدیده شوم قاچاق، 

باید در ابتدا با »فساد« مبارزه کرد.
وی با بیان اینکه مهمتر از بحث چگونگی مبارزه، 
با  مقابله  و چرایی  قاچاق  بحث چرایی حضور 
اقتصادی،  دلایل  دو،  هر  گفت:  است،  قاچاق 
شکل  باعث  که  دارند  ای  روانی  و  اجتماعی 
این  باید  که  شود  قاچاق  می  زنجیره  گیری 
زنجیره را برای موفق شدن در مبارزه، شناسایی 

کنیم.
چرایی  توضیح  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
مقابله با قاچاق گفت: قاچاق، تنها وارد کردن 
چند جنس لوکس نیست، بلکه باعث برهم زدن 
نظم اجتماعی شده و آثار تخریبی وحشتناکی 
باعث  آنکه  ضمن  دارد،  ملی  اقتصاد  روی  بر 
فرهنگ سازی غلط کسب درآمد از این راه می 
شود که از نظر اجتماعی تأثیرات نگران کننده 

ای دارد.
گفت:  نیز  قاچاق  سیاسی  آثار  درباره  عارف 
و  اقتصادی  مشکلات  همه  بر  علاوه  قاچاق، 
وحیثیت  آبرو  سیاست،  عرصه  در  اجتماعی، 
نظام سیاسی را بر باد می دهد ، قاچاق باعث 
می شود که یک کشور در شاخص های ارزیابی 
سلامت کشورها و دولت ها در شاخص مقابله با 
فساد و ریشه کن کردن فساد به رده های آخر 

سقوط کند.
وی اضافه کرد: در کشور ما با وجود حاکمیت 
به  که  اسلامی  فرهنگ  و  انقلابی  های  ارزش 
حرام و حلال دقت بسیار می شود، متأسفانه 
قبح قاچاق به گونه ای ریخته است که حتی 
در سفرهای ثواب نیز فرد بدون توجه به حرام 
بودن فعل قاچاق با خود اجناسی را پنهانی وارد 
کار  یک  عنوان  به  گاه  حتی  و  می کند  کشور 
زیرکانه از آن تعریف می کند اما نمی داند که 
با اقتصاد، سیاست و اجتماع کشورش چه می 

کند.
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه ما باید در 
پدیده قاچاق به دنبال پیشگیری باشیم تا صرف 
درمان، گفت:  باید به علت ها بپردازیم تا رسیدن 
از  اما چون در خیلی  تر شود  به معلول ساده 
موارد مسئولان تنها می خواهند گزارش بدهند، 

ساده تر آن است که به معلول ها بپردازند.
عارف گفت: در برنامه هفتم که برنامه خوبی هم 
میزان  پرداخته شده که سالانه  این  به  هست 
ولی سؤال  یابد  باید ۱۵ درصد کاهش  قاچاق 
این است که قاچاق چرا باید باشد که به دنبال 
کاهش پانزده درصدی آن باشیم ، قاچاق اساسا 

با معیارها و ارزش های انقلاب منافات دارد.
اظهار کرد: فرمان مقام معظم رهبری در  وی 
با  اوایل دهه ۸۰ فرمان واضحی درباره مبارزه 
قاچاق بود، ایشان اخیرا هم گلایه ای از همه 
دولت ها در این باره داشتند، از آن زمان بیش 
اما کماکان مسأله ما  از دو دهه گذشته است 
مبارزه با فقر و فساد و تبعیض است و در رأس 

این مبارزه مقابله با قاچاق کالا و ارز قرار دارد.
معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد: اکنون و 
در دولت چهاردهم که دولت وفاق ملی است، ما 
باید به دنبال مبارزه جدی با قاچاق باشیم چون 
سامان و نظام اقتصادی کشور را از بین می برد 

و انگیزه انسان ها را نابود می کند.
نیز گفت:  مبارزه  این  راهکارهای  عارف درباره 
برای رسیدن به راه حل باثبات و ماندگار باید 
در  آن  قبح  که  شوم  پدیده  این  ایجاد  عوامل 
در  و  شود  بررسی  است،  شده  ریخته  جامعه 
مرحله اول قبح قاچاق باید برای جامعه شفاف 
شده و آثار سیاسی و اقتصادی و اجتماعی آن 

برای جامعه بیان شود.
وی با بیان آنکه در سال های اول دهه ۸۰ نظام 
به این نتیجه رسیده بودکه برای اجرای دقیق 
برنامه ها، باید اصلاح ساختاری صورت گیرد، 
اتفاق  برنامه سوم  این ستاد در  گفت: تشکیل 
خوبی بود تا قاچاق متوقف شود و ستادی شکل 
گیرد که فرابخشی و بین قوه ای و حاکمیتی 

باشد که همه حاکمیت در آن شریک باشند، 
در آن زمان اجماعی حاصل شد که نتیجه اش 
ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز بود که 
۳۲ عضو داشت و جایگاه فراقوه ای و حکومتی 
با  اجرایی  مقام  بالاترین  نظر  زیر  و  کرد  پیدا 

اختیار خاص فعالیتش را آغاز کرد.
درباره  ادامه  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
ستاد  حرکت  سوی  و  سمت  اصلی  محورهای 
برای رسیدن به اهداف خود، گفت: لزوم تمرکز 
بر پیشگیری از قاچاق کالا و ارز، مهمترین محور 
است، باید فتنه را در نطفه خفه کرد و آماردهی 
هدف نباشد، مسأله دیگر، اقدام سازمان یافته 
علیه قاچاق است، باید به دنبال علت ها گشت 

و با آنها با قدرت برخورد کرد.
بر  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  عارف 
استقرار سامانه های الکترونیکی هوشمند تأکید 

کرد.
وی در ادامه با بیان آمار حجم قاچاق کالا در 
 ۲۳,۳ کالا  قاچاق  میزان  گفت:   ۱۴۰۰ سال 
از سهم کل  میلیارد بوده است که ۲۵ درصد 

تجارت خارجی ما به صورت قاچاق بوده است.
این  از  آنکه  بیان  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
فرآورده  به  مربوط  آن  دلار  میلیارد   ۳ میزان 
لیتری  را  بنزین  گفت:  است،  بوده  نفتی  های 
۴۰ سنت وارد کرده و لیتری ۱۵۰۰ تومان می 
فروشیم و قاچاق می شود و گازوئیل هم لیتری 
چطور  که  ببینیم  باید  ما  و  است  سنت   ۵۰
می شود سالانه یک میلیارد لیتر فرآورده نفتی 
قاچاق شود و اگر جلوی این گرفته نشود همه 

نظام متهم می شوند.
 ۲۵ قاچاق  میزان   ۹۲ سال  در  افزود:  عارف 
میلیارد   ۲۲,۳ به  اکنون  و  بوده  دلار  میلیارد 
این  از ده سال تلاش  بعد  رسیده است گفت: 

مقدار کاهش اندک حاصل شده است.
وی خاطرنشان کرد: اکنون چه کار باید بکنیم 
که حکم قانون در برنامه هفتم که باید قاچاق 
سالانه ۱۵ درصد کاهش پیدا کند، انجام شود، 
گفت: اگرعزم جدی کل حاکمیت و اجماع سه 
قوه پای کار بیاید مشکل حل شدنی است، البته 
باید دستور کارهای ستاد کارشناسی شده باشد 

که با اجماع پیش برود.
اول رئیس جمهور گفت: فضای کنونی،  معاون 
فضای خوبی است و بین سه قوه رفاقت وجود 
دارد، امروز زمان تفاهم و همدلی است و این 
شرایط خوب باید در ستاد استفاده شود. دولت 
در خدمت شماست و حتی بررسی خواهد شد 
که رئیس ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و 
تا  کنند  دولت شرکت  در کمیسیون های  ارز 
کمیسیون ها هم از نظرات آنها آگاه شوند. باید 

مقابله با قاچاق را یک مسأله فراقوه ای دید.
عارف در ادامه، پیشنهادات خود درباره فعالیت 
ستاد را بیان کرده و گفت: مقابله با قاچاق را 
باید یک مسأله بین قوه ای و فراقوه ای دید و 
باید با جدیت مسائل را حل کرد. تکمیل سامانه 
ها، تقویت و کنترل مبادی ورودی بخصوص 
استقرار سامانه جامع امور گمرکی و استفاده 
از سامانه های هوشمند باید به دقت مد نظر 
قرار گیرد و در مناطق آزاد و ویژه اقتصادی نیز 
ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز باید با دبیرخانه 

هماهنگی بیشتری داشته باشند.
و  ها  دستگاه  سایر  با  نزدیک  ارتباط  وی 
دار و حضور  اولویت  برنامه های  به  پرداختن 
در تصمیم سازی دستگاه ها و وزارتخانه ها را از 

دیگر اولویت های مهم ستاد برشمرد.
معاون اول رئیس جمهور با بیان آنکه در باره 
خواستار  داریم،  خوبی  نامه  آیین  بری  کوله 

شفافیت در بازارچه های مرزی شد.
و  هفتم  برنامه  بر  علاوه  اینکه  بیان  با  عارف 
ساله  راهبردهای ۱۰  باید  های سالانه  برنامه 
داشته  ارز  و  کالا  قاچاق  با  مبارزه  زمینه  در 
دولت  در  که  باشید  مطمئن  گفت:  باشیم 
که  قاچاق  با  مبارزه  تقویت  برای  چهاردهم، 
علاوه برمشکلات اقتصادی، اجتماعی و روانی، 
آبروی نظام سیاسی را خدشه دار می کند، با 

قدرت وارد عمل می شویم.
به  فرهنگ  کردن  دنبال  وفاق  دولت  برنامه 

عنوان یک اولویت مهم است
و  کتاب  گفت:  جمهور  رئیس  اول  معاون   
انقلاب  و  ایران  غنی  فرهنگ  در  کتابخوانی 
دولت  برنامه  و  هدف  و  دارد  ویژه ای  جایگاه 
یک  عنوان  به  فرهنگ  کردن  دنبال  وفاق 

اولویت مهم است.
 »محمدرضا عارف« در مراسم تکریم »علیرضا 
»غلامرضا  معارفه  و  قهرودی«  مختارپور 
و  اسناد  سازمان  جدید  رئیس  امیرخانی« 
در  کتابخوانی  و  کتاب  گفت:  ملی  کتابخانه 
ویژه ای  انقلاب جایگاه  و  ایرانی  غنی  فرهنگ 
ساماندهی  و  فرهنگی  امور  باید  لذا  و  دارد 

فرهنگ در اولویت قرار گیرد.
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه کتابخانه 
افزود:  دارد،  قرن  یک  حدود  سابقه ای  ملی 
نگاهی که دولت به کتابخانه ملی و اسناد آن 
دارد، نگاه راهبری، راهنمایی و نظارت علمی بر 
همه مجموعه های علمی آن است بدون اینکه 

بحث دخالت مطرح باشد.
عارف با تاکید بر اینکه بسیاری از کتابخانه های 
به  تا  ندارد  فرهنگی  مالک  کشور  سراسری 
نیازها و کمبودهای آن بپردازد، تصریح کرد: 
کتابخانه ملی نه تنها در کشور بلکه در حوزه 

تمدنی ایران جایگاه مهمی دارد.
وی ادامه داد: از فرهنگ، دانش و آن چیزی 
که باید معرف انقلاب ما باشد غافل بوده ایم. 
بهره  انقلاب،  بودن  فرهنگی  و  پتانسیل  از 
مناسب را نبرده ایم. آیا جایگاه مراکز فرهنگی 
ما جایگاهی تاثیرگذار حداقل در حوزه تمدنی 

ایران بوده  است؟
معاون اول رئیس جمهور تاکید کرد: باید در 
میان مسئولان کسانی باشند که درگیر مسائل 
دنبال  و  متولی  فقط  را  خود  و  نشوند  جاری 
تاسف  کمال  در  بدانند.  فرهنگی  امور  کننده 
کسانی که مسئولیت فرهنگ و تولید علم در 
کشور دارند درگیر مسائل اقتصادی و اجرایی 

شده اند.
وفاق  دولت  بنای  که  این  بر  تاکید  با  عارف 
دنبال کردن فرهنگ به عنوان یک اولویت مهم 
تنگناهای  و  رغم مشکلات  علی  است، گفت: 
مورد  باید  جامعه  فرهنگی  تعالی  اقتصادی، 
که  مشکلاتی  از  بسیاری  گیرد.  قرار  توجه 
یا  و  توجهی  بی  است  آن  درگیر  ما  جامعه 
این  به  اگر  که  است  فرهنگ  کردن  کانالیزه 
مشکلات  از  بسیاری  شود  پرداخته  موضوع 

اجتماعی حل خواهد شد.
فرهنگی  تولید  رئیس جمهور  اول  معاون 
فرمایشی را یکی از مشکلات امروز دانست و 
ادامه داد: راهبرد دولت این است که ابتدا کار 
اینکه وعده دهد و  نه  بعد اعلام کند،  کند و 

عمل نکند.
عارف گفت: این روزها ارایه عملکرد صد روزه 
این بوده که  ابتدا  از  بنای ما  اما  مطرح است 
برای اعمال تغییرات هم با احتیاط عمل کنیم. 
سر  بر  قبل  دولت  از  کس  هر  که  نداریم  بنا 
دولت  راهبرد  بلکه  دهیم  تغییر  را  بوده  کار 
نقد  را  این است که دولت گذشته  چهاردهم 
نکند. وی تاکید کرد: می دانیم که سه ماه از 
تعیین  استاندار  هنوز ۱۰  ولی  گذشته  دولت 
هم  را  آن  هزینه  نشده اند،  قطعی  تکلیف 
میدانیم اما هزینه این نگاه به مراتب کمتر از 

حذف ناگهانی تعداد زیادی افراد است.
عارف با ابراز تاسف نسبت به ارایه تحلیل های 
بر  بنای دولت  افزود:  افراد،  انتصاب  وارونه در 
این است که کسانی پست بگیرند که بتوانند 

به بهترین شکل ممکن آن جایگاه را مدیریت و 
ارتقا دهند. ما با تشخیص خود خیرالموجودین 

را انتخاب می کنیم.
معاون اول رئیس جمهور گفت: از مسئولانی که 
ماندن یا نماندنشان هنوز قطعی نیست اما به 
صورت جدی کار را دنبال می کنند نیز تشکر 

می کنم.
ملی  کتابخانه  سازمان  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
فرهنگی  چهره های  و  محقق  امن  خانه  باید 
بانی  باید  ملی  کتابخانه  و  مرکز  افزود:  باشد، 
این سیاست باشد، این موضوع باید نهادینه و 
ضابطه مند شود که به صورت سلیقه ای عمل 

نشود.
از  یکی  را  فرهنگی  دیپلماسی  تقویت  عارف، 
ملی  کتابخانه  و  اسناد  سازمان  رسالت های 
دانست و گفت: مزیت ما دیپلماسی فرهنگی 
دنبال  به  سالها  این  در  متاسفانه  اما  است 
دیپلماسی سیاسی رفته ایم که مزیت ما نبوده 
به  را  ما  می تواند  فرهنگی  دیپلماسی  است. 

دیپلماسی در سایر حوزه ها برساند.
بخش  اولویت  در  نو  انرژی های  از  بهره گیری 

انرژی کشور قرار گیرد
اینکه  بر  تاکید  با  رئیس جمهور  اول  معاون   
درست  و  دقیق  اجرای  دولت  کار  مبنای 
برنامه هفتم توسعه است، گفت: سیاست های 
بویژه  انرژی،  مصرف  مدیریت  و  سازی  بهینه 
در  نو  و  تجدیدپذیر  انرژی های  از  بهره گیری 
انرژی  اولویت راهبردها و سیاست های بخش 

کشور قرار گیرد.
عالی  شورای  جلسه  در  عارف«  »محمدرضا   
درخصوص  توسعه  هفتم  برنامه  راهبری 
راهبردی  مدیریت  و  بهینه سازی  راهکارهای 
خاطرنشان  برنامه  این  در  شده  تعیین  انرژی 
کرد: با وجود سازمان های متعدد در کشور در 
دهه های گذشته، بهینه سازی انرژی به صورت 
انرژی  هدررفت  شاهد  و  نشد  پیگیری  جدی 
مصارف  در  جمله  از  مختلف  بخش های  در 
دارد  ضرورت  که  هستیم  صنعتی  و  خانگی 
مصرف  مدیریت  و  سازی  بهینه  سیاست های 
تجدید  انرژی های  از  بهره گیری  بویژه  انرژی، 
پذیر و نو در اولویت راهبردها و سیاست های 

بخش انرژی کشور قرار گیرد.
در این جلسه که به ریاست معاون اول رئیس 
انتخاب  نحوه  پیشنهاد  شد،  برگزار  جمهور 
 ۱۱۸ ماده  موضوع  اجرایی  و  مالی  ناظران 
بر  بررسی شد که  توسعه  برنامه هفتم  قانون 
این اساس از ۳۶ دستگاه دولتی و اجرایی در 
عنوان  به  ذیحسابان  وزارتخانه  و  ۳۲ دستگاه 
ناظران مالی تعیین شدند و در چهار دستگاه 
باقی مانده با پیشنهاد و معرفی وزیر اقتصاد، 
در  توسعه  هفتم  برنامه  اجرای  مالی  ناظران 

دستگاه های باقیمانده مشخص خواهند شد.
همچنین در ادامه این جلسه و طبق آیین نامه 
برنامه ۷ توسعه در هر یک از جلسات شورای 
برنامه هفتم توسعه، یک فصل  عالی راهبری 
از برنامه هفتم در شورا و تکالیف قانونی برای 
۵ سال آینده به همراه گزارش اولویت بندی 
و اقدامات جاری تحت عنوان آن فصل مطرح 
می شود که در این جلسه اولویت بندی احکام 
اهداف کمی  انرژی شامل  فصل  موضوعات  و 
اولویت دار وزارت نفت و نیرو و سازمان انرژی 
و  نفت  وزارتخانه های  اولویت دار  احکام  اتمی، 
نیرو، وضعیت آیین نامه های اجرایی اولویت دار 
انرژی  سازمان  و  نفت  و  نیرو  وزارتخانه های 
اقدامات  گزارش  سامانه ای،  تکالیف  اتمی، 
اجرایی،  دستگاه های  توسط  گرفته  صورت 
توسعه  هفتم  برنامه  اجرای  موانع  و  چالش ها 

و پیشنهادها ارائه شد.
با حضور  که  این جلسه  از  دیگری  بخش  در 
نفت،  وزرای  بودجه،  و  برنامه  سازمان  رئیس 
هیئت  دبیر  فناوری،  و  تحقیقات  علوم،  نیرو، 
دولت، روسای سازمان انرژی اتمی و امور اداری 
مسئولان  و  دولت  سخنگوی  استخدامی،  و 
درخصوص  شد،  برگزار  امر  دستگاه های 
راهبردی  مدیریت  و  بهینه سازی  راهکارهای 
انرژی تعیین شده در برنامه هفتم توسعه بحث 

و تبادل نظر شد.

عارف: برنامه ۱۰ ساله مبارزه با قاچاق
 طراحی شود

اخبار

وزیر صمت تاکید کرد:

لزوم همسویی تجارت با سیاست های 
ارزی و بانکی

 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: اگر همسویی تجارت و 
سیاست های ارزی و بانکی را داشته باشیم، می توانیم صادرات 

را افزایش دهیم.
 »سید محمد اتابک«  در اجلاسیه کشوری پیشرانان صنعت 
و معدن که در سالن میلاد نمایشگاه بین المللی برگزار شد، 
افزود: امروز وظیفه وزارت صنعت معدن تجارت به عنوان یکی از 
بزرگ ترین وزارتخانه های اقتصادی کشور، تولید و تجارت است، 

اما امروز ناچاریم بخشی از زیرساختارها خودمان فراهم کنیم.
وی گفت: در شرایطی عهده دار تولید و تجارت کشور هستیم 
که به لحاظ مشکلات پیش رو بیشتر از هر زمان دیگر نیاز به 

فرهنگ ایثار، فداکاری و از خود گذشتگی داریم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت بیان داشت: رهبر معظم انقلاب 
روی بخش معدن و جایگزینی آن با نفت تاکید بسیار دارند، اما 

هنوز فاصله زیادی با این نقطه داریم.
اتابک ادامه داد: کمک به فرایند سازماندهی و ایجاد امید برای 
رزمندگان  انقلاب  معظم  رهبر  فرموده  به  که  تولیدکنندگان 
جبهه تولید هستند، خود یک جهاد بزرگ است که نیاز به 

دانایی، توانایی و ایثار دارد.
وی اضافه کرد: قطع برق در تابستان مشکلاتی را برای بسیاری 
از واحدهای تولیدی ایجاد کرد، اما نباید از این مساله خسته 
شویم، می دانم که گاز هم وضعیت مشابهی دارد و باید برای 

گاز هم تدبیر بیندیشیم.
این عضو کابینه دولت چهاردهم اظهار داشت: مقرر شده گاز را 
خودمان دریافت و در صنعت تقسیم کنیم که این کار شروع 
شده است؛ هرچند میزان گازی که دریافت می کنیم از نصف 
نیازمان کمتر است اما وظیفه داریم که این کار هم به نحو 

احسنت جلو ببریم و این کار را به نتیجه برسانیم.
تولید  از سازمان های کشور  اینکه بعضی  بیان  با  وزیر صمت 
نفع  به  که  می کنند  ایجاد  شرایطی  و  نمی بینیم  محور  را 
شرایط اقتصادی کشور نیست، گفت: اگر همسویی تجارت و 
سیاست های ارزی و بانکی را داشته باشیم، می توانیم صادرات را 
افزایش دهیم، نه اینکه با وضع مقررات ارزی بابت برگشت ارز، 

ده ها برابر صادرات را از دست بدهیم.
وی خاطرنشان کرد: این موارد را بسیج به راحتی می تواند در 

بررسی ها و کارگروه ها برای رفع موانع بیان و پیگیری کند.
تولید،  در  را  خود  تخصصی  توان  باید  بسیج  افزود:  اتابک 
سیاستگذاری تولید و تجارت، برای ایفای نقش بهتر ارتقاء دهد. 
هرچه بیشتر دانش تخصصی روز از طرف بسیج بهره گیری شود، 
توقع تداوم بهبود این شرایط به طور قطع واقعیت پیدا خواهد 

کرد.
وی ادامه داد: یکی از وظایف مهم بسیج گره گشایی است که در 
مقاطع مختلف با رفع چالش های پیش رو در اجرای سیاست های 
ابلاغی رهبری است و انتظار می رود که این شرایط تداوم پیدا 
کند تا برنامه پیشرفت هفتم کشور برنامه ای موفق و کارا باشد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: توصیه ما، ترسیم نقشه راه 
و اجرایی کردن آن در حوزه های تخصصی به بسیجیان و یک 
توصیه جدی است و از جامعه نخبگان بسیجی درخواست داریم 
که در این مهم به صنعت و وزارت صمت کمک بیشتری کنند 
تا بتوانیم سیاست های مردمی سازی اقتصاد را برابر برنامه هفتم 

توسعه به پیش ببریم.
از  یکی  توسعه صادرات کشور  راه  نقشه  این که  بیان  با  وی 
مهمترین کارهایی است که باید با همدلی و همکاری شما در 
پیش بگیریم، گفت: بسیج می تواند در حوزه تدوین پیوست های 
فرهنگی و عدالت بخش های بزرگی از صنعت و معدن نقش 
اصلی داشته باشد تا حکمرانی بنگاه های بزرگ مردمی تر شکل 

بگیرد.
وزیر صمت: رفع تعهد ارزی به صورت پلکانی ابلاغ خواهد شد

 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: رفع تعهد ارزی برای پنج 
سال و به صورت پلکانی ابلاغ خواهد شد.

توسعه  و  ریزی  برنامه  شورای  جلسه  در  اتابک  محمد  سید 
سیستان و بلوچستان که با حضور رئیس جمهور و ۱۰ نفر 
از اعضای هیات دولت در تالار امام رضا )ع(، برگزار شد با بیان 
اینکه مرز اصلی این استان میرجاوه است اظهار کرد: شرایط 

بازارچه مرزی میرجاوه، خرده فروشی و پیله وری است.
به گفته وی براساس قوانین بخشی از مشکلات مردم مرزنشین 
به دلیل بازگشت ارز حاصل از صادرات است که پیله وران و 

کارت های پیله وری را دچار مشکل کرده است.
وزیر صمت با اشاره به بازگشت ارز حاصل از صادرات بیان کرد: 
بازگشت ارز مربوط به سازمان توسعه تجارت نیست بلکه مربوط 
به بانک مرکزی است که اکنون در مرز میلک این موضوع مرتفع 

شده است.
به صورت  پنج سال  برای  ارزی  تعهد  اینکه رفع  بیان  با  وی 
پلکانی ابلاغ خواهد شد، عنوان کرد: کسانی که دارای تجارت 
مرزی هستند تبعیضاتی که در این راستا از جمله کوله بری 

داشتند برای آن ها از میان برداشته شده است.
اتابک گفت: اکنون سه روز قابلیت صادرات به صورت پیله وری 
و خرد داریم اما پاکستان واردات انجام نمی دهد چرا که یک 

عدم هماهنگی بین کالاهای تعرفه صفر وجود دارد.
وی خاطرنشان کرد: تاکنون ۲ جلسه در پاکستان انجام شده، 
این کشور یک بازار ۲۵۰ میلیون نفری است که نمی توان از 
آن گذشت بنابراین مذاکراتی صورت گرفته و امیدواریم در ماه 
آینده با حضور وزیر پاکستانی در ایران بتوانیم این بازارچه را 

جمع کنیم.
وزیر صمت به دیدار با فعالان اقتصادی میرجاوه اشاره کرد و 
افزود: این افراد تقاضای تسهیلات برای مشاغل خرد و خانگی را 
داشتند که با توجه به کمک بانک ها می توان این کار را برایشان 
انجام داد همچنین عمران این شهر نیاز به رسیدگی دارد که 

کمی وضع ظاهری و مبلمان شهری آن بهتر شود.
وی ادامه داد: یکی دیگر از درخواست های فعالان اقتصادی در 
میرجاوه تردد ماشین های وارداتی در حوزه استحفاظی سیستان 

و بلوچستان بود که امیدواریم این اختیار به آن ها داده شود.
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 ورزشی
خبر

رنکینگ روی کرسی های جهانی 
تأثیر می گذارد؛ میلاد تقوی: باید 
به جمع ۱۰ تیم برتر دنیا برگردیم

و  جهانی  رنکینگ  گفت:  والیبال  فدراسیون  رئیس 
همچون  مهمی  مسابقات  در  ملی  تیم های  عملکرد 
المپیک  بازی های  و  جهانی  مسابقات  ملت ها،  لیگ 
در کسب کرسی های فدراسیون جهانی والیبال تاثیر 

زیادی داشت.
 سید میلاد تقوی و محمدرضا داورزنی روسای کنونی 
کنگره  در سی ونهمین  والیبال  فدراسیون  پیشین  و 
شد،  برگزار  پرتغال  پورتوی  در  که  والیبال  جهانی 

شرکت کردند.
رئیس فدراسیون والیبال درخصوص این کنگره اظهار 
فدراسیون  کنگره  این  در  که  مهمی  نکته  داشت: 
رنکینگ  که  بود  این  آمد  چشم  به  والیبال  جهانی 
جهانی و نتایج کشورها در مسابقات بین المللی و به 
خصوص عملکرد تیم  ملی در مسابقات لیگ ملت ها، 
کرسی های  کسب  در  المپیک  و  جهانی  مسابقات 
در  متاسفانه  داشت.  زیادی  تاثیر  جهانی  فدراسیون 
در  را  ایران جایگاه خود  والیبال  چهار سال گذشته 
دنیا آنطور که حق مان بود، حفظ نکرد و این مسئله 

به ضرر والیبال کشورمان تمام شد.
میلاد تقوی افزود: در سال های اخیر و بعد از تغییر 
نتوانست  و  نزولی داشت  ایران روند  تیم ملی  نسل، 
جایگاه خوبی در رنکینگ جهانی پیدا کند. همچنین 
این  تاثیر  و  نداشت  حضور  هم  پاریس  المپیک  در 
موارد را در کنگره جهانی دیدیم. البته والیبال ایران 
در گذشته از رده بیست و هفتم تا رده های هفتم و 
هشتم دنیا صعود داشت اما متاسفانه این جایگاه را 

بعد از جوانگرایی در تیم از دست دادیم.
مبنا  والیبال  جهانی  فدراسیون  در  داد:  ادامه  وی 
این است که ۱۰ تیم ملی برتر رنکینگ جهانی در 
به  بخواهیم  اگر  باشند.  تاثیرگذار  تصمیم گیری ها 
بودیم  تاثیرگذار  جهانی  فدراسیون  در  که  روزهایی 
بازگردیم، باید تیم ملی کشورمان به جمع ۱۰ تیم 
برتر دنیا بازگردد. این مسئله هدف اصلی فدراسیون 
با  که  کنیم  عمل  گونه ای  به  باید  و  است  والیبال 
کسب پیروزی های ارزشمند در سطح لیگ ملت ها و 
قهرمانی جهان، دوباره با قدرت به جایگاه اصلی خود 

در دنیا باز گردیم.
رئیس فدراسیون والیبال با اشاره به اینکه در کنگره 
جهانی با بسیاری از روسا و مسئولان فدراسیون های 
صورت  خوبی  تعاملات  و  مذاکرات  کشورها  دیگر 
می توانند  عربی  کشورهای  شد:  یادآور  گرفت، 
پایگاه بسیارخوبی برای والیبال ایران باشند. یکی از 
است  این  کردیم  توجه  آن  به  کمتر  که  موضوعاتی 
دنیا  سطح  در  زیادی  لژیونرهای  اینکه  وجود  با  که 
داریم، اما در زمینه حضور مربیان ایرانی در لیگ های 
خارجی آنچنان موفق نبوده ایم. مربیان ما دانش فنی 
و نوین خود را به روز کنند و توانمندی های شان را 
افزایش دهند. بخش دیگری که در این باره می تواند 
تاثیرگذار باشد، حمایت فدراسیون از مربیان است. به 
نظر من با کشورهای عربی و سایر کشورهای همسایه 
که اکثرا از مربیان آمریکای جنوبی استفاده می کنند 
این  در  کنیم.  منعقد  همکاری  تفاهم نامه  می توانیم 
تفاهم نامه ها باید شرایطی فراهم کرد تا این کشورها 

به استفاده از مربیان ایرانی ترغیب شوند.
تقوی در ادامه تصریح کرد: جلسات بسیار خوبی هم 
با نهادهای تاثیرگذار در فدراسیون جهانی و آسیایی 
در  مهم  فدراسیون های  از  یکی  همچنان  و  داشتیم 
فدراسیون جهانی هستیم. در مجموع دستاوردهای 
خیلی خوبی از حضورمان در کنگره جهانی داشتیم 
ای کاش جزء ۱۰  است.  ایده آل گرایانه  من  نگاه  اما 
کرسی های  می توانستیم  و  بودیم  دنیا  برتر  تیم 
بگیریم. کسب  اختیار  در  را  فدراسیون جهانی  مهم 
ملی  والیبال  به  زیادی  کمک  جهانی  کرسی های 
می کند؛ چرا که در بسیاری از مسائل همچون کسب 
داشته  زیادی  دستاوردهای  می توانیم  میزبانی ها 

باشیم.
وی درباره جایگاه محمدرضا داورزنی در هیات رئیسه 
آسیای  بار  این  کرد:  خاطرنشان  جهانی  فدراسیون 
نماینده  فدراسیون جهانی  رئیسه  هیات  در  مرکزی 
ندارد و به عنوان عضو ذخیره انتخاب شد. این موضوع 
بود.  آسیا  والیبال  کنفدراسیون  تصمیمات  از  یکی 
آسیای  منطقه  از سوی  داورزنی  آقای  دوره گذشته 
مرکزی به عنوان نایب رئیس معرفی شد ولی در چهار 
سال گذشته اعضا، اساسنامه منطقه را تغییر دادند و 
تمامی نفرات آن را امضا کردند. بر اساس اساسنامه 
جدید اختیار معرفی نماینده آسیای مرکزی به رئیس 
منطقه سپرده شد و لطیف به یک باره خودش را به 
عنوان نماینده آسیای مرکزی به کنفدراسیون معرفی 
کرده بود که کنفدراسیون هم او را از آسیای مرکزی 

به عنوان عضو ذخیره معرفی کرد.
تقوی در پایان افزود: البته هنوز فهرست نهایی نفرات 
نشده  اعلام  جهانی  فدراسیون  مختلف  کرسی های 
است و در روزهای آینده از سوی تیم جدید مدیریت 
سیاست های  اساس  بر  والیبال  جهانی  فدراسیون 

رئیس جدید اعلام خواهد شد.

 ورزش ورزش و جوانان در جریان بازدید از اردوی 
قانون  اصلاح  از  ناشنوایان،  تکواندوی  ملی  تیم 

اشتغال قهرمانان در صورت نیاز خبر داد.
 احمد دنیامالی با حضور در اردوی تیم های ملی 
ناشنوایان اعزامی به بازی های آسیایی از نزدیک از 
روند تمرینی ورزشکاران بازدید کرد. در این بازدید 
سید محمد شروین اسبقیان  معاون توسعه ورزش 
قهرمانی  و مصطفی نکو لعل آزاد ردیس فدراسیون 

ناشنوایان حضور داشتند.
ملی  تیم  اردوی  از  بازدید  در  دنیامالی،  احمد 
در  گرفتیم  تصمیم  گفت:  ناشنوایان  تکواندوی 
پیدا  حضور  کامل  صورت  به  آسیایی  بازی های 

کنیم.
وی افزود: به رئیس فدراسیون ناشنوایان هم اعلام 
به  تیم  با  تلویزیونی  شبکه  سه  یا  دو  که  کردم 
مسابقات اعزام شوند تا مسابقات شما را به صورت 

زنده پخش کنند.
ورزشکاران  بین  فرقی  هیچ  داد:  ادامه  دنیامالی 
بیرون  ایران  از  را  پایش  ورزشکاری  هر  و  نیست 

می گذارد کسب مدالش برای من مهم است.
آرزوی  شما  همه  برای  کرد:  عنوان  ورزش  وزیر 
موفقیت دارم و کارهایتان را پیگیری می کنم. برایم 
مهم است که اعزامتان بدون مشکل باشد. تک تک 

شما برای ما ارزشمند هستید.
وی درباره اشتغال ورزشکاران ناشنوا نیزگفت: اگر 
نیاز باشد قانون را اصلاح خواهیم کرد. ورزشکاران 
این  به  باید  هستند.  ارزشمند  ما  برای  ناشنوا 
تا  می کنیم  تلاش  و  شود  توجه  بیشتر  قهرمانان 

برابری ایجاد کنیم.
که دستگاه ها  آمده  قانون  در  داد:  ادامه  دنیامالی 
موظفند در شرایط یکسان از ناشنوایان نیز استفاده 
کنند ولی ظرفیت ها محدود است. از سازمان امور 
استخدامی کشور پیگیری خواهم کرد که مشکل 
ارگان ها  و  شود  حل  ناشنوا  ورزشکاران  استخدام 

نتوانند رد کنند.
وی یادآور شد: از روزی که آمدم به دنبال عدالت 
هستم و جوایز شما هم در این راستا، با بچه های 
شنوا فرقی نخواهد کرد. پیگیر کارهای شما هستم 
که  داریم  فدراسیون  رئیس  با  را  نشست هایی  و 
و  افتخارات  کنم.  پیگیری  و  بررسی  را  شرایط 
مدال آوری های شما را به صورت مستند و از طریق 
می رسانیم.  مردم  نظر  و  سمع  به  سیما  و  صدا 

امیدواریم بهترین عناوین را کسب کنیم.
همچنین دنیامالی وزیر ورزش و جوانان در ادامه 
در جمع خبرنگاران با اشاره به اهمیت بازی های 
آسیایی ناشنوایان، تصریح کرد: بازی های آسیایی 
ناشنوایان از اهمیت بالایی برای ما برخوردار است 
شرکت  مسابقات  این  در  حداکثری  توان  با  و 
می کنیم. کارهای ارزشمندی در این حوزه انجام 
توان  و  کرد  بیشتری  کمک  هم  باید  اما  شده 
بیشتری گذاشت تا بچه های ناشنوا افتخار   کسب 

کنند.
بچه های  نگرانی  مهم ترین  اینکه  بیان  با  وی 
ملی پوش ناشنوایان، بحث اشتغال و پاداش است، 
اظهار داشت: قول دادم که همه توانم را برای رفع 
آن به کار می گیرم. برای ما بین ورزشکارانی که به 
مسابقات جهانی و آسیایی اعزام می شوند، تفاوتی 
در موضوع پاداش، امکانات و اشتغال وجود ندارد.

از طرف مردم ایران به آنها گفتم که مردم به شما 

افتخار می کنند و قطعا شما مدال های رنگارنگی 
کسب خواهید کرد.

بچه های  خواسته  حداقل  کرد:  تاکید  دنیامالی 
ناشنوا این است به صورت برابر دیده شوند و همه 
که  قانونی  اختیارات  با  که  می کنیم  را  تلاشمان 
داریم، این عدالت برقرار شود. در این دولت اقدام 
با هم  را  پارالمپیکی  المپیکی و  پاداش  تا  کردیم 
بدهیم و به دنبال تحقق وعده ها هستیم و کمبود 
منابع را با کمک دولت و مجلس تامین خواهیم 

کرد.
وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به سوال خبرگزاری 
ایرنا درباره سرنوشت بودجه تخصیص داده شده 
برای بازی های آسیایی ناشنوایان که قرار بود در 
تهران برگزار شود اما لغو شد، گفت: در این راستا 
اداره کل ورزش و جوانان  به  بودجه  میلیارد   ۵۰
استان تهران اختصاص داده شده بود که در بخشی 
از آن برای آماده سازی کاروان ایران جهت اعزام به 

بازی های آسیایی ناشنوایان هزینه می شود.
اینکه برنامه ریزی برای  با بیان  دنیامالی در ادامه 
المپیک ۲۰۲۸ لس آنجلس آغاز شده است، گفت: 
به فدراسیون ها گفته ایم که اردوی تیم ها به صورت 
منظم برگزار شود و شاخص های مدال آوری برای 
ما مهم است. مهم مدال طلاست که رتبه کشورها 
را در جدول تعیین می کند. این شاخص ها پیوسته 
رصد و پایش می شود و مشکلات و موانع را برطرف 

می  کنیم.
سال  که  ناشنوایان  المپیک  درباره  همچنین  وی 
آینده برگزار می شود، نیز تصریح کرد: برای ما مهم 
ناشنوایان  المپیک  در  ایران  ورزشکاران  که  است 
سابقه  باشند.  داشته  قوی  حضور  آینده  سال 
مدال آوری ما خوب است و از المپیک و پارالمپیک 
نتیجه بهتری گرفته ایم و امیدواریم در این دوره 
موفقیت و مدال بیشتری نصیب کاروان کشورمان 

شود.
رویدادها  همه  در  باید  دوومیدانی  دنیامالی: 

مدال آوری کند
 وزیر ورزش و جوانان گفت: دوومیدانی به عنوان 
رشته مادر و رشته پرمدال باید در همه رویدادها 

مدال آوری کند.
فدراسیون  تخصصی  نشست  در  دنیامالی  احمد 

با  شد،  برگزار  وزارتخانه  محل  در  که  دوومیدانی 
فاطمیه  ایام  فرارسیدن  مناسبت  به  تسلیت  ابراز 
اظهار داشت: همه ما باید با تاسی از ائمه معصومین 
داشته  پشتکار  و  صداقت  خودمان  کار  در  )ع( 
باشیم.  تاکید ما برای این نشست ها این بود که اول 

با فدراسیون دوومیدانی شروع کنیم.
وی افزود: دوومیدانی به عنوان رشته مادر و رشته 
پرمدال باید در همه رویدادها مدال آوری کند. یک 
فرصت تاریخی داریم که باید از این فرصت استفاده 
کنیم. روسای فدراسیون های ما باید این شهامت را 
قول  موفقیت  به  رسیدن  برای  که  باشند  داشته 
بدهند، همانطور که احسان حدادی این جسارت 
داد. ۲۰  قول  آسیایی  بازی های  برای  و  را داشت 
ماه تا آغاز بازی های آسیایی ناگویا فرصت زیادی 
را  خود  برنامه های  الان  همین  از  باید  و  نیست 

اجرایی کنیم.
از  را  خود  حمایت  کرد:  خاطرنشان  دنیامالی 
رشته دوومیدانی خواهیم داشت و حتما در بحث 
بودجه بندی دوومیدانی را در اولویت قرار خواهیم 
داد؛ همچنین در بحث حضور مربیان خارجی نیز از 
فدراسیون حمایت می کنیم. هرچند که باید توجه 
داشت که مربیان خارجی به لحاظ کیفی کارآمد 

باشند.
وزیر ورزش و جوانان بیان کرد: در رشته دوومیدانی 
یک کار ویژه نیز در بحث بانوان باید انجام شود. 
این حوزه یک فرصت خوب برای همه رشته های 
خوبی  سرمایه گذاری  باید  و  است  کشور  ورزشی 
انجام شود. ۵ درصد مدال های ما مربوط به بانوان 
است و این درحالی به دست آمده که ۳۵ درصد 
بانوان می شود. اگر در بحث  اعزام ها ما مربوط به 
اعزام ها بانوان حمایت بیشتری داشته باشند قطعا 
با مدال آوری بیشتری همراه خواهند بود. در بخش 
باید هدفمندتر حرکت کنیم و یک  بانوان  ورزش 

کار ویژه صورت بگیرد.
وی افزود: باور ما این است که برگزاری این جلسات 
کرد.  خواهد  کمک  رشته ها  توسعه  به  تخصصی 
خوشبختانه یک وفاق و صمیمیت در ورزش کشور 
وفاق  این  با  که  است  این  ما  و هدف  دارد  وجود 

برنامه های خود را پیاده کنیم.
وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: از یک بچه کلاس 
اولی تا یک فرد مسن این حق و اجازه را دارد که 
نیز  ما  و  انتقال دهند  ما  به  را  نظرات خود  نقطه 
قطعا از نظرات خوب بهره خواهیم گرفت. یکی از 
توصیه ها این است که از قهرمانان پیشکسوت در 
راس فدراسیون ها استفاده کنیم. کسب مدال طلا 
در بازی های آسیایی در رشته ای مثل دوومیدانی 
سخت است و باید از همین الان برنامه های خود 

را عملی کنیم.

دنیامالی تصریح کرد: به دنبال این هستیم که یک 
پیدا  فدراسیون دوومیدانی  برای  اسپانسر صنعتی 
بازی های  برای  آماده سازی  راستای  در  که  کنیم 
از  را  لس آنجلس حمایت لازم  المپیک  و  آسیایی 
برنامه های  از  یکی  باشند.  داشته  مادر  رشته  این 
افتاب  ورزشگاه  تجهیز  دوومیدانی  رشته  برای  ما 
مجموعه  این  تارتان  است  لازم  که  است  انقلاب 

تعویض شود.
حاشیه  از  عاری  ورزش  می کنیم  تلاش  دنیامالی: 

باشد/ به موفقیت کاراته امیدوارم
 وزیر ورزش و جوانان در جمع ملی پوشان کاراته با 
بیان اینکه تلاش می کنیم ورزش عاری از حاشیه 
باشد، گفت: به موفقیت کاراته در بازی های آسیایی 

ناگویا و سایر رویدادها امیدوارم .
احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان در اردوی تیم 
ملی کاراته پیش از اعزام به مسابقات جام جهانی 

اسپانیا حضور یافت.
دنیامالی در جریان این بازدید در جمع ملی پوشان 
و  فدراسیون ها  از  کاراته  اینکه  بیان  با  اعزامی، 
در  ورزشی  رشته  این  و  است  قدیمی  رشته های 
شرایطی  می خواهیم  گفت:  است،  ریشه دار  ایران 

فراهم کنیم که رشد کاراته چشم گیرتر باشد.
وزیر ورزش در ادامه با اشاره به بازی های آسیایی 
۲۰۱۰، اظهار داشت: در آن مسابقات ورزشکاران 
کاراته کمک کردند تا کاروان ایران به مقام چهارم 

برسد.
وی همچنین به حضور یک دوره ای کاراته که در 
برای کاروان  با کسب یک مدال طلا  المپیک که 
ایران همراه بود، پرداخت و افزود: امیدوارم شاهد 
این باشیم که کاراته جزو رشته های ثابت المپیک 

باشد.
دنیامالی در ادامه، به بیان اهمیت حضور تیم ملی 
کاراته در مسابقات جام جهانی پرداخت و تصریح 
کرد: مطمئنم شما روی سکو می روید و مردم وقتی 
می شنوند که شما صاحب مدال شدید، خوشحال 

می شوند و امیدوارم دست پر برگردید.
می کنیم  تلاش  شد:  یادآور  ادامه  در  ورزش  وزیر 
ورزش عاری از حاشیه داشته باشیم و تمرکزمان 

روی مسائل قهرمانی باشد.
و  کرد  اشاره  هم  ناگویا  آسیایی  بازی های  به  وی 
در  شما  روی  گفت:  کاراته  ملی پوشان  به  خطاب 
کرده ایم  حساب  ناگویا   ۲۰۲۶ آسیایی  بازی های 
رقابت می توانید طلایی  این  و مطمئن هستم در 

شوید و نتایج خوبی خواهید گرفت.
بهمن  ترکیب  با  اسپانیا  جام جهانی  در  ایران  تیم 
عسگری، مهدی خدابخشی، صالح اباذری، مهدی 
نعمتی، مهدی  نعمتی، محمود  مرتضی  عاشوری، 
شهگل و مهدی گنج زاده روی تاتامی خواهد رفت.

دنیامالی: نیاز باشد قانون اشتغال قهرمانان 
اصلاح می شود

خبر
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 معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش گفت: 
مبارزه  به  توجه  با  و  فساد  با  مبارزه  راستای  در  ما 
برسد  ما  دست  به  شکایتی  جا  هر  فساد،  با  دولت 
و یا احساس کنیم دستگاه نظارت خودمان خطایی 
داشته، برای اینکه عدالت صورت بگیرد یک تا دو ماه 
منصوب  سرپرست  فدراسیون ها،  انتخابات  به  مانده 

می کنیم.
ورزش  توسعه  معاون  اسبقیان  محمدشروین 
انتخابات  مجمع  حاشیه  در  ورزش  وزارت  قهرمانی 
خبرنگاران  جمع  در  بیلیارد  و  بولینگ  فدراسیون 
خبرنگاران  و  رسانه  اصحاب  به  همیشه  من  گفت: 
از  مجمع  به  من  ورود  هنگام  در  گذاشته ام.  احترام 
حضور خبرنگاران جلوگیری شد و من گفتم پیگیری 
می کنم تا شما وارد شوید اما یکی از خبرنگاران گفت 
مگر می توانند ما را راه ندهند؟ بعد از این نیز حرفی 
زدند که نمی شود بازگو کرد اما قطعا آن را پیگیری 

می کنیم.
وی افزود: من گفتم وقتی هنوز نامه سازمان بازرسی 
به دست ما نرسیده و در سیستم محرمانه حراست 
را  آن  چگونه  شما  است  نگرفته  قرار  ورزش  وزارت 
روی سایت گذاشته اید؟ این مصداق بارز تخلف است 
من  به  خبرنگار  این  متاسفانه  دارد.  حقوقی  بار  و 

می گوید شما اساسنامه را بلد نیستید.
در  ورزش  وزارت  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون 
وزارت خانه  این  مسئولین  بودن  انتقادپذیر  خصوص 
خاطرنشان کرد: قطعا من نقد پذیر هستم اما توهین 
و  می کنم  پیگیری  قانون  طبق  بر  و  نمی تابم  بر  را 
همه باید تابع قانون باشیم و همه مکلف به رعایت 

قانون هستیم.
برخی  شرایط  که  سوال  این  به  پاسخ  در  اسبقیان 
شکل  چه  به  سرپرست  انتصاب  با  فدراسیون ها  از 
همه  وزارت  عالی  مقام  منظور  داد:  توضیح  است، 
بر اساس تبصره یک ذیل بند  فدراسیون ها نیستند. 
می تواند  مجمع  رئیس  شرایط   ۳ در   ۱۳ ماده   ۱۶
رئیس  ناکرده  خدا  یک،  کند.  انتخاب  سرپرست 
فدراسیون فوت کند، دو، استعفای رئیس فدراسیون 
و سه براساس آرای مراجع ذی صلاح. دوستان به دو 
بند اول توجه می کنند اما  آرایی مراجه ذی صلاح در 
نظر نمی گیرند. اگر فدراسیونی ثبت نام در آن متوقف 

می شود، براساس آرا و نظر دستگاه نظارتی است.
وی افزود: بنابراین ما در راستای مبارزه با فساد و با 
توجه به اینکه دولت آقای پزشکیان ضد فساد است،  
هر جا شکایتی به دست ما برسد و یا احساس کنیم 
برای  باشد،  داشته  خطایی  خودمان  نظارت  دستگاه 
اما  نمی کنیم  برکنار  بگیرد،  صورت  عدالت  اینکه 
یک تا دو ماه مانده به انتخابات، سرپرستی منصوب 
برای  انتخابات  عادلانه،  شرایط  یک  در  تا  می کنیم 

همه کاندیدها برگزار شود.
فدراسیون، گفت:   ۵ در  انتخابات  مورد  در  اسبقیان 
فدراسیون  می کنیم.  اعلام  را  کاراته  فدراسیون 
اساس  بر  اما  شده  انجام  کارهایش  هم  بدنسازی 
مقرراتی که در وزارت ورزش حاکم است، سرپرست 
فدراسیون تعیین می شود و بلافاصله بعد ما انتخابات 
در  مبهمی  و  و هیچ مشکل حاد  برگزار می کنیم  را 

صحبت های من وجود ندارد.
IOC می تواند  آیا  این سوال که  به  واکنش  وی در 
هیچ  به  گفت:  نه،  یا  بگیرد  ایراد  موضوع  این  به 
عنوان. ما براساس اساس نامه مصوبه هیات وزیران و 
و  می بریم  پیش  را  کار  این  بین المللی  ملاحضات  با 

مشکلی به وجود نمی آید. 
اسبقیان در خصوص به تعویق افتادن انتخابات برخی 
به  را  انتخاباتی  هیچ  کرد:  بیان  نیز  فدراسیون ها  از 
تعویق نمی اندازیم. سرپرستی فدراسیون ها به نظر من 
و نظر قطعی احمد دنیامالی وزیر ورزش، سَم خواهد 

بود مگر در جایی اینکه نیاز باشد.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۴۴۸۳ شماره  رای  برابر   
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
صبری  مولان  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه 
فرزند حسن بشماره شناسنامه ۳ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
به مساحت ۱۱9/۳۶ متر مربع پلاک ۲۶۲۰۳ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک ۳۵9۱ فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی 
آقای عبدالله قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است. در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰7/۱۴        تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۳/۰۸/۳۰
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

  
آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(

استشهادیه  دوبرگ  تسلیم  با  فرهاد  فرزند  کیدنی  نجفی  زیبا  خانم  اینکه  به  نظر   
مصدق بشماره وارده ۱9۴99 تاریخ ۱۴۰۳/۰۸/۲۶ دفترخانه اسنادرسمی شماره 
۳۴ رباط کریم درخواست سند مالکیت المثنی را اعلام داشته با توجه باینکه پلاک 

ثبتی ۱۳۰۴ فرعی از ۱۲۴ اصلی عبارتست از ) سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه 
آپارتمان مسکونی بمساحت )۱۴۶/۳۴( یکصد و چهل وشش وسی و چهار دسیمتر 
مربع قطعه هفده تفکیکی واقع در سمت جنوب شرقی طبقه چهارم که مقدار )7/۱7( 
هفت متر و هفده دسیمتر مربع آن بالکن و بالکن پیشرفته )7/۱7( هفت مترو هفده 
دسیمتر مربع آن پیشرفتگی است بانضمام انباری مسکونی قطعه هفده تفکیکی به 
مساحت )۱/9۸(  یک متر نودوهشت دسیمتر مربع واقع در سمت مرکزی طبقه ششم 
، بانضمام پارکینگ مسکونی قطعه دوازده تفکیکی بمساحت )۱۰/۸( ده مترو هشتاد 
دسیمتر مربع واقع در سمت جنوبی زیرزمین )بشماره ۱۳۰۴ فرعی از ۱۲۴ - اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۲۶9 فرعی از اصلی مذکور واقع در حوزه ثبتی رباط 
الکترونیکی  دفتر  شماره  و  ه ۱۴۰۱  سری  چاپی ۳۴۶۶۰۸  سریال  بشماره   ، کریم 
شماره  فرهاد  فرزند  کیدنی  نجفی  زیبا  خانم  بنام   ،۱۴۰۲۲۰۳۰۱۰۲۲۰۱۵9۳7
شناسنامه ۴۵9۰9 بشماره ملی ۰۰۸۴۴۳۶۲۱۲ صادره از تهران ثبت، صادر و تسلیم 
گردید( و در ادامه طبق اظهار متقاضی بعلت سهل انگاری مفقود گردید لذا بموجب 
تقاضای وارده فوق درخواست صدور سند مالکیت المثنی را نموده است در همین 
راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی قانون ثبت مصوب ۱۳۸۰/۱۱/۸ مراتب در 
یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده ۱۰ روزبه این اداره مراجعه وضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در 
صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت 
یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادرو به متقاضی تسلیم 

خواهد شد.

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی اصلاحی
آقای  بنام  مالکیت  سند  فقدان  آگهی 
شماره  وکالتنامه  بموجب  صادقی  محمد 
۴۲۲۲۵ مورخ ۱۴۰۳/۰7/۰۴ دفترخانه 
محمد  آقای  مالک  طرف  از  شهریار   ۳۶
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باشد که بدینوسیله اصلاح می گردد.



هنری
گزارش

بسیاری از مشکلات جامعه ناشی از 
دنیاگرایی است

 کارشناس مذهبی و مفسر قرآن کریم با اشاره به نقش قرآن در هدایت 
نسل جوان در برابر جریان های فکری دنیاگرا گفت: بسیاری از مشکلات 
جامعه امروز به دلیل تغییرات فرهنگی و اجتماعی ناشی از دنیاگرایی 

است.
و  فرهنگی  در شرایط  قرآن  به  پرداختن  درباره  میرباقری  سیدمحسن 
و  افکار ضدالهی  معاصر  دنیای  در  اظهارداشت:  جهان  امروز  اجتماعی 
این  ضدانبیا به صورت طوفنده ای در حال نفوذ در جامعه ما هستند. 
نسل های  ذهنیت  بر  می توانند  دنیاگرایانه،  و  محوری  دنیای  با  افکار، 
جدید تأثیر بگذارند و آنها را از مسیر الهی و نورانی دور کنند و آشنایی 

با قرآن به ویژه برای نسل جوان و فرزندان، یک ضرورت جدی است.
وی گفت: باید قبل از آنکه این افکار بر فرزندانمان تاثیر بگذارد، آنان 
را با تفکر الهی و نورانی قرآن آشنا کنیم. این آشنایی باید به گونه ای 
باشد که افراد نه تنها قرآن را بخوانند بلکه راه های تفکر و اندیشه ورزی 
از قرآن را نیز بیاموزند و یکی از مهمترین مهارت ها در این زمینه این 
است که چگونه از قرآن اندیشه بگیریم و چگونه افکاری که بر اساس 

قرآن نیستند را کنار بگذاریم.
فرهنگی  امروز، مشکلات  از مشکلات جامعه  بسیاری  افزود:  میرباقری 
هستند. در حالی که مشکلات اقتصادی و اجتماعی نیز وجود دارد اما 
بسیاری از این مسائل به دلیل تغییرات فرهنگی و اجتماعی ناشی از 

دنیاگرایی است.
این مدرس دانشگاه با یادی از دوران کودکی خود بیان کرد: حتی زمانی 
که درآمد و رفاه کمتری وجود داشت، احساس مشکل و کمبود کمتر 
بود. این نشان دهنده آن است که تغییرات فرهنگی و معنوی، بیش از 

آنچه به مسائل مادی بستگی دارد، بر روحیه جامعه تأثیر دارد.
وی اظهارداشت: برای بهینه سازی فرهنگ جامعه، باید مفاهیم و معارف 
قرآنی را به نسل های جدید بیاموزیم. از آنجا که قرآن کتابی است که 
و  دارد، شناخت  تأکید  اجتماعی  و  معنوی  اخلاقی،  مسائل  بر  همواره 

آشنایی با آن می تواند راهگشای بسیاری از مشکلات جامعه باشد.
میرباقری گفت: هر چه آشنایی با قرآن در جامعه گسترش یابد، بسیاری 

از مشکلات فرهنگی و اجتماعی کاهش پیدا خواهد کرد.
و  دعاها  در  که  موضوعی  مهمترین  افزود:  مذهبی  کارشناس  این 
آموزه های قرآنی آمده، این است که دنیا نباید بزرگترین دغدغه انسان 
باشد. بر اساس قرآن، باید در پی کسب رضایت الهی و رشد معنوی بود، 
نه اینکه همه  چیز را فدای دنیای فانی کرد. از این رو، قرآن می تواند 
به عنوان یک ابزار مهم در اصلاح فرهنگ و حل بسیاری از مشکلات 

جامعه به کار آید.
و  اجتماعی  تصمیم گیری های  در  قرآن  به  استناد  گسترش  ضرورت 

اخلاقی
بر  آن  تأثیر  و  قرآن  با  مردم  انس  موضوع  به  اشاره  با  میرباقری 
تصمیم گیری های اجتماعی و اخلاقی اظهارداشت: مردم امروزی نسبت 
به قرآن، انس نسبی دارند و از آن بهره برداری می کنند اما در عین حال، 
در تصمیم گیری های اجتماعی و اخلاقی، کمتر شاهد تأثیر و استناد به 
آموزه های قرآنی هستیم که یکی از دلایل آن تفکیک میان انس با قرآن 

و بهره مندی از آن در تصمیمات اجتماعی و اخلاقی است.
به گفته وی، بعد از انقلاب اسلامی و رهنمودهای رهبر معظم انقلاب، 
بسیاری از مردم با قرآن مانوس شده اند و حتی آثار آن در جامعه دیده 
می شود. با این حال، این مانوس شدن به معنای فهم عمیق و استناد به 

آموزه های قرآنی در مسائل روزمره و اجتماعی نیست.
میرباقری خاطرنشان کرد: علی رغم اینکه قرآن در زندگی روزمره مردم 
به  استناد  برای  قرآن  از  ما  از موارد،  بسیاری  را دارد، در  جایگاه خود 

تصمیمات اجتماعی و اخلاقی کمتر بهره می بریم.
زیادی  آموزه های  و  قرآن جملات  اظهارداشت:  کارشناس مذهبی  این 
انسان ها و تصمیمات اخلاقی  امور جاری زندگی  دارد که می تواند در 
و اجتماعی راهگشا باشد اما متأسفانه این توجه و استناد به قرآن در 
عمل در حد انتظار نیست و جای کار بیشتری در این زمینه وجود دارد. 
امیدواریم که این روند بهبود یابد و قرآن به عنوان یک منبع اصلی در 
قرار  توجه  مورد  بیشتر  اجتماعی  تصمیم گیری های  و  روزمره  زندگی 

گیرد.
پویش زندگی با آیه ها؛ گامی در جهت تدبر و اندیشه یابی از قرآن

میرباقری درباره پویش »زندگی با آیه ها« گفت: این پویش تا حدودی 
در رسیدن به اهداف خود در ترویج فرهنگ قرآنی موفق بوده است. با 
نیاز است که  و مؤثرتر،  ترویج گسترده تر  به  برای دستیابی  این حال، 

مردم در مراحل عمیق تری با قرآن آشنا شوند.
این مدرس دانشگاه با تاکید بر ضرورت »انس با قرآن«، »فهم قرآن« و 
»آموزش قرآن« در مراحل مختلف از درک عبارات قرآن تا نکته یابی و 
نکته سنجی افزود: در ابتدا باید تدبر عمومی در قرآن ایجاد شود و مردم 
با مفاهیم و معانی قرآن به طور عمیق تر آشنا شوند. با این وجود، آنچه 
بیش از همه در برنامه های ترویجی قرآنی خالی است، »اندیشه یابی از 

قرآن« است.
وی بیان کرد: امروز جامعه با بحران فکری مواجه است و افکار ظلمانی 
از دنیای شرک به طور گسترده وارد جامعه، به ویژه در میان جوانان، 

می شود و قلب های مردم را هدف قرار می دهد.
از  که چگونه  داده شود  آموزش  باید  این شرایط،  در  افزود:  میرباقری 
قرآن برای تفکر و اندیشه استفاده کنیم و چگونه هر فکری را که در 
جامعه ارائه می شود، با قرآن بسنجیم. اگر این آموزش ها به درستی در 
جامعه پیاده سازی شود، می تواند نقش بسزایی در مقابله با چالش های 

فکری و فرهنگی جامعه داشته باشد.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید بر 
اینکه باید به صنوف فرهنگی نگاه فراگیر 
داشت، گفت: صنوف میانجی حمکرانی 
و مردم هستند، اگر نهادهای صنفی را 
تضعیف کنیم، باید در انتظار عواقب آن 

بمانیم.
اصحاب  سیدعباس صالحی در ضیافت 
نشر و قلم که در آخرین روز سی ودومین 
هفته کتاب برگزار شد، افزود: من همان 
و  هستم  قدیم  صالحی  عباس  سید 
عنوان  به  شما  امیدوارم  بود.  خواهم 
به  را  گامی  تا  کنید  کمک  کار  بازوان 

پیش برداریم.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید بر 
اینکه شهید آیت الله رئیسی از دوستان 
و  وزیر  از  داد:  ادامه  بود،  او  قدیمی 
معاون وزیر سابق و تلاش های تک تک 
آن ها  نظر  از  می کنم.  تشکر  همکاران 
کمک  کارها  پیش برد  برای  آینده  در 

خواهیم گرفت.
حداکثری  برای  تلاش  بر  تاکید  با  وی 
کردن همدلی میان بخش های مختلف 
محیط  در  و  جامعه  فضای  در  افزود: 
همدلی  به  احتیاج  مکتوب  فرهنگ 
حداکثری داریم، اختلاف، دعوا و نزاع در 
این شرایط درست نیست. باید دل ها را 
صاف تر کنیم و کشور به این نیاز دارد. 
متوجه  را  یکدیگر  حرف های  نسل ها 

نمی شوند.
صالحی با اشاره به ابر مسئله هایی که در 
حوزه اقتصادی و اجتماعی وجود دارد، 
ادامه داد: باید از جناح های مختلف همه 
دست به دست دهیم و حوزه فرهنگ و 
جامعه کشور، تاریخ و جغرافیا و آینده 
هم  کنار  بتوانیم  باید  بسازیم.  را  خود 
این  کنیم.  تلاش  مشکلات  حل  برای 
کنار هم قرار گرفتن می تواند به کشور 

در شرایط خاص کمک کند.
به  توجه  بیان ضرورت  با  فرهنگ  وزیر 
داد:  ادامه  نوجوانان  با  مرتبط  مسائل 
جامعه به جایی رسیده است که نسل ها 
حرف های یکدیگر را متوجه نمی شوند. 
است.  مشترکات  حوزه  در  همگرایی 
مشترکات کم نیست و همگرایی درباره 

اشتراکات است.
یکدیگر  نباید  طرفی  هیچ  افزود:  وی 
و  گفت وگو  با  باید  بلکه  کند  تکفیر  را 
همدلی حداکثری و همگرایی به نتیجه 
برسیم. باید به صنوف نگاه فراگیر داشته 

باشیم.
میانجی  صنوف  اینکه  بیان  با  صالحی 
اگر  گفت:  هستند،  مردم  و  حمکرانی 
باید  کنیم،  تضعیف  را  نهادهای صنفی 
این  باورم  بمانیم.  آن  عواقب  انتظار  در 
است و نمی خواهم بگویم حتما درست 
کرد.  دفاع  آن  از  باید  حتما  و  است 
شده  تشکیل  صنوف  به  کنیم  سعی 
برسیم. حتما صنوف با مشکلاتی مواجه 
نهادهای  داشت  توجه  باید  اما  هستند، 
در  مشارکت کننده  و  میانجی  صنفی 

سیاستگذاری هستند.
بیان  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
نیاز  کلان  شکل  در  حکمرانی  اینکه 
دارد بداند در کجا سفت و کجا منعطف 
نگاه  صنوف  نگاه  داد:  ادامه  باشد، 
مشارکت کننده تقویت صنوف و صنوف 
فراگیر است، باید به صنوف نگاه فراگیر 
داشته باشیم با مقدماتی که شروع شد، 
آید  پدید  فراگیر  کانون های  است  امید 
و اتحادیه کلان فرهنگ و هنر مسیر را 
به  سازوکارها  است  طبیعی  کند.  طی 
نه  طبیعی  صنوف  برود  پیش  گونه ای 
گلخانه ای به وجود بیاید. مسئولان ارشاد 
به فعالیت خود از منظر تسهیلگری نگاه 

کنند.
صالحی با اشاره به این که مسئولانی که 
در وزارت فرهنگ فعالیت می کنند، باید 
به اقدامات خود به عنوان تسهیل گر نگاه 
کنند، گفت: تسهیل گر هستیم و مسیر 
را پیش می بریم در مجموعه نشر فضای 
بخش  و  است  سختی  فضای  قلم  اهل 

قابل توجهی از آن ارتزاق می کنند.
اشاره  مطالعه  سرانه  به  فرهنگ  وزیر 
کرد و ادامه داد: موج های سوم پیمایش 
داد  نشان  درسی  کتاب  و  نگرش ها  و 
فضای  نمی خوانند.  کتاب  دانش آموزان 
سرانه مطالعه مبتنی و ارزش ها و نگرش، 
برایم  که  می کرد  بیان  را  بالاتری  ارقام 
این  دغدغه  مطالعه  سرانه  و  بود  مبهم 

جمع است.
کتاب حلقه مفقوده جامعه است

فرهنگی  معاون  کلانتری  عبدالحسین 
با  نیز  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 

و  مسایل  صورت بندی  لزوم  بر  تاکید 
مشکلات گفت: با بحث، گفت وگو، اتکا 
کشورها  سایر  و  گذشتگان  تجارب  به 
کتاب  کنیم.  حل  را  مسایل  می توانیم 
نیاز امروز جامعه ما است. تمدنی که در 
ثمره کتاب است،  آن زیست می کنیم، 
هرچقدر کتاب را تکریم کنیم، تمدن را 
تکریم کردیم. کتاب حلقه مفقود جامعه 

امروز است.
وی با اشاره به شعار سی ودومین هفته 
به  کتاب  هفته  شعار  کرد:  بیان  کتاب 
عنوان »خواندن برای همدلی« انتخاب 
شد، با کتاب از طرفی ریشه در جامعه 
ارتباط  جامعه  با  طرفی  از  و  می دوانیم 
بی رویه  تخفیف های  می کنیم.  برقرار 

صنف را دچار مشکل کرده است.
همچنین ابراهیم کریمی رئیس اتحادیه 
ناشران و کتاب فروشان به بررسی برخی 
مشکلات صنفی ناشران و کتاب فروشان 
معافیت  وجود  با  گفت:  و  پرداخت 
با  برخورد  در  رویه  وحدت  مالیاتی 
نیازمند  این  و  ندارد  وجود  همکاران 
توجه وزیر فرهنگ است. همچنین باید 
ناشران و کتاب فروشان  اتحادیه  جایگاه 
حوزه  این  در  بتواند  تا  کند  پیدا  ارتقا 

فعالیت کند.
کتاب خوانی  و  کتاب  اینکه  بیان  با  وی 
بی فرهنگ  سودجویان  تاثیر  تحت 
وجود  داد:  ادامه  است،  گرفته  قرار 
را  صنف  تنها  نه  بی رویه  تخفیف های 
دچار مشکل کرده بلکه قداست جایگاه 
کتاب را میان مردم متزلزل کرده است. 
اتحادیه آماده هر نوع همکاری نظری و 

عملی است.
کتاب فروشان  و  ناشران  اتحادیه  رئیس 
با اشاره به این که سهمیه درنظر گرفته 
شده به ناشران تاکنون به اتحادیه اعطا 
فرهنگ  وزیر  از  افزود:  است،  نشده 
خواهان پیگیری برای تخصیص سهمیه 
کاغذ هستیم. همچنین باید خرید کتاب 
برای عرضه در کتابخانه ها به شکل دقیق 

شفاف شود.
در  را  غیردولتی  تشکل های 

سیاست گذاری فرهنگ سهیم کنید
انجمن  رئیس  خلیلی  عموزاده  فریدون 
نویسندگان کودک و نوجوان نیز درباره 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، گفت: در 
سیدعباس  که  مادامی  قبلی  دوره های 
سعی  داشتند  مدیریت  پست  صالحی 
کردند فاصله خود را با اصحاب فرهنگ 
حفظ کنند. از او به عنوان وزیر فرهنگ 
نهادهای  قدیم،  همانند  می خواهم 
غیردولتی و تشکل های غیردولتی را در 

سیاست گذاری فرهنگ سهیم کنند.
وی ادامه داد: از وزیر فرهنگ می خواهم 
کنند  توجه  قلم  اهالی  مشکلات  به 
رسمیت  به  صنف  عنوان  به  را  آن ها  و 
دغدغه  که  فردی  عنوان  به  بشناسند. 
بوده  همکارانم  و  من  دغدغه  کودکان 
روانی  شرایط  که  می کنم  اعلام  است، 
کودکان باید مورد بررسی و تحلیل قرار 
می توانست  کتاب  و  فرهنگ  آیا  بگیرد. 
آسیب  از  جلوگیری  و  کودکان  روی 
رساندن آن ها به خودشان تاثیر بگذارد؟ 
حتما می توانست، اما دَرِ مدارس به روی 

کتاب بسته است.
و  کودک  نویسندگان  انجمن  رئیس 
تاکید  فرهنگ  وزیر  به  خطاب  نوجوان 
نویسندگان،  انجمن های  کانون،  کرد: 
کمک  می توانند  فرهنگی  تشکل های 
کنند که کودکان دنیای بهتری داشته 
باشند و بتوانند از ادبیات و هنر استفاده 
متعدد  مشکلات  با  نشر  صنعت  کنند. 

دست و پنجه نرم می کند.
سعید جلالی با اشاره به سابقه فعالیت 

برای  شما  گفت:  صالحی  سیدعباس 
امید هستید، معمولا  مایه  نشر  صنعت 
در هر دوره عملکرد وزارتخانه ها در ۱۰۰ 
فعالیت ۱۰۰  می شود.  بررسی  اول  روز 
روزه شما موجب تحرک و امیدآفرینی 
و  و هنر شد  در میان اصحاب فرهنگ 
همچنین در این مدت معاون فرهنگی 

زیرک منصوب کردید.
کتاب فروشان  و  ناشران  اتحادیه  رئیس 
اینکه  بر  تاکید  با  شرقی  آذربایجان 
و  خود  تلاش  با  ناشران  و  نشر  صنعت 
فعالیت  به  فقدان ها  سرگذاشتن  پشت 
خود ادامه داده است، افزود: باید دید که 
در طول ۴۵ سال که صنعت نشر سرپا 
سر  پشت  را  سختی هایی  چه  ایستاد، 
گذاشت. می دانیم که توسعه اجتماعی با 

توسعه کتابخوانی باید همراه باشد.
وی با اشاره به این که گفته های معاون 
فرهنگی را پیگیری خواهند کرد، ادامه 
داد: عبدالحسین کلانتری گفت که باید 
دهیم،  گسترش  را  فرهنگی  افق های 
باید  که  است  معنی  این  به  این جمله 
به  کنیم.  شروع  صفر  از  را  همه چیز 
که  زمانی  تا  فرهنگی،  فعال  این  گفته 
کتاب خوانی مانند نان شب برای مردم 
در  تحول  امکان  نشود،  و لازم  ضروری 

جامعه وجود نخواهد داشت.
با کمک  انرژی  ضرورت کاهش مصرف 

وزارت فرهنگ
اتحادیه  رئیس  عابدین  بابک 
تولیدکنندگان و صادرکنندگان صنعت 
چاپ و بسته بندی با بیان اینکه صنعت 
چاپ همچون پلی استوار، میراث فکری 
و فرهنگی را از گذشته به امروز رسانده 
این  انتقال  مسئول  امروز  گفت:  است، 
این صنعت  است،  آیندگان  به  گنجینه 
با حدود ۱۰۰ هزار نیروی کار مستقیم 
و غیرمستقیم کشور، نقشی بی بدیل در 

اقتصاد فرهنگ ایفا می کند.
با وجود  ایران  اینکه  بیان  با  افزود:  وی 
محدودیت های  و  تحریم ها  مشکلات 
مالی در میان ۱۰ کشور نخست منطقه 
گفت:  دارد،  قرار  چاپ  ظرفیت  نظر  از 
ارتقای  و  توسعه  نیازمند  جایگاه  این 
زیرساخت های فناورانه است تا بتواند با 

رقبای بین المللی رقابت کند.
تولیدکنندگان  اتحادیه  رئیس  گفته  به 
و  چاپ  صنعت  صادرکنندگان  و 
بسته بندی، ارزش کل بازار صنعت چاپ 
کشور در سال گذشته حدود ۱۶ هزار 
میلیارد تومان برآورد شده است، بیش 
از پنج هزار واحد چاپی فعال در کشور 
داریم که بخش مهمی از آنها در حوزه 

نشر و بسته بندی فعال هستند.
عابدین با طرح این موضوع که صادرات 
محصولات چاپی و بسته بندی ایران در 
سال گذشته به ۲۳ کشور جهان به ویژه 
رشد  و  شد  انجام  همسایه  کشورهای 
۱۵ درصدی را تجربه کرد، ادامه داد: از 
بدو شروع اقتصاد مقاومتی با دفتر امور 
چاپ در اجرای سیاست های سیدعباس 
داخل  تولید  از  حمایت  در  صالحی 

فعالیت کرده ایم.
امروز ضرورت  ادامه داد: در دنیای  وی 
از  حفاظت  و  انرژی  مصرف  کاهش 
استفاده  سمت  به  را  ما  زیست  محیط 
قابل  مواد  و  سبز  چاپ  فناوری های  از 
در  نیز  ایران  است،  داده  سوق  بازیافت 
این حوزه گام های نخستین را برداشته 
و امیدوارم با حمایت ارشاد و تشکل های 

صنفی این تحول تسریع شود.
و  تولیدکنندگان  اتحادیه  رئیس 
صادرکنندگان صنعت چاپ و بسته بندی 
این  چالش های  به  اشاره  با  همچنین 
حوزه گفت: فرسودگی تجهیزات، هزینه 

بالای مواد اولیه وارداتی و نبود حمایت 
نوآوری و فناوری مواجه است  از  کافی 
برای  فرصت هایی  چالش ها  همین  اما 
فناوری های  حوزه  در  سرمایه گذاری 

دیجیتال و سبز فراهم کرده است.
بررسی  هنری  اسناد  فرهنگ:  وزیر 

مجدد می شود
بیان  با   وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
این که قرار شده برخی اسناد از جمله 
سند سینما با استفاده از نظرات صنوف 
و نخبگان هر حوزه مورد بررسی مجدد 
موجب  نظرات  تبادل  گفت:  گیرد  قرار 

 ایجاد نقاط اشتراک می شود.
از مرکز روابط عمومی  ایرنا  به گزارش 
و  فرهنگ  وزارت  رسانی  اطلاع  و 
در  صالحی  سیدعباس  اسلامی،  ارشاد 
از حضور  با تشکر  نشست شورای هنر 
توضیحات هیات مدیره خانه سینما  و 
اظهار کرد که قرار شده برخی از اسناد 
از جمله سند سینما با استفاده از نظرات 
صنوف و نخبگان هر حوزه مورد بررسی 

مجدد قرار گیرد.
این  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
موجود  سوءتفاهمات  درباره  جلسه 
شده،  تدوین  سندهای  برخی  درباره 
باعث  بیشتر  گفت وگوهای  کرد:  بیان 
اصولا  می شود.  سوءتفاهم ها  این  رفع 
همه ما باید توجه داشته باشیم مقدار 
زیادی از مشکلات اجتماعی از این بابت 

است که با یکدیگر سخن نگفته ایم.
وی با با بیان اینکه تبادل نظرات موجب 
افزود:  می شود،  اشتراک  نقاط   ایجاد 
و  نیست  کم  مشترک مان  دغدغه های 
می تواند به مسیر آینده کشور به طور 

عام و سینما به طور خاص کمک کند.
صالحی درباره اسناد بالادستی فرهنگی 
و تضمین های اجرایی آن تصریح کرد: 
محترم  دبیر  با  سندها  برخی  درباره 
صحبت  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای 
مجددا  اسناد  برخی  مقرر شد  و  کردم 
نظر  تا  شود  بررسی  هنر  شورای  در 
حداکثری اعضا و ذی نفعان تأمین شود.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی خاطرنشان 
از  برخی  است  ممکن  معتقدم  کرد: 
سوءتفاهم های پیش آمده درباره اسناد، 
محتوای  مناسب  انتقال  عدم  دلیل  به 
آن ها باشد که می توان با سخن گفتن 

درباره موضوعات به وفاق رسید.
اندیشه ورز  به سینمای  باید  گفت:  وی 
توجه بیشتری کنیم و اگر دلایلی وجود 
دارد که سینمای فرهنگی و اجتماعی، 
با  شده  تضعیف  و...  نوجوان  و  کودک 

همفکری یکدیگر به حل آن بپردازیم.
ملی  سند  جلسه،  این  ادامه  در 
مرکز  توسط  که  رضوی،  هنر  مکتب 
قدس  آستان  هنری  آفرینش های 
بررسی  مورد  بود،  شده  تهیه  رضوی 

اعضای شورا قرارگرفت.
از  پس  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
اظهار نظر اعضا درباره سند ملی مکتب 
هنر رضوی نیز بیان کرد: امام رضا)ع( 
برای ایران هویت سازی کرده است چرا 
که ایران در معرض آشوب ها و غارت ها 
امام  اما گنجینه فرهنگی و هنری  بود 
فرهنگی  میراث  توانسته  )ع(  رضا 
از  زیادی  حدود  تا  را  ایران  هنری  و 
آسیب ها حفظ کند و به عنوان مکانی 

مقدس حافظ هویت ایرانی بوده است.
در این جلسه علاوه بر اعضای شورای 
هنر، نمایندگانی از آستان قدس رضوی، 
امور هنری وزارت  نادره رضایی معاون 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، رائد فریدزاده 
رئیس سازمان سینمایی و اعضای هیات 

مدیره خانه سینما نیز حضور داشتند.

وزیر فرهنگ: باید به صنوف فرهنگی
 نگاه فراگیر داشته باشیم

گزارش

وزیر میراث فرهنگی در دیدار با وزیر فرهنگ جمهوری آذربایجان؛

صالحی امیری: سازوکاری مشترک برای انتقال 

تجربیات در حوزه میراث فرهنگی ترسیم شود

 وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با پیشنهاد تنظیم ساز 
و کاری مشخص بین ایران و آذربایجان برای حفاظت از میراث فرهنگی 
در مقابل تغییرات اقلیمی و جلوگیری از قاچاق اموال تاریخی گفت: 
اگر این مکانیزم در چارچوب مشخص و جهانی قرار گیرد می تواند از 

حمایت های بین المللی نیز بهره مند شود.
 سیدرضا صالحی امیری در دیدار با وزیر فرهنگ جمهوری آذربایجان، 
با اشاره به اشتراکات تاریخی، مذهبی و فرهنگی بین دو کشور به عزم 
جمهوری اسلامی ایران برای توسعه روابط با آذربایجان اشاره کرد و 
تاریخی خود را  افزود: لازم است هر دو دولت اشتراکات فرهنگی و 
و همچنین ضروری  بگذارند  نمایش  به  مقابل  ملت های کشور  برای 
است هفته های میراث فرهنگی به صورت متقابل برگزار شود. نمایش 
آثار موزه ای هر کشور در کشور مقابل نیز برای بهبود روابط فرهنگی 

بسیار مهم است.
او با دعوت از وزیر آذربایجانی برای حضور در ایران ادامه داد: ما آمادگی 
داریم با انتقال تجربیات و دانش خود در حوزه مرمت، کاوش و حفظ و 

احیا میراث فرهنگی، آذربایجان را در این مسیر مهم یاری کنیم.
وزیر میراث فرهنگی کشورمان خاطرنشان کرد: جمهوری اسلامی ایران 
فرهنگی  و  تاریخی  اموال  قاچاق  خصوص  در   ۱۹۷۰ کنوانسیون  به 
پایبند است و می توانیم چارچوب مشترکی با آذربایجان ترسیم کنیم.

وزیر فرهنگ آذربایجان نیز با تشکر از حضور در باکو و اجلاس وزرای 
به  ایران  اسلامی  جمهوری  گردشگری  وزیر  سفر  گفت:  گردشگری 
کشور آذربایجان، تمایل دو کشور را برای بهبود بیش از پیش روابط 

نشان می دهد.
او همچنین در ادامه با پیشنهاد تنظیم ساز و کاری مشخص بین دو 
و  اقلیمی  تغییرات  مقابل  در  میراث فرهنگی  از  حفاظت  برای  کشور 
جلوگیری از قاچاق اموال تاریخی افزود: اگر این مکانیزم در چارچوب 
نیز  بین المللی  از حمایت های  قرار گیرد می تواند  مشخص و جهانی 

بهره مند شود.

حوزه فرش توسط خانواده اش باید اداره شود/ 

پایداری این هنر فرهنگ به دست مردم است

باید  فرش  حوزه  است:  معتقد  هنر  دانشگاه  علمی  هیات  عضو   
از  ترکیبی  که  می خواهد  امنا  هیات  شود،  اداره  خانواده اش  توسط 
مرمت گران، قالی شویان، تجار، بافندگان، یک خانواده تصمیم گیرنده 

با توجه به منافع این هنر فرهنگ باید تشکیل شود.
بیژن اربابی در گفت وگو با ایرنا در پاسخ به این سوال که فرش را 
بین هنرهای  این که فرش دست باف در  یا صنعت و  هنر می دانید 
سنتی ایرانی چه جایگاهی دارد؟ اظهار داشت: این که گفته می شود 
هنر-صنعت فرش دست باف، یک واژه جعلی است. هنر صنعت را به 
خاطر ورود عده ای صنعتگر شیمی و نساجی و مواد اولیه در ارتباط با 
الیاف و رنگ که تامین کردند به کار برده اند. سخیف ترین دست بافته 
ایرانی هم دارای ویژگی فرهنگی است. این که بخواهیم بگوییم هنر-

صنعت، نمی دانم از کجا اختراع شده و یا چرا داریم این خودزنی را 
انجام می دهیم؟

دست باف  فرش  حوزه  در  صادرات  توسعه  اصلی  موانع  درباره  وی 
گفت: تحریم ها خیلی نقش تاثیرگذاری داشتند. مساله اف.ای.تی.اف 
می شد.  صادراتی  توسعه  مانع  که  بوده  مواردی  از  هم   )FATF(
به  ندارند.  قرار  فرش  راس  در  ایران  فرش  خانواده  که  کنیم  باور 
برای  تاکنون  دولتی  مدیران  تصمیمات  طریق  از  که  موانعی  سبب 
پیمان سپاری و یا مواردی از این دست، اتخاذ شده، روز به روز تنزل 

صادرات را دیدیم.
اربابی تصریح کرد: اینها مواردی است که با تغییر ماهیت مدیریت 
بودم  این  مبلغ  سال   ۱۵ حدود  دست کم  است.  افتاده  اتفاق  فرش 
که فرش ایران باید توسط خانواده اش اداره شود، فرش، هیات امنا 
می خواهد که ترکیبی از مرمت گران، قالی شویان، تجار، بافندگان و 
تمام اهالی است که به نوعی حتی در بخش فرهنگی و مطبوعاتی 
می شناسیم. این موجب می شود که ما یک خانواده تصمیم گیرنده با 

توجه به منافع این هنر فرهنگ را برای خودمان بشناسیم.
متعالی فرش  فرهنگ  است:  معتقد  دانشگاه هنر  عضو هیات علمی 
ایران به گونه ای است که پایداری آن به دست مردم است و این اتفاق 

را ما می توانیم با تدبیر مردم گرا برای خودمان ادامه دهیم.
این استاد دانشگاه در حوزه فرش دست باف همچنین در پاسخ به این 
سوال که با وجود قدمتی که فرش در کشور دارد، اما سهم زیادی در 
بازار جهانی ندارد، چرا؟ گفت: با توجه به همین مشکلاتی است که 
در رابطه با صادرات داریم و نحوه سبک زندگی که در کشور از آن 
یاد می کنیم. تاثیرگذاری صنعت فرش ماشینی، در این ارتباط سهم 
زیادی از بازار را گرفته است. اما با وجود این نباید ناامید باشیم. تمام 
دنیا برای ما به عنوان یک تولیدکننده خاص و برجسته فرش ایران 

سر تعظیم فرود می آورد.
را  فرش  که  گرفته  شکل  ما  خود  میان  در  ناباوری  این  افزود:  وی 
از  ناشی  کم لطفی  این  می کنم  فکر  من  ببریم.  انزوا  گوشه  به  باید 

کم توجهی ماست.

7 سال هفتم - شماره  265 چهارشنبه 30  آبان  1403



با  بوستان  بخش  گاز  اداره  کارشناسان  و  رئیس 
حضور در شهرداری نسیم شهر و دیدار با محمدرضا 
برای  عملی  راهکارهای  بررسی  به  باباحسینی، 

بهینه سازی مصرف گاز در ادارات پرداختند.
 در این دیدار محمدرضا باباحسینی شهردار نسیم شهر 
ضمن تأکید بر نقش کلیدی دستگاه های اجرایی در 
رعایت اصول بهینه سازی مصرف انرژی، بر ضرورت 
همکاری های مستمر و استفاده از فناوری های نوین 
اداری  محیط های  در  گاز  هدررفت  کاهش  برای 

این نشست  نیز در  اداره گاز  تأکید کرد.کارشناسان 
با ارائه تحلیل های تخصصی و پیشنهادات کاربردی، 
در  انرژی  بهره وری  ارتقای  برای  مؤثری  راهکارهای 
ادارات ارائه کردند. در پایان طرفین بر ضرورت تدوین 
بر روند  برنامه های اجرایی مشترک و نظارت دقیق 

مصرف گاز در مجموعه های دولتی تأکید نمودند.
این تعاملات بین بخشی را اقدامی ارزشمند در جهت 
تحقق اهداف کلان توسعه پایدار و صیانت از منابع 

ملی ارزیابی می کند .

دیدار محمد رضا بابا حسینی و اداره گاز بخش بوستان

تعامل شهرداری نسیم شهر و اداره گاز بخش بوستان در 
راستای ترویج الگوی مصرف بهینه انرژی 

گزارش

شهردار  زمانی  میر  محمد  سید 
بی وقفه  تلاش های  گلستان:از 
کتابداران در ترویج فرهنگ مطالعه و 
قدردانی  جامعه  آگاهی  سطح  ارتقای 

نمود.
دیدار مدیریت شهری گلستان با رئیس 

امور نهاد کتابخانه های بهارستان 
 در هفته کتاب و کتابخوانی، شهردار 
اسلامی  شورای  رئیس  و  گلستان 
جمعه  امام  حضور  با  گلستان  شهر 
ساختمان  در  بهارستان  شهرستان 

نهاد  امور  رئیس  باقری  خانم  سرکار  از  زندگی  شوق 
لوح  و  گل  اهدای  با  بهارستان  شهرستان  کتابخانه های 

تقدیر قدردانی نمودند.
 در اقدامی ارزشمند به مناسبت هفته کتاب و کتابخوانی، 
حجت الاسلام والمسلمین حاج آقای موسوی امام جمعه 
شهرستان بهارستان، سید محمد میرزمانی شهردار و نادر 
در  حضور  با  گلستان  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  سازور 
ساختمان شوق زندگی از سرکار خانم باقری، رئیس امور 
کتابدار  عنوان  به  بهارستان،  کتابخانه های شهرستان  نهاد 

نمونه شهرستان، با اهدای گل و لوح تقدیر کردند.
تبریک  ضمن  صمیمانه  دیدار  این  در  گلستان  شهردار   
از تلاش های بی وقفه کتابداران  هفته کتاب و کتابخوانی، 
جامعه  آگاهی  سطح  ارتقای  و  مطالعه  فرهنگ  ترویج  در 

قدردانی نمود و اظهار داشت: اهمیت کتاب و کتابخوانی 
است   اهمیت  حائز  اجتماعی  و  فردی  توسعه  و  رشد  در 
و  افکار  شکل دهی  در  مهمی  بسیار  نقش  کتابداران  و 

اندیشه های جامعه ایفا می کنند.
 مدیریت شهری گلستان در این دیدار صمیمانه با اشاره 
کتابداران  و  گلستان  شهر  کتابخانه ها  از  حمایت  لزوم  به 
شهروندان  بین  در  مطالعه  فرهنگ  گسترش  ضرورت  بر 
نهاد کتابخانه های  از همکاری های سازنده  تأکید نموده و 
شهرستان بهارستان با مجموعه های فرهنگی شهرستان و 

شهرداری گلستان قدردانی نمودند.
گل  شاخه   اهدای  با  شهری  مدیریت  مجموعه  پایان  در   
عمومی  های  کتابخانه  نهاد  مجموعه  از  تقدیر  لوح  و 

شهرستان بهارستان تقدیر به عمل آوردند.

دیدار شهردار گلستان شهری با رئیس امور نهاد کتابخانه های بهارستان

سید محمد میر زمانی شهردار گلستان:از تلاش های بی وقفه کتابداران 
در ترویج فرهنگ مطالعه و ارتقای سطح آگاهی جامعه قدردانی نمود

نوشتار

 وزیر آموزش و پرورش گفت: رئیس جمهور آموزش و پرورش را در اولویت 
یادآوری می   امور قرار داده و با تشکیل جلسات متعدد، اهمیت آن را مکرراَ 

کند. 
علیرضا کاظمی  در نشست مشترک رئیس و اعضای هیأت رئیسه با مدیران 
استانی دانشگاه فرهنگیان در محل اردوگاه باهنر با بیان اینکه رئیس جمهوری 
اهتمام ویژه ای برای کیفیت بخشی به آموزش و پرورش داردند، افزود: توجه 
ویژه رئیس جمهوری به آموزش و پرورش، نقطه عطفی در تحول واقعی نظام 

تعلیم و تربیت خواهد شد.
فرهنگیان،  دانشگاه  مدیران  شما  گفت:  جلسه  در  حاضران  به  خطاب  وی 

راهبران و طراحان نظام تعلیم و مرجع آموزش و پرورش هستید.
وزیر آموزش و پرورش با تأکید بر اینکه باید بهترین و جدیدترین روش های 
آموزشی به نومعلمان آموزش داده شود، گفت: جهت  گیری های برنامه درسی، 
این دانشگاه  باید در  افزاری نظام تعلیم و تربیت  فعالیت های فرهنگی و نرم 

طراحی و اجرا شود.
اشاره  دانشگاه  این  در خصوص  العالی(  )مدظله  رهبری  تأکیدات  به  کاظمی 
کرد و افزود: موظفیم نقشه راه و برنامه مدونی برای این دانشگاه داشته باشیم.

وی به اهداف آموزش و پرورش در سند تحول اشاره کرد و گفت: اهداف در 
سند بالادستی بسیار خوب طراحی شده اند که نیازمند تدوین سازوکار اجرایی 

برای پیشبرد آن هستیم.
کاظمی به ضرورت بهبود و ارتقای روش های یاددهی و یادگیری اشاره کرد و 
افزود: نیازمند تغییر روش ها، محتواها و رویکردهای آموزشی و تربیتی هستیم.

برنامه درسی درون مدرسه تأکید کرد و گفت: مدرسه  بر تغییر اساسی  وی 
کانون اصلی تحول و معلم مهم ترین رکن تحول است و نیازمند برنامه درسی 
فعال، دانش آموز محور و استعداد پرور هستیم. باید بهره وری نظام تعلیم و 
تربیت را افزایش دهیم. این مهم با مسیردهی درست امکان پدیر است و باید 

بر مدار برنامه هفتم پیشرفت حرکت کنیم.
و  آموزش  اساسی  اولویت های  از  فرهنگیان  دانشگاه  اینکه  بیان  با  کاظمی 
و تحول  فرهنگیان رشد کند  دانشگاه  باید کمک کنید  افزود:  است،  پرورش 
آفرین باشد؛ باور کنیم که هر دانشجومعلم در هر منطقه می تواند یک لشکر و 

راهبر آموزشی و تربیتی باشد.
و  اشاره کرد  اعضای هیأت علمی  و  دانشجو  فرآیند جذب  به ساماندهی  وی 
باشند، زیرا رسالت تعلیم و  الگوی تمام عیار  باید  این دانشگاه  گفت: اساتید 

تربیت معلمان تمام ساحتی را برعهده دارند.
کاظمی به نقش پذیری و مشارکت پذیری دانشجویان این دانشگاه اشاره کرد 
با نگاه مشارکتی از  باید  و ادامه داد: هر دانشجو یک راهبر تربیتی است و 

ظرفیت های دانشجویان استفاده کرد و به آنان کرامت و حرمت داد.
وی بر پیوستگی و افزایش تعامل این دانشگاه با نظام تعلیم و تربیت تاکید 

کرد و گفت: دانشگاه فرهنگیان جزء لاینفک نظام تعلیم و تربیت است.
کاظمی با بیان این نکته که دانشگاه فرهنگیان از اولویت های اساسی ماست، 
افزود: پیگیر مسأئل اساتید، به ویژه دکتر معلمان هستم و حتماً باید به آنان 

دیدار و گفتگو کنیم .
فرهنگیان،  دانشگاه  رئیسه  اعضای هیات  و  برخی مدیران  ابتدای جلسه  در 
دغدغه ها و مسائلی را مطرح کرده و گزارشی از چگونگی فعالیت ها ارائه دادند.

مجوز تبدیل وضعیت بیش از پنج هزار نیروی خرید خدمات سیستان 
و بلوچستان صادر شد

وزیر آموزش و پرورش از صدور مجوز تبدیل وضعیت پنج هزار نیروی 
خرید خدمات در سیستان و بلوچستان خبر داد و گفت: در جلسه روز 
گذشته هیئت دولت به این موضوع پرداخته شده که به زودی شاهد 

اجرایی شدن آن خواهیم بود.
 علیرضا کاظمی در نشست صمیمی با مدیران مدارس زاهدان، با ابراز 
خوشحالی از اینکه در اولین سفر استانی رئیس جمهور در جمع مردم 
سیستان و بلوچستان حضور دارد؛ اظهار کرد: طبق آمار و تحقیقات مردم 
این منطقه، پایبندترین مردم به هویت اسلامی - ایرانی هستند که این 

نشان از فرهنگ با اصالت مردمان این دیار دارد.
وی با اشاره به وضعیت آموزش و پرورش در سیستان و بلوچستان ادامه 
داد: ما در این استان با سه چالش اساسی در خصوص نیروی انسانی، 

فضای آموزشی و کیفیت آموزشی روبرو هستیم.
میانگین  و  آموزشی  فضای  سرانه  به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
کشوری گفت: در سیستان و بلوچستان به شدت نیازمند ساخت کلاس 
درس هستیم تا فضای آموزشی در این استان به میانگین کشوری رسیده 
و کمبودهای موجود در این زمینه رفع شود؛ البته در این زمینه تلاش 
و  نوسازی مدارس  استان،  پرورش  و  آموزش  ما در مجموعه  همکاران 

همت خیران قابل تقدیر است.
اختصاص ۲ همت به آموزش و پرورش سیستان و بلوچستان

وی ادامه داد: یکی از اقدامات مهم دولت چهاردهم در این سفر اختصاص 
۲ همت به آموزش و پرورش استان با اولویت ارتقاء نرخ پوشش تحصیلی 

و احداث مدارس شبانه روزی است.
کاظمی با اشاره به وضعیت کیفیت آموزشی در سیستان و بلوچستان 
بیان کرد: کیفیت آموزشی در استان نیازمند یک توجه و اقدام ویژه است 

و باید برای بهبود آن از تمام ظرفیت ها استفاده کرد.
وی با اشاره به اینکه سیستان و بلوچستان اولین استانی است که به 
و  آموزشی  افزود: کیفیت  پرداخته،  پنج ساله  انداز  تدوین سند چشم 
ارتقا آن یکی از انتظارات ما از شما مدیران مدارس است؛ باید از تمام 
کیفیت  ارتقای  راستای  در  مختلف  برنامه های  اجرای  برای  ظرفیت ها 

آموزشی استفاده کرد.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به وضعیت نیروی انسانی در سیستان 
و بلوچستان گفت: یکی از چالش های اساسی دیگر در استان موضوع 
نیروی انسانی است که اتفاقات خوبی در سال های گذشته به ویژه سال 
گذشته با اختصاص بیش از پنج هزار ظرفیت استخدامی ویژه این استان 
رخ داده، اما تمام تلاش ما برای استخدام نیرو بر مبنای بوم است تا 

حداکثر نیروهای بومی در استان جذب شوند.

کاظمی: رئیس جمهور آموزش و پرورش را در اولویت 
قرار داده است گزارش

با  قرمز  گوشت  تولید  در  خودکفایی  امکان  از  کشاورزی  جهاد  وزیر   
توانمندسازی روستاییان و عشایر با حمایت های فنی و سرمایه ای طی 

مدت پنج سال خبرداد.
اجرایی  ستاد  رئیس  فتاح«  »پرویز  دیدار  در  قزلجه«  نوری   »غلامرضا 
افزایش  راستای  در  تولید  از  حمایت  و  همکاری  توسعه  امام  فرمان 
و  دانست  اقدام  دست  در  برنامه  را  قرمز  گوشت  تولید  در  خوداتکایی 
افزود: سیاست روستامحوری و ایجاد مشاغل خرد تنها راه برون  رفت از 

مشکلات موجود است.
الگوی موفق طرح جهش تولید در  وزیر جهاد کشاورزی اظهار داشت: 
دیم زارها، مبنای توسعه همکاری وزارت جهاد کشاورزی و ستاد اجرایی 
اجرای طرح های خوداتکایی در دیگر محصولات  برای  )ره(  امام  فرمان 

اساسی از جمله تولید گوشت قرمز است.
وی با یادآوری پیام مقام معظم رهبری در توفیق طرح جهش تولید در 
دیمزارها گفت: پیام دلگرم کننده معظم له عزم ما را برای اجرای طرح 
تولید گوشت قرمز، افزایش تولید برنج و دیگر محصولات اساسی جزم 

کرده است.
نوری قزلجه به جوانب طرح جهش تولید در دیم زارها اشاره کرد و افزود: 
معیشت  تامین  و  خوداتکایی  افزایش  تولید،  هم زمان  موفق  طرح  این 

کشاورزان به ویژه قشر فرودست را به دنبال داشت.
برای  کرد:  تصریح  و  خواند  حاکمیتی  تاثیرگذار  مؤلفه  را  غذایی  امنیت  وی 
غذایی  امنیت  تامین  حاکمیتی  نهادهای  و  دولت  خوداتکایی،  ضریب  افزایش 

مردم را در صدر برنامه های راهبردی قرار داده اند.
وزیر جهاد کشاورزی مبنای طرح تولید گوشت قرمز را راه اندازی دامداری خرد 
سنتی و احیای تولید کشاورزی در روستاها اعلام کرد و اظهارداشت: رویه غلط 
گذشته روستاها را از کارکرد تولیدی دور کرده است که با ایجاد دامداری های 
کوچک مقیاس به ویژه در دام سبک، کسری نیاز گوشت قرمز کشور را در یک 

مدت کوتاه پنج ساله به خودکفایی خواهد رساند.
وی حمایت از این طرح را در بخش عشایری، پربازده دانست و گفت: وزارت 
جهادکشاورزی در اجرای طرح گوشت قراردادی با عشایر و تامین نهاده مدت دار 
موفق بود و نمونه تکامل یافته آن در همکاری ستاد و وزارت برای افزایش تولید 

گوشت قرمز و ایجاد اشتغال روستایی و عشایری نتایج مثبتی خواهد داشت.
نوری قزلجه انجام طرح تولید گوشت قرمز با توانمندسازی روستاییان و عشایر 
و  دانست  امکان پذیر  را  پنج سال  و سرمایه ای در مدت  فنی  با حمایت های  و 
افزود: ارایه خدمات واکسیناسیون، نهاده های دامی، کمک های مراقبتی، تلقیح 

مصنوعی، چندقلوزایی و جیره  غذایی در پیشبرد طرح موثر خواهد بود.
وزیر جهاد کشاورزی: درصدد کاربردی کردن دانش هسته ای هستیم

 وزیر جهاد کشاورزی گفت: این ظرفیت را ایجاد می کنیم که دانش و اندوخته های 
ارزشمند دانشمندان هسته ای کشور هرچه بیشتر در بخش های مختلف کشاورزی 

کاربردی شود و آنها را به کار گیریم.
 غلامرضا نوری قزلجه در آیین بهره برداری از نخستین کارخانه آلودگی زدایی و 
فرآوری خشکبار بر مبنای استفاده از فناوری پلاسما در کشور که با حضور رییس 
سازمان انرژی اتمی در رفسنجان برگزار شد افزود: واحدی که امروز مورد بهره 
برداری قرار گرفت یکی از این نمونه هاست و در سایر نقاط کشور نیز واحدهایی 

آماده بهره برداری است.
وی گفت: اقتصادی کردن تولید برای تولیدکنندگان بخش کشاورزی و مصرف 
بهینه آب از برنامه های مهمی است که در وزارت جهاد کشاورزی با جدیت دنبال 

می کنیم.
وزیر جهاد کشاورزی تصریح کرد: با وجود محدودیت های منابع تولید، تکالیفی 
برای افزایش تولید داریم که در ارتقای بهره وری، بازدهی و توسعه عمودی بخش 

کشاورزی باید آنها را پیاده سازی کنیم.
وی گفت: در این مسیر باید از علم و فناوری کمک بگیریم که مهمترین نماد آن 
بهره گیری از دانش هسته ای کشور است؛ دانشی که شهدای زیادی را برای آن 
تقدیم کرده ایم و خوشحالیم امروز آثار آن در فعالیت های صلح آمیزی که مورد 
تاکید رهبر معظم انقلاب و مسئولان نظام جمهوری اسلامی از ابتدا بوده، نمود 
عینی پیدا می کند و می توانیم از این دانش برای بخش کشاورزی، سلامت، صنعت، 

محیط زیست و حوزه های مختلف استفاده کنیم.
نوری قزلجه ادامه داد: دانش هسته ای در بخش کشاورزی کاربرد بسیار گسترده 
دارد؛ اصلاح نژاد دام، اصلاح نباتات و رسیدن به اهداف و فعالیت های جدید در 
زمان سریع تر از کاربردهای مهم این فناوری است و در جریان تولید محصول برای 

مبارزه با آفات و امراض کاربرد دارد.
وی گفت: بعد از برداشت محصول نیز پرتودهی یا فناوری پلاسما و از بین بردن 
آلودگی هایی که روی محصول است، محصول را سالم تر می کند و انبارداری و 
را  دوردست  نقاط  به  امکان صدور  افزایش می دهد، همچنین  را  آنها  ماندگاری 

فراهم می آورد.
وزیر جهاد کشاورزی افزود: در زمان مدیریت آقای اسلامی در سازمان انرژی اتمی 
به طور جدی این فناوری ها دنبال می شود و باید اذعان کنیم حداقل در بخش 

کشاورزی جلوتر از ما حرکت می کنند.
وی با اشاره به اینکه واحد افتتاح شده مربوط به محصول پسته است اظهار کرد: 
پسته یک محصول راهبردی در کشور و ارزآور است که توسعه آن مدیون کرمانی 
ها و رفسنجانی ها بوده و شاهد افزایش سطح زیر کشت، تولید و صادرات آن 

هستیم که ایجاب می کند کارهای نو از اینجا آغاز شود.
نوری قزلجه ادامه داد: یک نکته درباره پسته، تعهد ارزی است که خوشبختانه 
فهم مشترک بین مسئولان تصمیم گیر در حال بوجود آمدن است تا این مساله 

حل شود.
محصولات  گفت:  سموم  و  کودها  کشاورزی،  تولیدات  آمارهای  به  اشاره  با  وی 
کشاورزی ما از سالم ترین ها در دنیا هستند و بسیاری کشورها حتی بیشتر از ما 

از کود و سموم استفاده می کنند.
وزیر جهاد کشاورزی به تذکرات فنی اتحادیه اروپا درباره محصول پسته به عنوان 
یکی از مقاصد صادراتی ایران اشاره کرد و گفت: برخی از محصولات ارتباطی با 
ما نداشتند و از کشور ثالث وارد شده بودند، برخی دیگر که اشکال فنی داشتند، 

آزمایشات ما سلامت آنها را نشان داد.

خودکفایی در تولید گوشت قرمز با توانمندی 
روستاییان در برنامه ۵ ساله نوشتار

دوره   سومین  آنلاین-  روز  تهران-اتفاق 
با  تهران  استان  خیرین  مجمع  انتخابات 
حضور حبیب الله بوربور، رییس هیئت مدیره 
جلسات  سالن  در  کشور  خیرین  مجمع 
برگزار  تهران  استان  هلال احمر  جمعیت 

گردید.
به گزارش خبرنگار اتفاق روز آنلاین، در این 
جلسه،  شاهین فتحی، مدیر عامل جمعیت 
اجرایی  دبیر  و  تهران  استان  احمر  هلال 
سومین دوره انتخابات مجمع خیرین استان 
گویی   و خوشآمد  مقدم  تهران، ضمن خیر 
گفت: جمعیت هلال احمر پیرو تفاهم نامه 
کشور  خیرین  مجمع  با  مشترک  همکاری 
تشکیل   ،1397 سال   در  برگزاری   دبیر 
مجمع  استانی  نمایندگی های  یا  شعب 
خیرین کشور را  از طریق برگزاری انتخابات 

برعهده دارد. 
وی افزود: جمعیت هلال احمر همواره تلاش 
کرده است بستر مناسب فعالیت خیرین را 
نیز  فعالیت  فراهم کند و در استان تهران 
خیرین در شهرستان قدس و دماوند الگوی 
موفق و قابل تسری به دیگر شهرستان ها می 
الله  این جلسه حبیب  در  باشد.  همچنین 
بوربور گفت: مجمع خیرین کشور اتاق فکر 

نظام در حوزه خیریه است.
وی افزود:مجمع خیرین کشور طی سال های 
گذشته اقدامات ارزشمندی نظیر غربالگری 
وزارت  همکاری  با  آموز  دانش  میلیون   16
پزشکی  نظام  سازمان  و  پرورش  و  آموزش 

کشور،انجام داده است. 

مجمع  مدیره  هیئت  رییس 
داشت:  بیان  کشور  خیرین 
پیگیری  و  زمان  بانک  طرح 
برنامه  به  آن  افزودن  برای 
آن  اجرای  و  توسعه  هفتم 
توسط وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی طی برنامه پنج ساله 
هفتم توسعه و پیشرفت کشور 
و پیشنهاد و تدوین طرح ایجاد 
سازمان نطام خیر و احسان و تدوین پیش 

نویس سند آن را به انجام رسانیده است .
وی گفت:در حال حاضر ده ها طرح در حوزه 
خیریه و نیکوکاری در دست اقدام داریم که 
در  مختلفی  علمی  کمیته های  در  اقدامات 

مجمع خیرین کشور در حال بررسی است.
مجمع  مدیرعامل  ولیئی،  محسن  ادامه  در 
از  گزارشی  ارائه  ضمن  کشور  خیرین 
بیان  تهران  استان  خیرین  مجمع  اقدامات 
داشت:تهیه بانک اطلاعات مؤسسات خیریه 
در  آب  نذر  اجرای  به  کمک  تهران،  استان 
تهران،  و  بلوچستان  و  سیستان  مناطق 
کمک در حوادث و بحران هایی نظیر سیل 
راه اندازی شعب مجمع خیرین در  و زلزله، 
مرکز  ایجاد  و  تهران  استان  شهرستان های 
برای  تهران  شهرداری  منطقه 10  پویاشهر 
اقدامات  اهم  از  را  کار  کودکان  از  حمایت 
گفتنی  است.  تهران  استان  خیرین  مجمع 
هیئت  انتخابات  برگزاری  با  جلسه  است 
مدیره به پایان رسید و به ترتیب  محسن 
ولیئی، احمد صادقی، حمید عزیزی، مژگان 
فراهانی، سیده فاطمه مقیمی، محمد حسین 
محمدرضا  طوقانیان،  فاطمه  بزرگیان، 
تاتلاری، مهدی جعفری، محمود طهماسبی 
اصلی  عضو  عنوان  به  عباسی  مجتبی  و 
هیئت مدیره و سید مهدی سجادی هزاوه 
و مهوش صابری به عنوان عضو علی البدل 
و  اصلی  بازرس  عنوان  به  احمدی  احمد  و 
احمد عربگری به عنوان بازرس علی البدل 

انتخاب شدند.

اعضای سومین دوره مجمع خیرین استان 
تهران انتخاب شدند خبر
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نشريه اجتماعي - فرهنگي - اقتصادي
 

صاحب امتياز و مدير مسئول : عزيز الله نظري

زير نظر شوراي سر دبيري

ارتباط با مدير مسئول و سر دبير :  09126966214 - 09213966214

نشاني تحريريه : رباط کريم- داوديه - نبش بوستان  5- ساختمان ميلاد - طبقه 2 -واحد 3 تلفن : 56438444

نشانی دفتر : شهريار - خيابان وليعصر - پاساژ  حافظ - طبقه اول    تلفن : 65276367

نشانی امور استان ها : بهارستان - نسيم شهر -  خيابان صياد شيرازی - پلاک 39   تلفن : 56783532

سازمان آگهی ها : 09193302751 -  56763626    چاپخانه گل آذين    توزيع  :  56771992

بهارستان - اتفاق روز - فرمانده انتظامی شهرستان بهارستان 
از دستگیری ۴۸ نفر از حاملان سلاح سرد در بهارستان خبر 

داد.
سرهنگ   پلیس،  خبرگزاری  از  آنلاین  روز  اتفاق  گزارش  به 
مجید عسکری نیا  با اعلام این خبر، اظهارداشت: طرح امنیت 
با  عمومی  آرامش  و  آسایش  تامین  رویکرد  با  محور  محله 
انتظامی در محله های جرم خیز  مشارکت رده های مختلف 

بهارستان با هماهنگی مقام قضایی اجرا شد.

وی افزود: ماموران انتظامی با انجام اقدامات فنی و پلیسی در 
سطح حوزه در عملیات های جداگانه موفق به دستگیری ۴۸ 

نفر از حاملان سلاح سرد شدند .
به  اشاره  با  پایان  در  بهارستان  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
قضائی  مرجع  تحویل  پرونده  تشکیل  از  پس  متهمان  اینکه 
و  اوباش  و  اراذل  مجرمان،  با  کرد:پلیس  خاطرنشان  شدند، 
افرادی که بخواهند در جامعه نظم و امنیت عمومی را مختل 

کنند برابر قانون به شدت برخورد می شود.

دستگیری حاملان سلاح سرد 
در بهارستان

نوشتار

رباط  مختلف شهرستان  مناطق  در  برق  محدودیت 
کریم اعمال می شود.

به گزارش اتفاق روز آنلاین به نقل از اطلاعیه روز یکشنبه شرکت 
برق رباط کریم، با توجه به شروع فصل سرما و افزایش مصرف گاز 
در بخش خانگی و محدودیت  تامین سوخت گاز نیروگاه ها و مطابق 
تصمیمات اتخاذ شده مبنی بر عدم مصرف مازوت در برخی از 
نیروگاه ها، ضمن تاکید بر صرفه جویی جدی در مصرف گاز و برق، 
مشترکان محترم می توانند جهت اطلاع از برنامه زمان بندی اعمال 
محدودیت برق در بخش خانگی و تجاری به سایت شرکت توزیع 

نیروی برق مربوطه یا سامانه برق من مراجعه نمایند.
مورخ 1۴03/0۸/۲0 ساعت  روز جاری  در  ها  اعمال محدودیت 
9 الی 11 صبح: حد فاصل بیمارستان فاطمه زهرا )س( تا بلوار 
کمالی، خیابان ترکاشوند خیابان سجاد خیابان گلزار کوچه فتح 
فاصل  ارکیده حد  نرگس، کوچه  پارک گل  ارسنجانی  استخر   ،
ابتدای جاده شترخوار تا خیابان بخشداری خیابان سعادت خیابان 
کمیل شمالی خیابان ملکی خیابان نیایش 1۲ متری خالص مرکز 
بهداشت خیابان شهید ملکی جاده شترخوار حد فاصل بلوار کمالی 

تا خیابان دانیال, میدان میوه و تره بار تعاونی مسکن شهرداری
خاموشی های ساعت 11 الی 13

۲5 متری تقی آباد حد فاصل جاده ساوه تا پل زیر گذر خیابان 
موسی بن جعفر خیابان شهید مطهری خیابان شهید کلهر کلینیک 
سعادتمندی خیابان شهید یادمان کوچه شهید افجه لو خیابان 
شهید نظر بیگی دزفولی کوچه باران نهم خیابان عرفان سمت 
جنوب از شهرک صنعتی نصیر آباد تا پمپ بنزین میدان امام بازار 
مبل ) ارغوانهای 1 تا 6 ( خیابان هاشمی نژاد ابتدای جاده و هن 
تا روبروی  آباد  راه آهن نصیر  از پل روگذر  آباد سمت شمال - 
مسجد امام حسن وزارت راه و ترابری بازار آهن آتش نشانی، مرکز 

بهداشت، پاسگاه، تامین اجتماعی، بلوار یادگار امام
سمت شمال - حد فاصل مسجد امام حسن تا پلیس راه خیابان 
شهداء خیابان امام حسن خیابان امام حسین بانک ملت درمانگاه 
مرکزی رباط کریم بانک مهر اقتصاد, بانک تجارت سازمان اوقاف 
کوچه انقلاب 6 خیابان چمران, خیابان انقلاب 11 مجتمع سارا 

خیابان انقلاب 13
خاموشی های ساعت 13 الی 15

روبروی شهرک خانه مخزن 5000 شهید کریمی, حامد منفرد 
بلوک زنی صالحی زارعی پریشان لشگر ۲3 تکاور منازل سازمانی 
روستای آلارد امامزاده علی اصغر, مجموعه ورزشی حیدری کوچه 
یادگار ، خیابان نیایش خیابان بوستان ، خیابان مخابرات مدرسه 
در خیابان حافظ خیابان بعثت خیابان نسیم مرکز بهداشت کوچه 
بوستان کوچه پرستو خیابان انقلاب خیابان چمران خیابان شهید 
رضوی روستای انجم آباد شهر آباد خیابان طالقانی خیابان فتح 
آباد شرکت رب بارا کوچه گلستان 17 گلزار شهداء خیابان نادر 
ملکی خیابان تعاون جاده لشگر ۲3 به سمت لشگر 33 دژبان مرکز 
لشگر 55 تصفیه خانه 33 پمپاژ خانه باغ فرمان فرمانیان مسکونی 

توپخانه 33
مسکن مهر آبشناسان، شرکت طریق القدس، شهرک خانه پرندک 

خیابان نرگس خیابان سرو
خاموشی های ساعت 15 الی 17

سمت شرق - حد فاصل ریل آهن تا میدان آزادگان خیابان وحیدیه 
خیابان آزادگان خیابان جهاد خیابان دانش روستای شیرین دره 
کوچه گلستان 6 کوچه گلستان ۸ کوچه گلستان 9 کوچه گلستان 
10 کوچه گلستان 15 ،خیابان سپاه ، خیابان 1۸ متری فرهنگ، 
تامین اجتماعی، خیابان خضرانی، کوچه گلستان 1۴،  کلینیک 
کوچه گلستان 1۲ ، جاده شهرک خانه پرندک حد فاصل ریل 
آهن تا میدان آبشناسان، شرکت حمل و نقل خرمشهر دانشگاه 
پیام نور رباط کریم، دانشگاه آزاد واحد رباط کریم بلوار یادگار امام 
سمت جنوب - حدفاصل میدان آبشناسان تا میدان آزادگان ) فلکه 
داودیه( جایگاه CNG بلوار یادگار امام حدفاصل میدان فرمانداری 

تا اصغر آباد پارک عطر گل یاس کوه سیاه
خیابان صیاد شیرازی خیابان پرورش خیابان غدیر

منفرد  روبروی شهرک خانه مخزن 5000 شهید کریمی حامد 
بلوک زنی صالحی زارعی پریشان لشگر ۲3 تکاور منازل سازمانی 
روستای آلارد امامزاده علی اصغر, مجموعه ورزشی حیدری کوچه 
یادگار ، خیابان نیایش خیابان بوستان ، خیابان مخابرات مدرسه 
در خیابان حافظ ، خیابان بعثت ، خیابان نسیم ،مرکز بهداشت 
 ، خیابان چمران  انقلاب،  خیابان  پرستو،  کوچه  بوستان،  ،کوچه 

خیابان شهید رضوی
از صبر و شکیبایی همشهریان گرامی سپاسگزاریم.

اعمال محدودیت برق در رباط کریم گزارش
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